
MALMÖ TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
Enhet 204 B

DOM 
2021-03-30 
meddelad i 
Malmö

Mål nr: B 1286-20

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Kalendegatan 1

E-post
malmo.tingsratt@dom.se

Telefon
040-35 30 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
Box 265 
201 22 Malmö Webbplats

www.malmotingsratt.domstol.se

PARTER (Antal tilltalade: 14)
 
Tilltalad

LOREDANA Marinela Calin, 19970769-3447
Frihetsberövande: Häktad
Saknar fast postadress
Medborgare i Rumänien

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Anette Rosén
Rosén Larsen Advokater AB 
Norra Vallgatan 68, 5 tr
211 22 Malmö

 
Åklagare

Kammaråklagare Lena Körner och David Ludvigsson
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
Målsägande

1. Sekretess 1, se Partsbilaga sekretess
Sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Marie Fredborg
Advokatfirman Fredborg
Sigurdsgatan 6
721 30 Västerås

 
2. Sekretess 2, se Partsbilaga sekretess

Sekretess
 

Målsägandebiträde:
Advokat Andreas Ljungberg
Advokatfirman Andreas Ljungberg AB
Stortorget 29
211 34 Malmö

 
___________________________________
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DOMSLUT
 

Brott som den tilltalade döms för

Människohandel, 4 kap 1 a § 1 st brottsbalken
2019-06-28 -- 2020-05-04 (2 tillfällen)

 
Påföljd m.m.

Fängelse 3 år 9 månader
 

Utvisning

Den tilltalade utvisas ur Sverige enligt 8 a kap 5 § utlänningslagen (2005:716) och förbjuds att 
återvända hit före 2031-03-30. Överträdelse av förbudet kan medföra fängelse i högst 1 år.

 
Skadestånd

1. Loredana Calin ska betala skadestånd till sekretess 1 ("Dana") med 150 000 kr jämte ränta 
på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 14 november 2019 till dess 
betalning sker.

2. Loredana Calin ska betala skadestånd till sekretess 2 ("Misha") med 200 000 kr jämte 
ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 4 maj 2020 till dess betalning 
sker. Av beloppet ska 40 000 kr betalas solidariskt med Valeriu-Adrian Maftei.

 
Förverkande och beslag

1. I beslag tagen personbil ADZ 982 och i beslag tagna två mobiltelefoner med SIM-kort 
förklaras förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten Region Syd, beslagsliggare 
2020-5000-BG69172 p 1 samt 2020-5000-BG54459 p 1 och 2).

2. 800 000 kr ska förverkas av Loredana Calin såsom utbyte av brott enligt 36 kap 1 § 
brottsbalken.

 
Häktning m.m.

Loredana Calin ska stanna kvar i häkte till dess fängelsestraffet får verkställas.
 

Sekretess

Sekretessbestämmelsen i 35 kap 12 § första stycket 1 och 10 offentlighets- och sekretesslagen 
(2009:400) ska fortsätta vara tillämplig på uppgifter om identiteterna för sekretess 1 ("Dana") 
och sekretess 2 ("Misha") i partsbilagor till denna dom samt för uppgifter om identiteterna 
som lagts fram vid tingsrättens huvudförhandling inom stängda dörrar.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Anette Rosén får ersättning av staten med 638 206 kr. Av beloppet avser 446 638 kr 
arbete, 52 240 kr tidsspillan, 11 687 kr utlägg och 127 641 kr mervärdesskatt.

2. Marie Fredborg får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 461 677 
kr. Av beloppet avser 276 450 kr arbete, 76 995 kr tidsspillan, 15 897 kr utlägg och 
92 335 kr mervärdesskatt.
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3. Andreas Ljungberg får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 
415 439 kr. Av beloppet avser 307 373 kr arbete, 21 206 kr tidsspillan, 3 772 kr utlägg 
och 83 088 kr mervärdesskatt.

4. Ersättning ska utgå med 1 280 kr av allmänna medel till Marie Fredborg för utlägg för 
sekretess 1 ("Danas") resekostnader till huvudförhandlingen.

5. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena.
 

___________________________________
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Tilltalad

Valeriu-Adrian Maftei, 19940390-8230
Frihetsberövande: Häktad
Saknar fast postadress
Medborgare i Rumänien

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Eva Bazo
Advokatbyrån Gerleman & Bazo HB
Lilla torg 1
211 34 Malmö

 
Åklagare

Kammaråklagare Lena Körner och David Ludvigsson
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
Målsägande

1. Sekretess 1, se Partsbilaga sekretess
Sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Marie Fredborg
Advokatfirman Fredborg
Sigurdsgatan 6
721 30 Västerås

 
2. Sekretess 2, se Partsbilaga sekretess

Sekretess
 

Målsägandebiträde:
Advokat Andreas Ljungberg
Advokatfirman Andreas Ljungberg AB
Stortorget 29
211 34 Malmö

 
___________________________________
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DOMSLUT
 

Brott som den tilltalade döms för

Grovt koppleri, 6 kap 12 § 1 st och 3 st brottsbalken
2019-11-19 -- 2020-05-04

 
Åtal som den tilltalade frikänns från

Människohandel, 4 kap 1 a § 1 st brottsbalken
2019-08-21 -- 2019-11-14

 
Påföljd m.m.

Fängelse 2 år
 

Utvisning

Den tilltalade utvisas ur Sverige enligt 8 a kap 1 § utlänningslagen (2005:716) och förbjuds att 
återvända hit före 2031-03-30. Överträdelse av förbudet kan medföra fängelse i högst 1 år.

 
Skadestånd

1. Sekretess 1 ("Danas") skadeståndsyrkande avslås.
2. Valeriu-Adrian Maftei ska solidariskt med Loredana Calin betala skadestånd till sekretess 

2 ("Misha") med 40 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från 
den 4 maj 2020 till dess betalning sker.

 
Förverkande och beslag

1. I beslag tagna 4 900 euro förklaras förverkade såsom utbyte av brott enligt 36 kap 1 § 
brottsbalken. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten Region Syd, beslagsliggare 2020-5000-
BG54468 p 3 och 4).

2. 170 000 kr ska förverkas av Valeriu-Adrian Maftei såsom utbyte av brott enligt 36 kap 
1 § brottsbalken.

 
Häktning m.m.

Valeriu-Adrian Maftei ska stanna kvar i häkte till dess fängelsestraffet får verkställas.
 

Sekretess

Sekretess, se domslutet för Loredana Calin.
 

Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Eva Bazo får ersättning av staten med 693 842 kr. Av beloppet avser 416 100 kr arbete, 
65 250 kr tidsspillan, 73 724 kr utlägg och 138 768 kr mervärdesskatt.

2. Ersättning till målsägandebiträdena, se domslutet för Loredana Calin.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena.

 
___________________________________
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Tilltalad

Ioana Dubau, 19880220-8267
Trelleborgsgatan 3 A Lgh 1102
214 35 Malmö
Medborgare i Rumänien

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Maria Lekholm
Tre Advokater HB
Stortorget 29
211 34 Malmö

 
Åklagare

Kammaråklagare Lena Körner och David Ludvigsson
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
Målsägande

1. Sekretess 1, se Partsbilaga sekretess
Sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Marie Fredborg
Advokatfirman Fredborg
Sigurdsgatan 6
721 30 Västerås

 
2. Sekretess 2, se Partsbilaga sekretess

Sekretess
 

Målsägandebiträde:
Advokat Andreas Ljungberg
Advokatfirman Andreas Ljungberg AB
Stortorget 29
211 34 Malmö

 
___________________________________
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DOMSLUT
 

Brott som den tilltalade döms för

Ringa narkotikabrott, 1 § 1 st 6 p och 2 § narkotikastrafflagen (1968:64)
2020-05-04

 
Åtal som den tilltalade frikänns från

Människohandel, 4 kap 1 a § 1 st brottsbalken
2019-06-28 -- 2020-05-04 (2 tillfällen)

 
Påföljd m.m.

Dagsböter 70 om 100 kr
 

Skadestånd

1. Sekretess 1 ("Danas") skadeståndsyrkande avslås.
2. Sekretess 2 ("Mishas") skadeståndsyrkande avslås.

 
Förverkande och beslag

1. Yrkandet om förverkande av i beslag tagen personbil ADZ 982 avslås. Beslaget hävs 
(Polismyndigheten Region Syd, beslagsliggare 2020-5000-BG69172 p 1). Beslaget ska 
dock bestå mot Loredana Calin, se domslutet för Loredana Calin.

2. Yrkandet om förverkande av 250 000 kr såsom utbyte av brott enligt 36 kap 1 § 
brottsbalken avslås.

3. I beslag tagen narkotika förklaras förverkad. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten 
Region Syd, beslagsliggare 2020-5000-BG54459 p 6 och 7).

 
Sekretess

Sekretess, se domslutet för Loredana Calin.
 

Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Maria Lekholm får ersättning av staten med 527 784 kr. Av beloppet avser 373 635 kr 
arbete, 44 892 kr tidsspillan, 3 700 kr utlägg och 105 557 kr mervärdesskatt.

2. Ersättning till målsägandebiträdena, se domslutet för Loredana Calin.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena.

 
___________________________________
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Tilltalad

Irinel Cozmiuc, 19800166-7750
Lönngatan 58 C
214 49 Malmö
Medborgare i Rumänien

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Cecilia Moll
Moll & Grosskopf Advokater AB 
Lilla Fiskaregatan 23
222 22 Lund

 
Åklagare

Kammaråklagare Lena Körner och David Ludvigsson
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
Målsägande

Sekretess 2, se Partsbilaga sekretess
Sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Andreas Ljungberg
Advokatfirman Andreas Ljungberg AB
Stortorget 29
211 34 Malmö

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Åtal som den tilltalade frikänns från

Grovt koppleri, 6 kap 12 § 1 st och 3 st brottsbalken
2019-10-25 -- 2020-04-24

 
Utvisning

Yrkandet om utvisning avslås.
 

Skadestånd

Sekretess 2 ("Mishas") skadeståndsyrkande avslås.
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Förverkande och beslag

Yrkandet om förverkande av 250 000 kr såsom utbyte av brott enligt 36 kap 1 § brottsbalken 
avslås.

 
Sekretess

Sekretess, se domslutet för Loredana Calin.
 

Ersättning

1. Cecilia Moll får ersättning av staten med 250 833 kr. Av beloppet avser 160 313 kr arbete, 
31 320 kr tidsspillan, 9 033 kr utlägg och 50 167 kr mervärdesskatt.

2. Ersättning till målsägandebiträdet, se domslutet för Loredana Calin.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdet.

 
___________________________________
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Tilltalad

Jan Christensen, 19651203-3991
Nygatan 6
264 52 Ljungbyhed

 
Åklagare

Kammaråklagare Lena Körner och David Ludvigsson
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Åtal som den tilltalade frikänns från

Köp av sexuell tjänst, 6 kap 11 § brottsbalken
2019-10-05 -- 2019-10-06 (2 tillfällen)

 
___________________________________
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Tilltalad

Ferdi Sulejmani, 19860620-2532
Sergeantgatan 4 Lgh 1202
212 33 Malmö

 
Åklagare

Kammaråklagare Lena Körner och David Ludvigsson
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Åtal som den tilltalade frikänns från

Köp av sexuell tjänst, 6 kap 11 § brottsbalken
2019-11-26

 
___________________________________
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Tilltalad

LARS Erik Sonny Nilsson, 19641023-3933
c/o Peter Nilsson
Faktorsgatan 16 Lgh 1202
252 46 Helsingborg

 
Åklagare

Kammaråklagare Lena Körner och David Ludvigsson
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

Köp av sexuell tjänst, 6 kap 11 § brottsbalken
2019-12-01

 
Påföljd m.m.

Dagsböter 50 om 50 kr
 

Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

___________________________________
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Tilltalad

Aleksandar Dukic, 19700212-9315
Poststugan 357
211 65 Malmö

 
Åklagare

Kammaråklagare Lena Körner och David Ludvigsson
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

Köp av sexuell tjänst, 6 kap 11 § brottsbalken
2019-12-13 -- 2019-12-24, (5 tillfällen)

 
Påföljd m.m.

Dagsböter 100 om 200 kr
 

Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

___________________________________
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Tilltalad

John Andersson, 19830214-7452
Korngången 4
235 35 Vellinge

 
Åklagare

Kammaråklagare Lena Körner och David Ludvigsson
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

Köp av sexuell tjänst, 6 kap 11 § brottsbalken
2019-12-19

 
Påföljd m.m.

Dagsböter 50 om 50 kr
 

Lagrum som åberopas

34 kap 1 § 1 st brottsbalken
 

Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

___________________________________
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Tilltalad

Koshin Ayale Abdilahi, 20001207-5495
c/o Estar Abas
Sorgenfrivägen 27 Lgh 1404
214 38 Malmö
Medborgare i Etiopien

 
Åklagare

Kammaråklagare Lena Körner och David Ludvigsson
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

Köp av sexuell tjänst, 6 kap 11 § brottsbalken
2019-12-29

 
Påföljd m.m.

Dagsböter 40 om 50 kr
 

Lagrum som åberopas

29 kap 7 § 1 st brottsbalken
 

Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

___________________________________
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Tilltalad

ELIAS Alexander Berg, 19960812-1530
Amiralsgatan 46 B Lgh 1103
211 55 Malmö

 
Åklagare

Kammaråklagare Lena Körner och David Ludvigsson
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

Köp av sexuell tjänst, 6 kap 11 § brottsbalken
2020-03-08

 
Påföljd m.m.

Dagsböter 50 om 270 kr
 

Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

___________________________________
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Tilltalad

SIMON Gunnar Lave Sjökvist, 19951019-9210
Kånnavägen 30 A Lgh 1102
341 31 Ljungby

 
Åklagare

Kammaråklagare Lena Körner och David Ludvigsson
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

Köp av sexuell tjänst, 6 kap 11 § brottsbalken
2020-04-17

 
Påföljd m.m.

Dagsböter 50 om 250 kr
 

Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

___________________________________
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Tilltalad

Robens Sando, 19890311-5379
Brahegatan 67 B Lgh 1101
553 34 Jönköping
Medborgare i Syrien

 
Åklagare

Kammaråklagare Lena Körner och David Ludvigsson
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

Köp av sexuell tjänst, 6 kap 11 § brottsbalken
2020-04-28

 
Påföljd m.m.

Dagsböter 50 om 50 kr
 

Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

___________________________________
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Tilltalad

Nils Johan DANIEL Hansson, 19760212-4211
Falkenbergsgatan 3 B Lgh 1303
214 24 Malmö

 
Åklagare

Kammaråklagare Lena Körner och David Ludvigsson
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

Köp av sexuell tjänst, 6 kap 11 § brottsbalken
2020-05-02

 
Påföljd m.m.

Dagsböter 50 om 100 kr
 

Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

___________________________________
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1. INLEDNING 

1.1. Begrepp m.m. 

Målsäganden under åtalspunkt 1 i domsbilaga 1 har i domstolen betecknats som 

sekretess 1 medan åklagarna betecknat henne som sekretess A, alias ”Dana”. Under 

åtalspunkt 2 i domsbilaga 1 har målsäganden betecknats som sekretess 2 av domstolen 

men sekretess B, alias ”Misha”, av åklagarna. För att få en enhetlig beteckning kommer 

sekretess 1 och sekretess 2 härefter benämnas med sina alias:  ”Dana” och ”Misha”. 

 

1.2. Läsanvisning 

Åklagarnas yrkanden om människohandel, grovt koppleri och ringa narkotikabrott har 

bifogats som domsbilaga 1. Yrkandena som avser köp av sexuell tjänst har bifogats 

som domsbilaga 2.  

 

Tingsrättens bedömning omfattar de egentliga domskälen och börjar med 

åtalspunkterna 1–2, domsbilaga 1, som utgör huvudåtalet och prövas gemensamt. 

Därefter prövas det ringa narkotikabrottet (åtalspunkt 3, domsbilaga 1) och var och en 

av punkterna som avser köp av sexuell tjänst (domsbilaga 2). Slutligen redogörs för 

påföljd, utvisning, förverkanden, skadestånd, häktningsfrågan och kostnadsräkningar 

m.m.  

 

2. ÅKLAGARNAS YRKANDEN OCH BEVISNING M.M. 

2.1. Åklagarnas yrkanden 

Åklagarna har framställt yrkanden enligt stämningsansökningarna, domsbilaga 1–2, 

med de justeringar som antecknats där. 

 

Åklagarna har under huvudförhandlingen yrkat att Irinel Cozmiuc ska utvisas ur riket 

enligt 8 a kap. 1 § och 5 § utlänningslagen (2005:716).  

 

Åklagarna har på fråga från rätten angett att förverkandet av en i beslag tagen personbil 

riktas mot Ioana Dubau, som registrerad ägare, och Loredana Calin, som brukare av 
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personbilen. Förverkandet av i beslag tagna mobiltelefoner m.m. riktas mot Loredana 

Calin när det gäller beslag nr 2020-5000-BG54459 p 1-2.  

 

Beslaget av en mobil, beslag nr 2020-5000-BG54654 p 4, har återlämnats till Ioana 

Dubau. Yrkandet i denna del har därför återkallats.  

 

Åklagarna har på fråga från rätten avseende åtalspunkt 1, domsbilaga 1, 

sakframställningsvis förtydligat innebörden av ”tagit emot” Dana, till att det avser 

överföringen av Dana från Marius Bircina till Loredana Calin.  

 

Åklagarna har också på fråga från rätten angett att när det i åtalspunkterna 1-4, 7, 9 och 

11-12, domsbilaga 2, i gärningsbeskrivningen anges att någon skaffat en tillfällig sexuell 

förbindelse med Misha eller Dana så avser det personen, inte annonssidan eller någon 

annan.  

 

2.2. Bevisuppgiften 

Åklagarna har åberopat bevisning enligt stämningsansökningarna, domsbilaga 1-2. 

 

Åklagarna har, av tid och kostnadsskäl, återkallat förhören med Dana och Misha under 

respektive åtal för köp av sexuell tjänst (domsbilaga 2) samt förhören med de tilltalade 

Hani Shareib (åtalspunkt 8, domsbilaga 2) och Daniel Sjöö (åtalspunkt 10, domsbilaga 

2), de två sistnämnda då dessa inte lyckats delges till huvudförhandlingen. Åtalet såvitt 

avser Hani Shareib och Daniel Sjöö kommer därför att prövas vid en annan rättegång. 

Bevisningen under dessa punkter har trots det föredragits till stöd för åtalen rörande 

människohandel.  

 

En uppspelning av ett förhör med Misha där hon gör utpekanden av sexköpare har 

endast åberopats till stöd för åtalet för människohandel (åtalspunkt 2, domsbilaga 1).  

 

Åklagarna har justerat bevisuppgiften genom att även åberopa delar av ett 

tilläggsprotokoll (aktbil. 394): PM angående avlyssning av telefoner som brukats av 

Loredana Calin och Misha och ett PM avseende spaning den 1 april 2020, till styrkande 
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av att Loredana Calin svarade i samtliga telefoner, samt en spaningspromemoria över 

en provringning till nummer -7491 (Mishas privata), till styrkande av att nummer -7491 

disponerades av Misha.  

 

Åklagarna har vid vittnesförhöret med Magnus Brange även åberopat hans 

spaningsiakttagelser den 4 maj 2020, till styrkande av att Misha var i Ioana Dubaus 

lägenhet och att Ioana Dubau hade nyckeln till lägenheten. 

 

Åklagarna har inte åberopat PM (bevisuppgiften punkt 3-4) som upprättats av Magnus 

Brange och Kent Lindeback, eftersom dessa hörts som vittnen. I bevisuppgiften har 

punkt 11, 14a, 33, 45 och 47-48 inte föredragits, eftersom bevisningen redan framgått 

av andra punkter. 

 

2.3. Frihetsberövanden 

Loredana Calin, Valeriu-Adrian Maftei, Ioana Dubau och Irinel Cozmiuc har varit 

berövade friheten i den omfattning som framgår av bifogade avräkningsunderlag. De 

har haft restriktioner under häktningstiden. Loredana Calins och Valeriu-Adrian 

Mafteis restriktioner hävdes efter huvudförhandlingens slut den 10 mars 2021.  

 

3. ÅKLAGARNAS SAKFRAMSTÄLLAN 

3.1. Något om de inblandade i målet 

3.1.1. Loredana Calin 

Loredana Calin är rumänsk medborgare. Hon bodde i andra hand på Pepparrotsvägen 

70 i Oxie tillsammans med Valeriu-Adrian Maftei och Irinel Cozmiuc. Under hösten 

2020 fick hon en son. Hon saknar anställning i Sverige och har inte heller något 

svenskt bankkonto eller bankkort i landet. Hon har körkort och har disponerat en 

personbil med registreringsnummer ADZ 982. 
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3.1.2. Valeriu-Adrian Maftei 

Valeriu-Adrian Maftei är rumänsk medborgare. Han bodde i andra hand på 

Pepparrotsvägen 70 i Oxie tillsammans med Loredana Calin och Irinel Cozmiuc. Han 

saknar anställning i Sverige och har inte heller något svenskt bankkonto eller bankkort i 

landet. Han har körkort och har köpt en personbil med registreringsnummer 

ADZ 982, vilken han disponerat ibland. 

 

3.1.3. Ioana Dubau 

Ioana Dubau är rumänsk medborgare och bor på Trelleborgsvägen 3 A i Malmö. Hon 

har tidigare haft företag inom städbranschen som gick i konkurs under 2020. Hon har 

bankkonto med Swish-funktion. Hon står som ägare till en personbil med 

registreringsnummer ADZ 982. 

 

3.1.4. Irinel Cozmiuc 

Irinel Cozmiuc är rumänsk medborgare. Han bodde i andra hand på Pepparrotsvägen 

70 i Oxie tillsammans med Loredana Calin och Valeriu-Adrian Maftei. Han arbetade på 

ett byggföretag i Sverige och fick sin svenska lön utbetald till Loredana Calins 

rumänska konto.  

 

3.1.5. Målsäganden Dana (åtalspunkten 1, domsbilaga 1) 

Dana är 27 år och kommer från Rumänien. Hon pratar varken svenska eller engelska. 

Hon saknar körkort. Hon har varit utsatt för människohandel i ett ärende i Uppsala 

under perioden den 1 juli - 19 augusti 2019.  

 

3.1.6. Målsäganden Misha (åtalspunkten 2, domsbilaga 1) 

Misha är 22 år och kommer från Rumänien. Hon har två barn som bott tillsammans 

med Loredana Calins far och styvmor under den tid hon varit i Sverige. Hon pratar 

inte svenska och endast lite engelska. Hon saknar körkort. Den 28 juni 2019 kom hon 

till Malmö via Sturup. 
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3.2. Förundersökningen  

Den 14 november 2019 gjorde polisen tillslag i en lägenhet i Uppsala. I lägenheten 

påträffades Dana, Misha och en tredje kvinna, Alexandra. Misstankar uppkom, efter att 

Dana berättat vad hon varit med om, att hon utsatts för människohandel alternativt 

koppleri. Vid slagningar på personerna i lägenheten framkom att polisen den 16 

september 2019 påträffat Dana och Alexandra i en lägenhet på Professorsgatan 8 A i 

Malmö under liknande omständigheter. Efter tillslaget i Uppsala fick Dana hjälp att ta 

sig ur prostitutionen.  

 

I anledning av vad som framkommit vid ingripandet i Uppsala, inledde polisen spaning 

mot adresser i Malmö-området. Från den 13 mars 2020 genomfördes avlyssning av två 

mobilnummer (-8190 och -1605) som kunde knytas till Loredana Calin. Numret -8190 

var knutet till en annonssida för försäljning av sexuella tjänster. Ett nummer -8885 

kunde knytas till en annonssida, och övervakades först för att få fram positionering 

men avlyssnades från den 9 april 2020. Från den 9 april 2020 övervakades även 

nummer -7491, som brukades av Misha. Avlyssningen avslutades den 4 maj 2020 när 

Loredana Calin, Valeriu-Adrian Maftei, Ioana Dubau och Irinel Cozmiuc greps. I 

samband med det genomfördes en husrannsakan på Pepparrotsvägen 70 i Oxie. Vid 

husrannsakan togs en mobil med nr -8885 i beslag i Valeriu-Adrian Mafteis sovrum 

som han delade med Loredana Calin. Övriga telefoner som avlyssnats togs också i 

beslag.  

 

Tömningar av 13 i beslag tagna telefoner har gjorts för tiden den 28 juni 2019 – 4 maj 

2020. Analyser har gjorts av innehållet och jämförts med avlyssning, Swish-betalningar 

och bokningar av AirBnB-boenden. 

 

3.3. Människohandel av Dana 

Dana hade tidigare utsatts för människohandel, genom att en man hade rekryterat 

henne i Rumänien och transporterat henne till Danmark, i syfte att exploateras för 

sexuella ändamål. Hon kom till Malmö den 19 augusti 2019 med denne man. Dana och 

mannen greps i Sverige. Dana släpptes på fri fot i Malmö den 21 augusti 2020. Mannen 

som transporterat henne till Sverige dömdes den 8 juni 2020 för att under tiden 2019-
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07-01--2019-08-19 utsatt henne för människohandel. Enligt domen hade han utnyttjat 

Danas utsatta belägenhet, särskilt med beaktande av hennes personlighet som gjorde 

att hon hade särskilda svårigheter att ta hand om sig själv och klara sig på egen hand.   

 

I Malmö rekryterades Dana av Loredana Calin. När Dana släpptes av i Malmö, hade 

hon inga pengar, inga anhöriga eller vänner att vända sig till och hon kunde inte 

språket. Dessa förhållanden tillsammans med hennes begåvningsmässiga svårigheter, 

medförde att hon var i en särskilt utsatt belägenhet. 

 

Dana träffade Loredana Calin i Malmö tillsammans med ”Cristi” – Cristi har varit 

misstänkt i ärendet och är inte samma person som Valeriu-Adrian Maftei. Loredana 

Calin tog över Dana från Marius Bircina och erbjöd henne hjälp, boende och arbete. 

Dana fördes av Loredana Calin till Professorsgatan 8 A. Loredana Calins avsikt med att 

föra Dana dit var att Dana skulle inhysas där för att sälja sexuella tjänster. När Dana 

kom fram utsattes hon för våld av Loredana Calin. Våldet bestod av slag mot kroppen 

och hot om att utsättas för mer misshandel. Loredana Calin använde våld för att förmå 

Dana att sälja sexuella tjänster. Dana fick också veta av Loredana Calin att hon hade 

skulder för boendet och andra utgifter.  

 

En annons på nätsidan sex-tjejer.com aktiverades för Dana den 23 augusti 2019. På 

annonssidan framgick vilka tjänster som erbjöds och till vilket pris. Tjänsterna och 

priserna har annonserats utan att Loredana Calin träffat någon överenskommelse med 

Dana. En telefon, med slutsiffrorna -9001, användes som annonstelefon och 

aktiverades den 24 augusti 2019. Loredana Calin har skapat annonsen och betalat för 

den. Det har också varit Loredana Calin som har svarat på annonsnumret och bokat 

sexköpare i Danas namn. Loredana Calin har meddelat Dana vad kunden ville ha och 

för hur lång tid.  

 

Genom nämnda agerande har Dana vilseletts, kränkts och kontrollerats och på så sätt 

tvingats sälja sex till sexköpare, dag som natt. Den kontanta betalningen har tagits om 

hand av Loredana Calin. Dana har inte fått del av pengarna utan hon har fått veta att 

dessa skulle gå till att betala av hennes skulder.  
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Loredana Calin har även tagit Danas ID-handling, vilket framgår av ett polisingripande 

på Professorsgatan 8 A den 16 september 2019, där Dana påträffades utan ID-

handling. Vid detta tillfälle anlände Loredana Calin till platsen för att överlämna Danas 

ID. 

 

Den 14 november 2019 påträffade polisen Dana i en lägenhet i Uppsala tillsammans 

med Misha och Alexandra. Loredana Calin kom till platsen för att hämta kvinnorna, 

men Dana valde att söka skydd på skyddat boende, som drevs av Talita.   

 

3.4. Människohandel av Misha 

Misha rekryterades av Loredana Calin i Rumänien. Misha var ensamstående med två 

barn. Hon hade inte möjlighet att bo hos sin mamma eller syskon. Hon bodde hos en 

kusin som var gift med Loredana Calins pappa. Genom Loredana Calins pappa fick 

hon kontakt med Loredana Calin i Sverige.  

 

Loredana Calin erbjöd henne arbete i restaurang, boende och resa. Barnen skulle tas 

om hand av Mishas kusin och Loredana Calins pappa, mot ersättning. Misha hade 

ingen inkomst eller boende och var beroende av Loredana Calins familj för att barnen 

skulle tas om hand. Loredana Calins syfte med erbjudandet var att Misha skulle 

exploateras för att sälja sexuella tjänster. Loredana Calin meddelade Misha innan 

avresan att det erbjudna arbetet avsåg ”eskort”. I detta läge hade Misha få 

valmöjligheter, vilket Loredana Calin utnyttjade.  

 

Misha blev också vilseledd om att de pengar hon tjänade sparades åt henne och skulle 

överlämnas till henne senare. Hon blev också vilseledd om hur mycket omkostnader 

hon hade. Loredana Calin tog istället hand om pengarna. Misha var också i en utsatt 

belägenhet i Sverige genom att hon inte hade några pengar, inga egna vänner och inte 

kunde språket. Utnyttjandet av henne innebar att hon var tvungen att sälja sex till 5–20 

män per dygn. Misha har inte varit medveten om att hon var ett offer för 

människohandel utan uppfattat Loredana Calin som sin ”syster”. 
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3.5. Det har funnits en gemensam brottsplan med syfte att exploatera 

Dana och Misha 

Valeriu-Adrian Maftei har försökt skapa en kärleksrelation med Dana under hösten 

2019. Han har innan Misha anlänt till Sverige sökt kontakt med henne. Syftet med 

kontakterna har varit att locka med ett bättre liv i Sverige tillsammans med honom. 

Både Dana och Misha har berättat om detta, vilket stämmer med att Valeriu-Adrian 

Maftei har haft Mishas skärmbild från Facebook i sin telefon och Dana har frågat efter 

”Varutus” nummer och fått Valeriu-Adrian Mafteis telefonnummer av Loredana Calin. 

I Danas annonslur har det funnits konversationer av kärlekskaraktär mellan henne och 

Valeriu-Adrian Maftei under 22 dagar.  

 

Valeriu-Adrian Maftei har haft kontroll över Swish-betalningarna som gjorts till Ioana 

Dubaus bankkonto från den 19 november 2019 – 1 maj 2020. Detta framgår av att 

hans telefon -1924 innehållit 21 skärmdumpar som vidarebefordrats från Loredana 

Calins telefon, med Swish-betalningar som gått in på Ioana Dubaus konto. En av 

skärmdumparna har återfunnits i Mishas telefon. Det framgår av en konversation 

mellan Loredana Calin och Ioana Dubau att alla tre har varit införstådda med att 

Valeriu-Adrian Maftei höll räkningen på inbetalningarna via Swish.  

 

Det framgår av konversationerna mellan Loredana Calin och Valeriu-Adrian Maftei att 

de har haft kontroll över vilka inkomster Misha och Dana har haft och diskuterat hur 

de skulle förmå Misha att fortsätta arbeta. Loredana Calin har också presenterat en 

uträkning för Misha, där det framgår att kostnader dragits av för hennes uppehälle i 

Sverige och för barnens uppehälle i Rumänien.    

 

Loredana Calin har behandlat både Dana och Misha som handelsvaror genom att ta 

bilder på dem, lägga ut annonser med tjänster som innehållit kränkande inslag utan att 

fråga dem först samt skicka bilder på Dana och Misha till sexköpare för att de skulle få 

välja. Detta framgår av bilder och mejlkonton som återfunnits i Loredana Calins 

privata telefon samt chattkonversationer med sexköpare. Loredana Calin har också 

sparat komprometterande bilder för att kunna använda som påtryckningsmedel mot 

Dana och Misha. 
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Loredana Calin har också kontrollerat både Dana och Misha genom att kräva att de 

skulle tala om vart de gick och inte ge dem nyckel till boendena. Det var också 

Loredana Calin som transporterade dem med personbilen ADZ 982 och handlade vad 

de behövde.  

 

Ioana Dubau har stått som ägare till bilen ADZ 982 som använts av Loredana Calin 

och anskaffats av Valeriu-Adrian Maftei. Ioana Dubau har avtalat med Valeriu-Adrian 

Maftei om att hyra ut sin lägenhet på Trelleborgsgatan i Malmö till Loredana Calin och 

Misha den 8 – 12 mars och den 30 april – 4 maj 2020 för 3 000 kr per tillfälle.  

 

Samtliga tre har haft olika roller vid genomförandet men agerat efter en gemensamt 

uppgjord brottsplan.  

 Loredana Calin har varit ”kontrollanten”, annonsansvarig, kundansvarig, bokat 

samt betalat för boenden och annonsering.  

 Valeriu-Adrian Maftei har varit ”bokföraren”, ekonomiskt ansvarig och 

organisatör. 

 Ioana Dubau har tillhandahållit svenskt bankkonto för Swish, stått som ägare 

för en bil och hyrt ut sin bostad.  

 

3.6. Annonsverksamheten 

Loredana Calin alias ”Emma”, Dana och Misha har annonserat under fiktiva namn på 

nätsidan sex-tjejer.com. På annonssidan framgår vilken stad som försäljningen sker, 

telefonnummer, vilka tjänster som erbjuds och prislista. Prislistan har gjort skillnad på 

”incall” och ”outcall”, där incall avsett sexköp på den annonserade adressen medan 

outcall varit dyrare och avsett sexköp på sexköparens adress eller annan plats.  

 

För att få annonsera på sex-tjejer.com ska annonsören lämna in en bild på sig själv, 

tillsammans med en skylt med namn och datum, skrivet för hand. Detta för att 

verifiera att det är personen på bilden som lägger upp annonsen. Mishas annons 

aktiverades den 28 juni 2019 med en annonstelefon med slutsiffror -8885. Misha 

anlände till Sverige den 28 juni 2019 och började sälja sex samma dag.  
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Sexköpare har tagit kontakt med Loredana Calin, Dana och Misha genom att ringa eller 

chatta på det telefonnummer som använts för respektive annonssida. Om någon av 

kvinnorna varit upptagna när en sexköpare ringt annonsnumret har någon av de andra 

svarat. Loredana Calin har varit den som varit bäst på engelska och svenska, och har 

ofta tagit emot beställningar. Både Dana och Mishas annonslurar har befunnit sig där 

Loredana Calin haft sin annonslur, även när Loredan Calin befunnit sig på annan ort 

än Dana och Misha.  

 

Det har varit Loredana Calin som lagt upp annonserna för Dana och Misha, vilket 

framgår av att varje annonssida har en egen e-postadress och dessa tre adresser har 

funnits i Loredana Calins mobiltelefoner men inte i Mishas eller Danas. Loredana Calin 

har också skött administrationen av annonssidan vid byte av ort samt betalningen av 

sidorna. Administrationen av annonssidorna har ofta skett från en IP-adress knuten till 

Pepparrotsvägen 70 i Oxie. Under brottstiden har kostnaden för nätsidorna uppgått till 

1 366 euro för Loredana Calin, 1 644 euro för Misha och 480 euro för Dana. 

 

I Malmö har flera kvinnor bland annat Dana sålt sex från en lägenhet på 

Professorsgatan 8 A. Det framgår av telefontömningarna att denna adress har lämnats 

ut till minst 442 sexköpare. Annonsering har även skett på andra orter i södra och 

mellersta Sverige. Utöver Malmö och Helsingborg har annonsering skett i Ängelholm, 

Halmstad, Göteborg, Växjö, Jönköping, Linköping, Norrköping, Örebro och Uppsala.  

 

3.7. Omfattningen av verksamheten 

Det framgår av bokningarna av annonser att Loredana Calin, Dana och Misha bokats 

in på samma orter samma datum. Lägenheter har hyrts genom AirBnB. Antalet bokade 

nätter har varierat mellan tre till sju och antalet personer som nyttjat lägenheten har 

varit en till fyra personer. Loredana Calin har varit den som hyrt och betalat dessa 

lägenheter. Betalningarna har skett med Loredana Calins bankkort knutet till hennes 

bankkonto i Rumänien. Under perioden den 12 mars - 4 maj 2020 har Loredana Calin 

betalat 29 088 kr för olika AirBnB-boenden. Om genomsnittspriset fördelas över hela 

brottsperioden skulle kostnaden för boenden uppgått till 184 800 kr. Under hela 

brottsperioden har kostnaden för telefonabonnemang uppgått till 8 500 kr. 
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När sexköpare ringt eller skickat textmeddelanden till annonsnumren har 

överenskommelser träffats om vilken tjänst, hur lång tid tjänsten önskats och till vilket 

pris. Därefter har sexköparen fått adressen om det inte varit fråga om outcall. Betalning 

har oftast skett kontant, men ibland har även Swish använts.  

Genom analys av telefontömningar, jämförelser med annonsloggar och bokningar via 

AirBnB, har en ungefärlig beräkning gjorts på hur många sexköp som gjorts och till 

vilket pris, under 15 olika perioder den 28 juni 2019 – 4 maj 2020 utifrån hur många 

sexköpare som fått adress och hur många som anmält att de anlänt till adressen. 

Jämförelser har också gjorts med spaningsresultat och gripanden av sexköpare.  

 

Betalningen har till övervägande del skett kontant. En mindre del har betalats via 

Swish. Några pengar har dock inte påträffats. Förtjänsten av sexhandeln har därför 

beräknats utifrån antagandena att de sexköpare som fått adressen och anmält sin 

ankomst har genomfört köpet. Vid outcall har dessa ansetts genomförda om någon 

anmält sin ankomst till beställarens adress eller om någon av de övervakade telefonerna 

kopplat upp mot en mast i närheten av adressen. En alternativ beräkning har gjorts 

som gett ett högre resultat genom att anta att en stor del av sexköparna som fått 

adressen även genomfört köpet, trots att de inte anmält sin ankomst.  

 

När det inte framgått vilket pris som avtalats har den genomsnittliga betalningen för 

incall uppskattats till 500 kr, vilket motsvarar tio minuter, och outcall till 1 200 kr. 

 

När det gäller -8885 (Mishas annonsnummer) har material endast hittats från tiden 

efter den 29 september 2019, det saknas också material för tiden den 7 oktober – 15 

oktober 2019.  
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Period  

 

Beställare  Ankomst Betalning i kr 

beställare 

Betalning i kr 

ankomst 

28 juni-24 

aug 

    

Loredana 149+43 outcall (out)    7    230 400   18 700 

Misha -    -   

24 aug-14 

nov 

    

Loredana 159+33 out   14    230 400   12 644 

Misha  37+9 out    5      55 200     4 516 

Dana 362+67 out  44     514 800   53 240 

14 nov-13 

mars 

    

Loredana 132+32 out  10    196 800   14 184 

Misha 1276+140 out 218 1 699 200 296 016 

13-17 mars     

Loredana 7+7 out 3+1 out     7 300 

Misha 39+5 out 4+1 out     5 800 

17-25 mars     

Loredana 12+8 out 2     2 500 

Misha 44+8 out 6     3 700 

25-29 mars     

Loredana 12+6 out 5     6 000 

Misha 57+11 out 15+3 out   20 500 

29 mars-1 

april 

    

Loredana 12+2 out 2    3 500 

Misha 40+13 out 12+2 out   21 000 

1-5 april     

Loredana 8+3 out 3     3 000 

Misha 58+2 out 16+1 out    14 500 
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5-9 april     

Loredana 4 1     1 500 

Misha 42+5 out 12   14 000 

9-12 april     

Loredana 8 3     3 000 

Misha 43+11 out 15+1 out   20 100 

12-18 april     

Loredana 9    

Misha 31+12 out 14   22 500 

18-20 april     

Loredana 1    

Misha 2+ 4 out 1 out     2 200 

20-24 april     

Loredana 5 2     1 000 

Misha 56+4 out 16+1 out   19 800 

24-30 april     

Loredana 11+1 out 2+1 out     4 700 

Misha 78+19 out 26+4 out   43 000 

30 april-4 

maj 

    

Loredana 17 9   10 000 

Misha 86+17 out 24+1 out    26 000 

Summa  3 259 2 926 800 636 000 

 

(Anmärkning: Sammanställning av tingsrätten gjord utifrån polisens PM med analyser över hur mycket 

pengar som intjänats m.m.) 

 

Vid analysen har konstaterats att båda annonslurarna varit på den plats där outcalls 

genomfördes och att försäljningen från annonslurarna fortsatte under tiden som 

tjänsten outcall genomfördes.   
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Genomsnittspriset per sexköp har beräknats till 1 200 kr. Om detta pris beräknas för 

hela perioden skulle försäljningen ha uppgått till 3 910 800 kr. Om endast de sexköpare 

som anmält sin ankomst räknas in uppgår försäljningen till 650 400 kr.  

 

3.8. Betalningar via Swish och via Loredana Calins bankkonto 

För att kunna betala med Swish krävs ett svenskt bankkonto. Varken Loredana Calin, 

Misha, Dana eller Valeriu-Adrian Maftei har haft ett svenskt bankkonto. Valeriu-

Adrian Maftei har därför avtalat med Ioana Dubau om att få använda hennes 

bankkonto för att ta emot betalningar via Swish.  

När en sexköpare velat betala Loredana Calin, Misha eller Dana via Swish, har denne 

fått Ioana Dubaus nummer. Sexköparens kvitto på betalningen har fotograferats och 

skickats till Valeriu-Adrian Maftei. Han har sedan kontaktat Ioana Dubau, som tagit ut 

pengar i kontanter och överlämnat dem till Valeriu-Adrian Maftei eller betalat hans 

räkningar. Betalningsströmmarna har kunnat följas genom textmeddelanden mellan 

Valeriu-Adrian Maftei och Ioana Dubau som överensstämmer med inbetalningar på 

Ioana Dubaus bankkonto samt avfotograferade Swish-betalningar som förmedlats till 

Valeriu-Adrian Mafteis telefon från Mishas privata telefon -7491 och annonstelefonen 

-8885 via Loredana Calins telefon -1605.  

 

Inbetalningarna via Swish har kommit in på Ioana Dubaus bankkonto under alla 

dygnets timmar. Hon har på uppmaning av Valeriu-Adrian Maftei tagit ut pengar i 

kontanter och lämnat till Valeriu-Adrian Maftei. Närmare 100 000 kr har tagits ut på 

detta sätt. När Valeriu-Adrian Maftei greps hade han 4 900 euro på sig.  

  

Irinel Cozmiuc har uppgett Loredana Calins bankkonto i Rumänien som mottagare av 

hans löneutbetalningar i Sverige. Pengarna på Loredana Calins bankkonto har använts 

för betalningar av hyra för AirBnB-boenden och annonssidorna på sex-tjejer.com. 

Irinel Cozmiuc har kompenserats med kontanter som överlämnats av Loredana Calin. 
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4. MÅLSÄGANDENAS YRKANDEN OCH GRUNDER 

4.1. Dana 

Dana har yrkat att tingsrätten förpliktar Loredana Calin, Valeriu-Adrian Maftei och 

Ioana Dubau att solidariskt till henne utge skadestånd för kränkning med 250 000 kr, 

jämte ränta enligt 6 § räntelagen från den 14 november 2019 till dess betalning sker.  

 

Dana har biträtt åtalet. Hon har som grund för skadeståndstalan angivit brotten 

innefattande den alternativa rubriceringen grovt koppleri och den bevisning som 

åklagarna åberopat. 

 

Dana har utsatts för människohandel alternativt grovt koppleri på sätt som framgår av 

åtalet. Gärningen har utgjort en mycket stor kränkning av hennes sexuella integritet.  

Dana var i en utsatt belägenhet i Malmö. Hon lurades till Sverige av Marius Bircina, 

som hon trodde skulle gifta sig med henne. Marius Bircina vilseledde henne genom att 

uppge att hon skulle sköta hans hushåll och få betalt för detta. Denne man dömdes för 

människohandel genom att han tvingat Dana att sälja sex i Danmark och transporterat 

henne till Sverige i samma syfte. 

 

Efter att Marius Bircina blivit frihetsberövad och Dana frigivits av polisen i Sverige den 

21 augusti 2019, har Dana befunnit sig i en svår och utsatt situation. Hon hade inga 

vänner eller släktingar i Sverige och ingen kännedom om Sverige eller något annat 

språk än rumänska. I denna situation har Dana fått kontakt med Loredana Calin. Dana 

blev vilseledd av Loredana Calin och en person benämnd ”Cristi”. Dessa personer har 

erbjudit Dana städjobb och därefter har Dana blivit tvingad och slagen för att gå med 

på att sälja sex.  

 

Loredana Calin har utövat kontroll över Dana genom att behålla Danas ID-kort, sköta 

Danas annonskonto, anadana537@gmail.com, och behålla alla pengar som Dana 

tjänat. Efter ett polistillslag i Uppsala den 14 november 2019 har Dana fått hjälp att 

komma ur prostitutionen. Hon har varit utsatt under 12 veckor.  
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Dana är lättledd och har svårt att inse konsekvenser av sitt handlande. Hon har inte 

träffat Valeriu-Adrian Maftei, men via textmeddelanden till henne har Valeriu-Adrian 

Maftei försökt påverka henne att fortsätta sälja sig. Dana har inte träffat Ioana Dubau.   

 

4.2. Misha 

Målsäganden Misha har yrkat att tingsrätten förpliktar Loredana Calin, Valeriu-Adrian 

Maftei och Ioana Dubau att solidariskt till henne utge skadestånd för kränkning med 

250 000 kr, jämte ränta enligt 6 § räntelagen från den 4 maj 2020 till dess betalning 

sker.  

 

Misha har vidare yrkat att tingsrätten förpliktar Irinel Cozmiuc att solidariskt med 

Loredana Calin, Valeriu-Adrian Maftei och Ioana Dubau till henne utge skadestånd för 

kränkning med 100 000 kr, jämte ränta enligt 6 § räntelagen från den 24 april 2020 till 

dess betalning sker.  

 

Misha har biträtt åtalet. Misha har som grund för skadeståndstalan angivit brotten 

innefattande den alternativa rubriceringen grovt koppleri såvitt avser Loredana Calin, 

Valeriu-Adrian Maftei och Ioana Dubau och den bevisning som åklagarna åberopat. 

  

Det har påståtts att Misha deltagit med fri vilja, men detta saknar betydelse, eftersom 

man inte kan medverka frivilligt till människohandel om det förekommit kontroll över 

offret. Att Misha har blivit kontrollerad framgår av att någon har svarat sexköpare på 

hennes nummer när hon varit upptagen med en annan sexköpare.   

 

5. DE TILLTALADES INSTÄLLNING M.M. 

5.1. Loredana Calin 

Loredana Calin har förnekat samtliga gärningar även de alternativt framställda 

gärningarna. Hon har inte agerat tillsammans och i samförstånd med någon av de 

övriga tilltalade. Hon har inte heller agerat efter en gemensam brottsplan. Den 

försäljning av sexuella tjänster som Dana och Misha ägnat sig åt har skett av fri vilja 

och har ofta skett tillsammans med henne. Det har inte förekommit olaga tvång eller 

vilseledande riktade mot Dana eller Misha. Varken Dana eller Misha har befunnit sig i 
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en utsatt belägenhet och hon har inte utnyttjat någon sådan. Dana och Misha har inte 

exploaterats för sexuella ändamål, utan frivilligt sålt sex och hanterat sin egen ekonomi. 

De har delat på gemensamma kostnader såsom hyra, annonsering och transporter.  

 

Loredana Calin har bestritt skadeståndsskyldighet. Hon har inte godtagit något belopp 

som skäligt i och för sig.  

 

Hon har även bestritt yrkandet om utvisning, förverkande av i beslag tagen egendom 

samt förverkande av utbyte av brott. Hon har inte godtagit beräkningen av utbytet.  

_____   

 

Loredana Calin har som skriftlig bevisning åberopat samtal där Misha ber om hjälp av 

Loredana Calin, eller berättar om att hon får pengar och bilder av dem båda, till 

styrkande av att de arbetade tillsammans men hade delad ekonomi. Hon har också 

åberopat ett spanings-PM, till styrkande av varför hon innehade Danas ID-kort. 

Fotografier har förevisats på de tilltalade Jan Christensen, Ferdi Sulejmani, Lars 

Nilsson, Aleksandar Dukic och Daniel Sjöö (åtalspunkt 1-4 och 10, domsbilaga 2), 

samt Mishas utpekanden av sexköpare, till styrkande av att Loredana Calin sålt sex till 

dessa män vid de åtalade tidpunkterna.  

 

5.2. Valeriu-Adrian Maftei 

Valeriu-Adrian Maftei har förnekat samtliga gärningar även de alternativt framställda 

gärningarna. Han har inte träffat Dana, haft kontakt med henne eller haft en 

kärleksrelation med henne. Han har träffat Misha tillsammans med Loredana Calin. 

Han har inte haft kännedom om den försäljning av sexuella tjänster som Loredana 

Calin och Misha ägnade sig åt. Han har trott att de arbetade som städare.   

 

Valeriu-Adrian Maftei har bestritt skadeståndsskyldighet. Han har inte godtagit något 

belopp som skäligt i och för sig.  

 

Valeriu-Adrian Maftei har även bestritt yrkandet om utvisning samt förverkande av 

utbyte av brott. Han har inte godtagit beräkningen av utbytet.  
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_____    

Valeriu-Adrian Maftei har som skriftlig bevisning åberopat textmeddelanden mellan 

telefonnumren -2499 och -9001 (Danas annonstelefon) under 22 dagar från slutet av 

augusti 2019, där den som skickar meddelandena från -2499 anger att denne ska tjäna 

mer pengar för att kunna åka hem till Rumänien, till styrkande av att det inte var Dana 

som textade detta samt att det inte var han som skickade meddelandena. 

 

5.3. Ioana Dubau 

Ioana Dubau har förnekat samtliga gärningar även de alternativt framställda 

gärningarna under åtalspunkt 1-2 i domsbilaga 1. Hon har inte haft någon vetskap om 

påstådd försäljning av sexuella tjänster. Inte heller har hon medverkat i planeringen och 

genomförandet av brottsplanen. Hon har inte varit inblandad i eller främjat att Dana 

och Misha haft sexuella förbindelser mot ersättning. Dana har hon aldrig träffat och 

hon vet inte vem denna är. Hon har träffat Misha, som var en väninna till Loredana 

Calin.   

 

Ioana Dubau har medgett att hon upplåtit sitt bankkonto till Valeriu-Adrian Maftei för 

att användas för Swish-överföringar. Valeriu-Adrian Maftei har uppgett att han 

behövde använda kontot för betalningar vid handel med begagnade bilar, bildelar och 

fynd från loppmarknader. Hon har inte kunnat bekräfta att sexköpare under perioden 

den 20 september 2019 - 1 maj 2020 överfört pengar till hennes konto via Swish eller 

att pengarna härrörde från betalningar av sexuella tjänster som utförts av endera Dana 

eller Misha. Hon har inte tillägnat sig några pengar, utan tagit ut pengarna i kontanter 

och lämnat dem till Valeriu-Adrian Maftei eller betalat Valeriu-Adrian Mafteis 

räkningar och utgifter.  

 

Ioana Dubau har bekräftat att hon hyrt ut sin lägenhet under mars – maj 2020 och fått 

500 kr per natt, men betalningen för maj uteblev. Hon gjorde det för att hon hade 

behov av pengar men hade ingen kännedom om att sexkunder skulle besöka 

lägenheten. Hennes barn hade under denna tid möjlighet att komma till lägenheten, 

vilket hon inte skulle ha tillåtit om hon vetat om verksamheten.  
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Ioana Dubau har bekräftat att hon stått registrerad på en personbil med 

registreringsnummer ADZ 982 från den 29 januari 2020. Det gjorde hon som en tjänst 

åt Valeriu-Adrian Maftei, som inte kunde vara skriven som ägare, eftersom han inte 

hade svenskt personnummer. Hon har inte brukat eller betalat för bilen. Hon har åkt 

med i den vid något tillfälle, men hon har inte kört Misha.  

 

Ioana Dubau har bestritt skadeståndsskyldighet. Hon har inte godtagit något belopp 

förutom ränteberäkningen. Eftersom personbilen inte är hennes har hon inte något att 

erinra mot att den förverkas. Hon har bestritt yrkandet om förverkande av utbyte och 

har inte godtagit beräkningen av utbytet.  

 

När det gäller åtalet för ringa narkotikabrott (åtalspunkt 3, domsbilaga 1) har Ioana 

Dubau förnekat brott, eftersom hon har haft recept på Tramadol utskrivet av läkare i 

Rumänien och saknat uppsåt till att ha innehaft dem olovligen. I enlighet härmed har 

hon även bestritt yrkandet om förverkande.  

______ 

Ioana Dubau har åberopat utdrag från sitt privatkonto och företagskonto under 

åtalstiden, till styrkande av att hon fått Swish som inte avsett sexköp samt att hon inte 

behållit någon del av de överförda beloppen, utan tagit ut dem i kontanter eller betalat 

räkningar och liknande för resterande belopp.  

 

5.4. Irinel Cozmiuc 

Irinel Cozmiuc har förnekar brott. Han har inte haft vetskap om verksamheten eller 

känt till att Misha sålde sex. Han har inte främjat denna verksamhet. Det stämmer att 

han har fört över sin lön till Loredana Calins konto i Rumänien. Anledningen till detta 

var att han inte hade ett eget konto och att han behövde ett konto för att få utbetalt sin 

lön. Han fick den överförda lönen i kontanter av Valeriu-Adrian Maftei. Det bestrids 

att det har funnits en överenskommelse om att Loredana Calin hade rätt att disponera 

hans lön på kontot. Han har arbetat tillsammans med Valeriu-Adrian Maftei i Sverige.  

 

Irinel Cozmiuc har bestritt skadeståndsskyldighet. Han har inte godtagit något belopp 

som skäligt i och för sig. Räntan har godtagits. 
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Irinel Cozmiuc har bestritt yrkandet om förverkande eftersom han inte beretts någon 

vinning. Beräkningen av beloppet har inte godtagits. 

 

6. FÖRHÖRSUTSAGOR 

6.1. Målsägandenas uppgifter 

6.1.1. Misha 

Bakgrund och resan till Sverige 

Hon är 22 år gammal och är född och uppvuxen i Bacău i Rumänien. Hon har två barn 

som är 4 respektive 5 år gamla. År 2018 separerade hon från barnens far. Eftersom 

hon efter separationen inte hade någonstans att ta vägen flyttade hon och barnen vid 

ett tillfälle hem till hennes kusin. Kusinen berättade att hennes makes dotter jobbade 

inom städ- och restaurangbranschen i Sverige och att kusinen kunde efterforska om 

makens dotter även kunde ordna arbete åt Misha. Av denna anledning fick Misha 

kontakt med kusinens styvdotter, Loredana Calin, och det bestämdes att hon skulle åka 

till Loredana Calin i Sverige. Eftersom hon inte hade pengar till resan kom de överens 

om att Loredana Calin både skulle boka och betala hennes flygbiljett till Sverige. Några 

dagar innan Loredana Calin köpte hennes flygbiljett pratades de båda vid över telefon 

och Loredana Calin berättade att hon inte jobbade inom varken städ- eller 

restaurangbranschen utan som eskort. Det var även detta arbete som Loredana Calin 

kunde erbjuda henne. Eftersom hon saknade både bostad och arbete och inte kunde se 

att hon hade några andra valmöjligheter om hon ville försörja sig och sina barn, valde 

hon att åka till Sverige trots denna information. 

 

Vid denna tidpunkt fick hon inga barnbidrag eftersom de gick till hennes före detta 

sambo. För att kunna ta med sig barnen utomlands var hon tvungen att få en fullmakt 

från barnens far. Hon åkte därför tillbaka till sin före detta sambo men han blev 

mycket aggressiv och vägrade att ge henne en sådan fullmakt. Av denna anledning 

bestämdes det att barnen skulle stanna hos hennes kusin och kusinens make, det vill 

säga Loredana Calins pappa, under den tiden hon var i Sverige. Sammanlagt bodde hon 

hos sin kusin och Loredana Calins pappa i cirka två veckor innan hon tog ett flyg från 

Bukarest till Sverige den 28 juni 2019.  
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Det var Loredana Calins pappa som körde henne till flygplasten och han gav henne 

även pengar till mat under resan. Detta var första gången hon flög, hon pratade varken 

engelska eller svenska och hon hade inget bankkonto eller några egna pengar när hon 

lämnade Rumänien. På flygplatsen i Sverige träffade hon Loredana Calin för första 

gången.  

 

Loredana Calin förklarade vad det innebar att arbeta som eskort. Denna berättade även 

att, för det fall att hon också ville arbeta som eskort, skulle de dela på alla kostnader 

såsom hyra, bensin och annonskostnader. Inledningsvis kom hon mycket bra överens 

med Loredana Calin och de började arbeta tillsammans. Hon tror inte att det hade varit 

några problem för Loredana Calin om hon hade sagt att hon inte ville arbeta som 

eskort. Det faktum att hon inte hade pengar till en hemresa och att hon dessutom var 

skyldig Loredana Calin pengar för flygbiljetten innebar dock att hon i praktiken inte 

hade något annat val än att arbeta som eskort. 

 

Pengar och betalningar 

Väl i Malmö arbetade hon och Loredana Calin tillsammans. De delade lika på pengarna 

de tjänade men det var Loredana Calin som förvarade alla pengar, även hennes del. 

Loredana Calin sa att pengarna skulle sparas och förvaras på en säker plats. Det var 

Loredana Calin som skulle ansvara för pengarna. Det var Loredana Calins idé att de 

skulle göra på detta sätt. Hon fick pengar för dagliga utgifter, ungefär 500 kr per dag. 

De båda delade på hyran men det var Loredana Calin som skötte betalningen. Utöver 

pengar till de dagliga utgifterna och beloppet om cirka 5 000-6 000 kr som hon hade 

med sig till sina barn när hon åkte till Rumänien i september 2019 har hon inte fått del 

av några av sina intjänade pengar. 

 

I efterhand har hon förstått att pengarna hela tiden har varit hos Loredana Calins 

pojkvän Valeriu-Adrian Maftei och hos hans föräldrar. Valeriu-Adrian Maftei fick 

hennes pengar genom att hon gav dem till Loredana Calin som i sin tur gav dem till 

Valeriu-Adrian Maftei. Det gjordes ingen förteckning över hur mycket pengar hon 

lämnade till Loredana Calin och hon vet inte hur mycket hon tjänade. Hon litade helt 

på Loredana Calin. Vid två tillfällen har Valeriu-Adrian Mafteis mamma kommit i bil 
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och hämtat pengarna, som hon känner till. Både Valeriu-Adrian Maftei och Loredana 

Calins pappa har berättat för henne att pengarna fanns hos Valeriu-Adrian Mafteis 

föräldrar. 

 

Vid ett tillfälle bad hon om att få del av sina pengar för att skicka dem till sin bror. 

Loredana Calin sa då att detta inte var möjligt eftersom pengarna inte var i Sverige utan 

i Brescou i Rumänien.  

 

Kunderna betalade vanligen kontant men det hände även att de betalade genom Swish. 

Kunderna betalade alltid innan den sexuella tjänsten. Om kunderna betalade kontant 

gav hon pengarna till Loredana Calin. För det fall att Loredana Calin inte var på plats 

lade hon undan pengarna i väntan på att ge dem till Loredana Calin. Om kunderna 

betalade med Swish gav hon dem det telefonnummer de skulle swisha och kunden tog 

antingen en skärmdump på den gjorda betalningen och skickade den till henne 

alternativt fotograferade hon kundens telefon. Pengarna swishades till Ioana Dubaus 

konto enligt överenskommelse mellan Loredana Calin och Iona Dubau. Som hon 

förstod det gav Ioana Dubau sedan pengarna till Loredana Calin i kontanter. Hon har 

aldrig fått pengar av Ioana Dubau. Hon vet inte om Ioana Dubau kände till vad hon 

jobbade med men hon tror det. 

 

Resan till Rumänien i september 2019 och tiden därefter 

I september 2019 åkte hon hem till Rumänien i tre dagar för att träffa sina barn. Hon 

hade en tur- och returbiljett som Loredana Calin hade bokat men den var betald med 

hennes pengar. Hon hade 5 000-6 000 kr i kontanter med sig till Rumänien, dessa 

spenderade hon på kläder och på andra utgifter till sina barn. Resten av hennes pengar 

var kvar hos Loredana Calin som försäkrade att det var på en säker plats. 

  

Hon återvände till Sverige dels eftersom hennes pengar var där, dels eftersom hon ville 

jobba ihop mer pengar för att kunna köpa en bostad till sig och barnen i Rumänien. 

Det var hon och Loredana Calin som kom överens om att hon inte skulle stanna i 

Rumänien utan återvända till Sverige. Planen var att hon skulle arbeta och tjäna pengar 

i Sverige i ytterligare en eller två månader.  
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När hon återvände till Sverige var allt förändrat. Fram till dess hade hon och Loredana 

Calin kommit väldigt bra överens, Loredana Calin hade varit mycket snäll och 

uppmärksam och de båda hade varit bästa vänner. Efter att hon återvänt från 

Rumänien var Loredana Calin totalt förändrad och anledningen var Loredana Calins 

pojkvän, Valeriu-Adrian Maftei. Han hade kommit emellan dem och från och med 

denna tidpunkt var det han som styrde allt. Hon kände till Valeriu-Adrian Maftei sedan 

tidigare och hon hade förstått att Valeriu-Adrian Maftei fanns i Loredana Calins liv 

även om hon upplevt att Loredana Calin hade försökt dölja sin och Valeriu-Adrian 

Mafteis relation. 

 

Loredana Calin var mycket mer stressad och hon pratade bara om jobb och pengar. 

Loredana Calin informerade henne om att det från och med nu var Valeriu-Adrian 

Maftei som hade hand om deras pengar. Om de inte fick in tillräckligt med pengar, 

ringde Valeriu-Adrian Maftei och skällde på Loredana Calin och ifrågasatte varför de 

inte arbetade mer. Tidigare hade arbetet som eskort varit något som hon och Loredana 

Calin hade gjort tillsammans men sedan Valeriu-Adrian Maftei tog över grälade hon 

och Loredana Calin alltmer ofta och så småningom var det bara hon som arbetade. 

Efter att Valeriu-Adrian Maftei kom in i bilden ville hon åka hem till Rumänien men 

hon kände sig tvungen att stanna kvar och arbeta. Hon berättade vid mer än ett tillfälle 

för Loredana Calin att hon ville sluta arbeta och åka hem till Rumänien.  

 

Vid ett av tillfällena minns hon att Valeriu-Adrian Maftei blandade sig i samtalet och sa 

att hon borde stanna ett tag till. Tanken var hela tiden att hon och Loredana Calin 

inom en snar framtid skulle åka hem till Rumänien tillsammans. Det blev dock aldrig så 

eftersom Loredana Calin och Valeriu-Adrian Maftei hela tiden ville att hon skulle 

stanna lite längre och spara lite mer pengar innan de åkte hem. Hon kunde inte åka 

hem på egen hand eftersom hon inte hade tillgång till sina pengar. 

 

Eskortverksamheten - hemsida, annonstelefoner och boende 

Hon och Loredana Calin kom i kontakt med sina kunder genom annonser på 

hemsidan sex-tjejer.com. Det kostade pengar att ha annonser på sex-tjejer.com och det 

var Loredana Calin som skötte både sin och hennes annons samt betalningarna för 

46



   

MALMÖ TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
Enhet 204 B 

DOM 
2021-03-30 

Mål nr: B 1286-20 

 

 
 
dessa. De båda delade på annonskostnaderna genom att Loredana Calin tog hälften av 

summan från hennes pengar. Det var Loredana Calin som skrev texten till annonserna 

men hon fick berättat för sig vad det stod. Fotografierna i annonserna hjälptes de åt att 

ta. De diskuterade vilka tjänster som skulle erbjudas och Loredana Calin förklarade att 

hon skrev in flera olika tjänster för att locka kunder men att Misha inte behövde utföra 

allt som stod i annonsen. Det faktum att det står ”tortyr” i hennes annons är inget som 

hon minns att hon godkänt eller velat skulle stå med. Det var Loredana Calin som 

riktade om annonserna mot respektive stad allteftersom de reste runt i Sverige. Detta 

behövde göras manuellt och hon visste inte hur man gjorde. 

 

För att kunderna skulle kunna kontakta dem hade både hon och Loredana Calin varsin 

annonstelefon vars telefonnummer uppgavs i annonserna. Inledningsvis var det 

Loredana Calin som skötte båda telefonerna men efter ett tag hjälptes de åt. Hon hade 

en privat telefon med sig från Rumänien men den tappade hon bort i nära anslutning 

till att hon kom till Sverige. Loredana Calin köpte en ny telefon till henne för att ersätta 

den borttappade. Under större delen av tiden i Sverige hade hon en privat telefon och 

en annonstelefon. 

 

När hon först kom till Sverige arbetade hon i princip dagligen. Antalet kunder 

varierade, minsta antalet kunder per dygn var en eller två men det kunde också vara tio 

eller fler. Under corona-pandemins första två veckor i Sverige minskade försäljningen 

tillfälligt och då hade hon inte mer än en eller två kunder per dygn. 

 

De sexuella tjänsterna som angavs i annonserna erbjöds på två olika sätt, antingen 

genom incalls, innebärandes att kunden kom till säljaren, eller via outcalls, 

innebärandes att säljaren åkte hem till kunden eller till annan avtalad plats. När en kund 

beställde outcalls av henne blev hon körd till platsen av Loredana Calin i dennas bil. 

Loredana Calin väntade antingen i bilen eller körde hem för det fall att hon skulle vara 

hos kunden en längre tid.  

 

Eftersom Loredana Calin blev gravid slutade denna att arbeta som eskort. Hon minns 

inte exakt när Loredana Calin slutade arbeta men det var någon gång innan jul 2019. 
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Efter det arbetade hon ensam. Hon och Loredana Calin bodde fortfarande ofta 

tillsammans men det var bara hon som arbetade. Under denna period fick hon kunder 

både genom sin egen och genom Loredana Calins annons. Loredana Calin skötte sin 

annons men använde den för att berätta för kunderna om Misha. Loredana Calin var 

med henne hela tiden även efter det att Loredana Calin slutade arbeta. De fortsatte 

också att dela på pengarna som Misha tjänade in, eftersom Loredana Calin hjälpte 

henne med hemsidan och med att köra henne på outcalls. 

 

Merparten av sin tid i Sverige bodde hon i Malmö men hon åkte även runt till andra 

städer, ofta en vecka eller några dagar i taget. Det var Loredana Calin som planerade 

dessa resor och bokade boenden via AirBnB. Hon har inte haft något fast boende i 

Malmö men hon bodde bl.a. i en lägenhet på Professorsgatan 8 A. Till en början var 

det bara hon och Loredana Calin som bodde där men även två andra kvinnor bodde 

där under en period. En av dessa kvinnor var Dana. Dana hade ingenstans att ta vägen. 

Att Dana fick flytta in i lägenheten var en följd av att Dana hade bett Loredana Calin 

om hjälp. 

 

Hemresan och tiden därefter i Rumänien 

Efter att Loredana Calin blev häktad den 4 maj 2020 åkte hon hem till Rumänien. Det 

var då Loredana Calins pappa berättade för henne att det var Valeriu-Adrian Maftei 

som hade planerat att hon skulle jobba som eskort i Sverige. Loredana Calins pappa 

kände inte till vad Loredana Calin gjorde i Sverige. Hon och hennes barn hölls kvar 

hos hennes kusin och Loredana Calins pappa i åtta månader. Detta eftersom alla 

trodde att Loredana Calin var häktad på grund av henne. Loredana Calins pappa 

började hota henne med att de skulle ta barnen ifrån henne om hon gav sig iväg. 

 

Han visade henne att han hade intima bilder och filmer på henne och han hotade att 

visa dessa för socialtjänsten och på så sätt se till att hon förlorade sina barn. Han 

tvingade henne också att ha samlag med honom. Hon blev fråntagen sin telefon och 

det var först när hon i smyg lyckades skaffa en ny som hon kunde kontakta sin syster 

och be om hjälp. Senare när systern kom och hämtade dem med bil sent på natten 

kunde hon och barnen ta sig därifrån. 
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Anledningen till att hon i tidigare förhör har uppgett att allt har varit i sin ordning 

beror på att hon inledningsvis tyckte om Loredana Calin väldigt mycket. I hennes ögon 

var Loredana Calin också ett offer. Hon var rädd för att Loredana Calin skulle hamna i 

fängelse om hon berättade sanningen och hon har därför ljugit för att skydda Loredana 

Calin. Efter att hon har hållits kvar hos Loredana Calins familj mot sin vilja har hon 

ändrat uppfattning. Det hjälper inte att hon vill Loredana Calin väl om inte Loredana 

Calin och hennes familj ville henne väl. Eftersom Loredana Calins familj har hotat 

henne och hennes barn har hon bestämt sig för att berätta sanningen. 

 

Utpekande av sexkunder 

Hon har förevisats foton av personer som kan ha varit hennes kunder. Efter att ha 

tittat på fotona en och en har hon uppgett att hon känner igen foton som avser Hani 

Shareib, Robens Sando, Simon Sjökvist, Alexandar Dukic, Elias Berg, Lars Nilsson och 

Ferdi Sulejmani. Dessa personer har varit hennes kunder, men hon kan inte säga i 

vilken stad. Ett par av dem har hon lärt känna och har någon som vän på Facebook.  

 

Hon har inte känt igen foton på Daniel Sjöö och Daniel Hansson. Fotona på John 

Andersson och Koshin Ayale Abdilahi har hon känt igen men har varit osäker på om 

det var hennes kund eller någon av hennes kollegors. Med kollega har hon menat 

någon av Loredana Calin, Dana eller Alexandra.  

 

Relationer till personer i målet 

Valeriu-Adrian Maftei  

Första gången hon träffade Valeriu-Adrian Maftei, som hon känner som ”Walli”, var i 

Malmö genom Loredana Calin. Hon kände dock igen honom från Facebook där de 

båda tidigare hade skrivit till varandra och pratat över video. Det var Valeriu Maftei, 

som använde namnet ”Pascal Andreij” eller liknande, som hade tagit kontakt med 

Misha redan innan hon flyttade hem till sin kusin i Rumänien. De skrev till varandra 

som vänner och han ville lära känna henne och ställde frågor om henne och hennes liv. 

 

Hon hade tidigare förutsatt att Valeriu-Adrian Maftei hade tagit kontakt med henne 

eftersom han hade sett att hon hade Loredana Calins pappa som vän på Facebook. 

49



   

MALMÖ TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
Enhet 204 B 

DOM 
2021-03-30 

Mål nr: B 1286-20 

 

 
 
Efter att de träffades i Sverige frågade hon Valeriu-Adrian Maftei varför han tidigare 

hade skrivit till henne och då i ett annat namn. Valeriu-Adrian Maftei uppgav då att det 

bara var ett sammanträffande. I efterhand har Misha förstått att Valeriu-Adrian Maftei 

ville övertala henne att komma till Sverige och arbeta som eskort. Eftersom han inte 

visste hur han skulle lyckas med detta tog han kontakt med Loredana Calins pappa för 

att han skulle påverka henne att åka till Sverige.  

 

Detta har hon hört från olika håll; Valeriu-Adrian Maftei har sagt till henne att det var 

Loredana Calins pappa som skickade henne till Sverige för att jobba som eskort och 

Loredana Calins pappa har i maj 2020 sagt tvärtom, det vill säga att det var Valeriu-

Adrian Maftei som planerade allt. 

 

Ioana Dubau 

Hon känner inte Ioana Dubau men hon har träffat henne genom Loredana Calin. De 

har bara träffats vid några tillfällen, två av gångerna har varit i Ioana Dubaus lägenhet 

på Trelleborgsgatan 3 A. Hon har även bott i Ioana Dubaus lägenhet vid två tillfällen 

eftersom hon inte hade någonstans att bo. Det var Loredana Calin som frågade Ioana 

Dubau om Misha fick bo där, själv bodde Loredana Calin hos Valeriu-Adrian Maftei 

vid dessa tillfällen. Misha tog emot kunder i Ioana Dubaus lägenhet. 

 

Irinel Cozmiuc 

Hon har träffat Irinel Cozmiuc, som hon känner som ”Schmidt”, genom Valeriu-

Adrian Maftei. Schmidt bodde tillsammans med Valeriu-Adrian Maftei och hon vill 

minnas att han hade en anställning. Hon vet att hon har fått höra hans riktiga namn 

men hon minns det inte eftersom alla kallade honom för Schmidt. 

 

Dana 

Hon lärde känna Dana i samband med att Dana flyttade in på Professorsgatan 8 A i 

Malmö. De bodde tillsammans i mellan fem och sex månader. Hon vet inte så mycket 

om Dana mer än att Danas man satt häktad och att han tagit med Dana till Danmark 

och Sverige för att hon skulle arbeta som eskort. Dana hade varken bostad eller pengar 

när Loredana Calin erbjöd henne ett boende på Professorsgatan. Dana sa själv till både 
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henne och Loredana Calin att hon ville jobba. Loredana Calin ordnade en annonssida 

åt Dana, det var Loredana Calin som tog fotografierna och skrev texten till annonsen. 

Det var även Loredana Calin som hjälpte Dana i kontakten med kunderna eftersom 

Dana inte talade engelska eller svenska. Precis som hon, fick Dana kunder från 

Loredana Calins annons. Hon och Dana arbetade lika mycket. Danas kunder betalade 

till Dana som sedan gav pengarna till Loredana Calin. Hon minns inte hur länge Dana 

var med henne och Loredana Calin men det var fram till dess att Dana blev tagen av 

polisen. Hon och Dana har pratat i telefon sedan dess och Dana berättade då att 

polisen ville skicka hem henne till Rumänien. 

 

6.1.2. Dana 

Bakgrund och resan till Sverige 

Hon är 27 år gammal och hon är född och uppvuxen i Rumänien. Hon vet inte vilket 

år eller vilken månad hon kom till Sverige men det var tillsammans med ”Sorac”, en 

man hon hade en relation med. Hon och Sorac var inte gifta och de är inte längre 

tillsammans. Det var Sorac som tog med henne till Sverige och de hade en 

överenskommelse om att hon skulle laga mat och sköta hemmet åt honom medan han 

arbetade i byggbranschen.  

 

Det blev dock inte på detta sätt utan Sorac tog henne till ett hus och tvingade henne att 

”producera”, det vill säga sälja sex. Sorac ljög för henne och han slog henne. Innan hon 

lämnade Rumänien hade hon fått pengar av sina föräldrar men Sorac hade tagit dessa 

pengar ifrån henne.  

 

Hon har vid två tidigare tillfällen blivit tvingad till att sälja sex utomlands. En gång blev 

hon lovad städjobb i Frankrike och en annan gång skulle hon ta hand om en kvinna i 

Grekland. Vid båda tillfällena blev hon istället tvingad att sälja sex. Hon och Sorac kom 

till Sverige i bil via Danmark, i bilen fanns även en annan kvinna. På gränsen till 

Sverige, i Malmö, blev de tagna av polisen. Hon släpptes efter ett tag men Sorac blev 

kvar hos polisen.  
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Den första tiden i Sverige 

Efter att hon hade blivit släppt av polisen köpte några kvinnor en flygbiljett till 

Rumänien åt henne. Hon visste dock inte hur hon skulle ta sig till flygplatsen. Hon ville 

åka hem men hon hade aldrig tidigare flugit och hon hade inte pengar för att ta sig 

varken till flygplatsen i Sverige eller hem från flygplatsen i Bukarest. Hon träffade en 

snäll kvinna från Rumänien och fick sova en natt hos denna.  

 

Någon dag senare träffade hon en kvinna som senare visade sig vara Loredana Calin. 

Denna började prata med henne när de möttes i en affär. Loredana Calin hade även en 

man med sig som hette Cristi. Kvinnan sa att hon kunde ordna ett städjobb åt henne, 

men även detta var en lögn. Loredana Calin tog med henne till en lägenhet på 

Professorsgatan 8 A i Malmö. I lägenheten fanns ytterligare två kvinnor; Misha och 

Alexandra. När de kom till lägenheten sa Loredana Calin att hon skulle duscha och 

sedan tvingade Loredana Calin henne att sälja sex. Hon blev slagen av Loredana Calin 

med öppen hand i ansiktet och hotad med att bli slagen igen, om hon inte gjorde som 

Loredana Calin sa. Loredana Calin fick även Alexandra och Misha att sälja sex. I 

samband med att hon följde med Loredana Calin till lägenheten på Professorsgatan tog 

Loredana Calin hennes mobiltelefon. Hon har fortfarande inte fått tillbaka den. Hon 

kände ingen i Malmö och hon hade ingen möjlighet att resa hem på egen hand. 

 

Eskortverksamheten och den fortsatta tiden i Sverige 

Inledningsvis bodde hon och de andra kvinnorna i lägenheten på Professorsgatan 8 A 

men efter ett tag blev de utslängda därifrån. Misha, Alexandra och hon mådde alla 

dåligt under den period de bodde tillsammans på Professorsgatan. Loredana Calin 

bodde mest hos sin pojkvän men hon kom till Professorsgatan när hon skulle köra 

henne, Alexandra eller Misha till någon kund. Hon och Misha hade lika många kunder 

och ibland hade de kunder tillsammans. Såvitt hon vet hade Loredana Calin inte några 

kunder. 

 

Efter att de lämnat Professorsgatan åkte de runt och bodde på en mängd olika ställen. 

Hon kan inte längre minnas var. De bodde i både hus och lägenheter och det var 

Loredana Calin som körde dem dit i sin bil. De bodde på ett ställe i två eller tre dagar 
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innan de åkte vidare. Loredana Calin var med dem en del av tiden. När Loredana Calin 

inte var med dem var denna hos Cristi. Hon försökte aldrig ta sig ifrån de ställen de 

befann sig på eftersom hon var rädd. Hon var både rädd för att Loredana Calin skulle 

slå henne men hon var också rädd för alla drogpåverkade människor. På alla ställen de 

befann sig på fanns det drogpåverkade personer. Även kunderna kunde vara 

drogpåverkade. Hon fick veta att det skulle komma kunder till henne genom att 

Loredana Calin berättade det för henne. Hon, Misha och Alexandra fick också ofta 

information om att det skulle komma kunder till dem genom att Loredana Calin ringde 

till Alexandra och berättade detta. När hon hade en kund visste hon inte hur mycket 

pengar kunden gav till Loredana Calin eller vad Loredana Calin och kunden hade 

kommit överens om. Det var Loredana Calin som bestämde hur mycket hon skulle 

arbeta och det var Loredana Calin som körde henne till kunderna. Loredana Calin 

lämnade henne hos kunderna och kom sedan och hämtade henne. Hon hade ingen 

telefon med sig när hon var hos kunderna och hon visste inte hur länge hon skulle vara 

där. Hon fick producera dag som natt och hon hade många kunder per dygn. De flesta 

kunder var hon med en timme eller två men det hände att kunder tillbringade en hel 

natt med henne. Hon pratade inte särskilt mycket med kunderna eftersom hon inte 

talade varken engelska eller svenska. 

 

Under den tid hon bodde tillsammans med Loredana Calin var det Loredana Calin 

som förvarade hennes ID. Vid ett tillfälle när polisen kom till deras lägenhet frågade 

polisen Loredana Calin varför denna hade hennes ID. Hon fick då tillbaka sitt ID, men 

en dag senare tog Loredana Calin tillbaka det. Loredana Calin hotade aldrig henne men 

bråkade med henne hela dagarna vilket gjorde att hon var ledsen och grät. Hon kunde 

inte ringa sina föräldrar under den tid hon var i Sverige och även om hon hade kunnat 

hade hon inte gjort det eftersom hon skämdes över vad hon gjorde i Sverige. 

 

Hon känner till annonsen som fanns på henne på sex-tjejer.com men hon hade inte 

sett den innan poliserna visade den för henne. Det var Loredana Calin som skapade 

annonsen. Hon vet inte vilka tjänster som angavs i annonsen men hon vet vilka 

fotografier som fanns i den eftersom Loredana Calin tog fotografier på henne för detta 

ändamål. Hon fick ta på sig klackskor och Loredana Calin fotograferade. Det kändes 
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inte bra att Loredana Calin fotograferade henne men hon lät denna göra det eftersom 

hon var rädd för att Loredana Calin annars skulle slå henne.  

 

Både Misha och Alexandra hade egna telefoner. Eftersom Loredana Calin hade tagit 

hennes privata telefon hade hon bara en annonstelefon. 

 

Pengar och betalningar 

Det var Loredana Calin som tog hand om alla pengar som hon, Misha och Alexandra 

tjänade. Hon vet inte var Loredana Calin förvarade pengarna men Loredana Calin 

nämnde ibland att hon skickade pengar till sina föräldrar. Både Misha och Alexandra 

har berättat för henne att Loredana Calin även tog deras pengar. Dana vet inte om 

Loredana Calin fick pengar av kunderna före eller efter att Dana hade utfört de 

sexuella tjänsterna. Loredana Calin har sagt till henne att hon ska få sina pengar men 

hon har inte fått del av några pengar. Hon vet att Misha fick pengar vid ett tillfälle när 

Misha skulle åka hem till Rumänien, utöver det vet hon inte om Misha och Alexandra 

fick några pengar av Loredana Calin. Hon vet inte vad Swish är för något. 

 

Danas uppbrott från eskortverksamheten 

Vid ett tillfälle kom det poliser till en lägenhet där hon och Alexandra befann sig. 

Loredana Calin och Misha var inte där eftersom de var hos en kund. Poliserna frågade 

om hon ville ha hjälp. Hon hade inte mått bra under den tid hon hade sålt sex och hon 

började gråta när hon berättade om det för polisen. Poliserna ringde hennes föräldrar 

och tog henne till ett hus som hette Talita. Personalen på Talita tog hand om henne 

och tog henne till ett sjukhus.  

 

Relationer till personer i målet 

Varutu 

Varutu är Loredana Calins kusin. Loredana Calin sa till henne att hon borde bli 

tillsammans med Varutu, Loredana Calin sa att han skulle bli hennes älskling. Hon fick 

Varutus telefonnummer från Loredana Calin och hon och Varutu skrev meddelanden 

till varandra. Hon har aldrig sett någon bild på Varutu. Varutu skrev meddelanden om 

kärlek och om att han älskade henne varpå hon frågade hur han kunde skriva på det 
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sättet när de inte ens hade träffats. Varutu skrev även att hon skulle bli hans fru och att 

de skulle gifta sig. Hon var inte kär i Varutu men hon var lite förtjust i honom. 

Loredana Calin hade ljugit för Varutu och han trodde att Loredana Calin arbetade i en 

affär. Vid ett tillfälle skrev Varutu att han var i Rumänien men vid ett annat tillfälle sa 

Loredana Calin att han var i Sverige. 

 

Cristi 

Cristi var Loredana Calins pojkvän. Hon träffade honom vid två eller tre tillfällen och 

då tillsammans med Loredana Calin. Hon vet inte mycket mer om Cristi än att han 

hade fru och barn i Sverige. 

 

Misha 

Misha och hon hade en bra relation. Misha kom från samma by som Loredana Calin 

och hon var skild och hade två barn. 

 

6.2. De tilltalades uppgifter 

6.2.1. Loredana Calin  

Bakgrund 

Loredana Calin kom till Sverige i slutet av februari 2019 för att prostituera sig. Hon 

hade blivit tipsad av en väninna, Georgiana, som redan prostituerade sig i Sverige. Hon 

hade haft jobb på en restaurang i Dortmund, i Tyskland, men när hennes väninna sa att 

man tjänade bra i Sverige på att prostituera sig, bestämde hon sig för att åka till Sverige. 

Det var viktigt för henne att det inte var fråga om gatuprostitution, utan eskort-

verksamhet via sex-sidor på nätet. Hon jobbade inte tillsammans med väninnan, utan 

sov bara över en natt hos henne. Hon vet inte var väninnan är nu, de har tappat 

kontakten med varandra.  

 

Hon ville inte tillbaka till Tyskland och hade inte något arbete i Rumänien. I Rumänien 

bodde hon hos sin pappa, tillsammans med två syskon och pappans nya fru. Hon hade 

uppnått en sådan ålder att hon borde kunna försörja sig själv. Det var därför hon 

stannade i Sverige för att prostituera sig.  
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Hon hade 500-700 euro med sig till Sverige från Tyskland. Pengarna räckte för att 

komma igång. Hon gjorde en profil på eskort-sidan Euro-girls. Den sidan var lätt att 

använda. Efter en tid gjorde hon en profil på sex-tjejer.com. För att bevisa att det inte 

var ”fejkade” annonser, var hon tvungen att med några månaders mellanrum lämna in 

en bild på sig själv med en handskriven lapp med datum framför sig. Det var därför 

hon hade två sådana bilder sparade från den 13 november 2019 och den 3 januari 

2020. Hon hyrde boenden genom AirBnB. Boendena betalade hon kontant eller 

genom kort. Att hon vid polisförhör sagt att hon först sökte jobb, var för att hon 

skämdes för hur hon försörjde sig.  

 

Mellan februari - maj 2019 bodde hon på Rasmusgatan i Malmö. Hon hyrde av en man 

vid namn Cristi. 

 

Hon hade mellan en till fem kunder per dag. Det förekom att hon inte hade några 

kunder under en till två dagar. Hon kan därför inte säga hur mycket hon arbetade i 

veckan. De första tre månaderna, från februari 2019, tjänade hon 60 000-65 000 kr. 

Den vanligaste sex-tjänsten var tio minuter för 500 kr. Men även 15 minuter för 1 000 

kr. Kunderna ville gärna pruta. Hon erbjöd vaginala och orala samlag. Kostnaderna för 

boendena varierade mellan 100-500 kr per dygn. Hon hade kostnader för mat, kläder 

och annonser. Hon skickade också pengar till sina syskon. Av misstag betalade hon 

500 kr varje dag till Paysafe.  

 

Valeriu-Adrian Maftei 

Hon känner Valeriu-Adrian Maftei sedan år 2018, de hade träffats i Dortmund i 

Tyskland. De var vänner och hade sex med varandra. När hon kom till Sverige tog hon 

inte kontakt med honom. Hon visste inte var han bodde och behövde inte hans hjälp. 

Efter att de fått kontakt träffades de ibland men de bodde inte ihop. Ibland sov hon 

dock över hos honom. Hon hade sin adress på Pepparrotsvägen i Oxie för att hon inte 

hade ett fast boende och behövde få sin post till ett ställe.  
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Hon bodde tillsammans med Valeriu-Adrian Maftei, under två till tre veckor, i en 

lägenhet på Professorsgatan 8 A. Valeriu-Adrian Maftei reste iväg och hon bodde själv 

till dess Misha anlände den 28 juni 2019. 

 

När hon använde ordet outcall i konversationer med Valeriu-Adrian Maftei betydde 

det att hon skulle åka utanför stan och inte ville bli störd. När Valeriu-Adrian Maftei 

gav förslag på priser för outcall, var det menat som skämt. Vissa samtal handlade om 

att Misha skulle städa hos en person.  

 

Misha 

Upprinnelsen till att Misha kom var ett samtal från Loredana Calins pappas fru och 

Misha. De ringde henne och frågade om hon kunde hjälpa Misha att få arbete i Sverige. 

Hon överenskom med Misha att prata om arbetet enskilt. När de pratades vid 

förklarade hon vad hon sysslade med och att det var det enda arbete hon kunde 

erbjuda. Misha var införstådd med att arbetet innebar att Misha skulle prostituera sig. 

Hon bad Misha att inte berätta för hennes familj vad hon sysslade med. Efter en vecka 

ringde Misha och sa att denna ville prova. Misha frågade också om Loredana Calin 

kunde hjälpa henne med flygbiljett. Loredana Calin köpte en enkel flygbiljett åt Misha. 

Misha återbetalade kostnaden för biljetten. 

 

Misha träffade hon första gången när Misha anlände till Sverige. De kom jättebra 

överens och blev som systrar nästan genast. Hon hjälpte Misha att lägga upp en annons 

på sex-tjejer.com. Misha hjälpte henne med kläder och smink. Hon hade själv en 

annons och kallade sig Emma. Annonserna var på svenska och hon kopierade det 

mesta från andra profiler. De tjänster som angavs var kopierade och var för att locka 

kunder. Det betydde inte att de utförde tjänsterna, vilka tjänster som erbjöds talade 

man om för kunden. De utförde inte något som de inte ville. De sålde sex tillsammans 

och fortsatte med det ända till dess hon blev gripen den 4 maj 2020. 

 

Misha var lycklig och åkte hem till Rumänien när hon ville. En gång åkte Misha själv, 

en gång tillsammans med henne. Båda gångerna flög Misha. Om Misha inte velat åka 

tillbaka kunde hon ha stannat. Det var inte tal om annat.  
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Hon och Misha bokade rum via AirBnB. Tillgången på rum var avgörande för vilken 

ort de skulle välja att åka till. Till att börja med hade endast hon ett konto på AirBnB, 

men i takt med att konton blev spärrade, hade även Misha flera konton. Det fanns 

tillfällen när hon och Misha inte lyckades få rum genom AirBnB. Vid ett sådant tillfälle 

fick de hyra Ioana Dubaus lägenhet på Trelleborgsgatan 3 A.  

 

Efter att Misha anlänt bodde de tre månader på Professorsgatan 8 A. Sedan de träffat 

Dana bodde också Dana på adressen. Alexandra anslöt också. Den 16 september 2019 

kallade hon på polis till lägenheten. Hon var på outcall, men fick ett samtal från 

Alexandra om att två kunder var hotfulla. Hon ringde polisen för att kunderna inte 

skulle märka det.  

 

Hon var bättre på språk och svarade därför i början i Mishas annonstelefon. Hon fick 

även tolka när kunder ville pruta. Efter ett tag kunde Misha ta sina egna samtal. De har 

delat på kostnaderna, för boende, transporter, mat och annonser. Hon lärde upp 

Misha. De tog bilder av varandra till annonserna och hon försökte lära Misha tala 

engelska.  

 

Kunderna betalade till var och en av dem. Hon vet inte varför Misha påstår att hon tog 

hand om pengarna. Det stämmer att de gömde pengarna i hennes bil till dess de kunde 

skicka hem pengarna. Hon vet inte var pengarna tagit vägen, eftersom hon varit 

häktad. Pengarna skickades dock med personer som utförde transporter av paket och 

sådant. Det var olika personer. Hon kan inte berätta vilka de var eller vilken 

organisation de tillhörde. Hon tänkte inte tanken att hon kunde sätta in pengar på sitt 

konto från Sverige.   

 

Misha betalade för sina barn i Rumänien. Betalningen gick till Loredana Calins pappas 

fru. Misha skickade ibland pengarna tillsammans med henne, ibland på egen hand. Det 

har inte hänt att pengarna inte kommit fram. Det har inte varit någon från hennes 

familj i Sverige för att hämta pengar. Hon och Misha tog med sig pengar när de åkte till 

Rumänien. Hon har betalat pengar till sin far för att han skulle renovera två rum åt 

henne. Hon minns inte hur mycket hon betalade.   
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Hon kan förklara den anteckning som fanns i hennes telefon. Den förde hon i början 

av sin tid i Sverige. Hon ville se hur mycket hon tjänade. Att annonskostnaden var hög 

beror på att hon inte förstod hur man betalade på hemsidan. Hon använde Paysafe 

men förde över för mycket, 500 kr, per dag. Priserna varierade också beroende på om 

annonsen skulle vara på första sidan, eller med en större bild.  

 

De 12 000 till ”barnen hemma”, syftar på hennes småsyskon. Hon skickade pengar till 

dem. Flygbiljetterna, minns hon inte, men de kan ha varit till hennes mamma. Hyran 

avser månaderna mars-maj 2019. Hon måste ha skrivit fel månader. 

Rättstavningsprogrammet i telefonen kan ha ändrat månadernas namn. Att det står 

45 000 till dig och 20 000 till mig, betydde att hon ville spara 45 000 och använda 

20 000 till utgifter. Uträkningen avsåg inte Misha. 

 

Hon har inte uppfattat att Misha varit ledsen och gråtit när hon ringt om kunder. Hon 

hade en överenskommelse med Misha om att Misha skulle tala om denna gick ut. Det 

var för att hon inte skulle svara i Mishas annonstelefon när Misha inte var på plats och 

för att undvika diskussioner.  

 

Dana 

Dana träffade hon också i Sverige, hon var en väninna men inte på samma sätt som 

Misha. De träffades i slutet av augusti 2019. Hon satt och åt på McDonalds. Dana kom 

fram och frågade om hon var rumänska. Hon frågade Dana vad hon gjorde i Sverige. 

Dana var väldigt öppen och berättade att hon prostituerat sig på gatan och blev  

gripen av polisen tillsammans med sin man.  

 

Hon tyckte att hon också kunde vara öppen, och berättade för Dana att hon och en 

väninna sålde sex men via en internet-sajt och att de delade på kostnaderna och tog 

hand om varandra. Dana ville arbeta på samma sätt. Kvinnan var klipsk och klarade 

sig. Dana har sålt sig sedan hon var 18 år och började jobba på gatan i Rumänien och 

har också varit i Grekland och i Frankrike.  

 

59



   

MALMÖ TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
Enhet 204 B 

DOM 
2021-03-30 

Mål nr: B 1286-20 

 

 
 
Hon sålde sex med Dana från den 21 augusti - 14 november 2019. Hon tog med Dana 

till Professorsgatan. Dana var smutsig och hade inga kläder och ville låna pengar för att 

köpa kläder. Misha var hemma och de gick alla tre och köpte kläder till Dana. Hon har 

inte hållit förhör med Dana för att fråga hur hon skötte sin ekonomi och vad hon 

visste om Sverige. Dana har aldrig sagt att hon ville åka hem till Rumänien. Dana tog 

betalt av sina kunder och tog hand om sina egna pengar. Hon vet inte varför Dana 

påstår att hon tog hand om pengarna.  

 

Hon gjorde annonser tillsammans med Dana. Dana kunde inte datorer så bra och sa 

därför att hon kunde göra det. Dana kunde inte prata engelska. De gjorde 

poseringsbilder tillsammans, hon, Dana och Misha. De hade sett att andra tjejer gjort 

det i sina annonser. Det var som en lek, men bilderna användes aldrig. Hon tror hon 

också var med, men raderade bilderna, för hon tyckte hon såg tjock ut på dem. Hon 

vet inte varför hon sparat de andra bilderna, hon trodde hon raderat dem också.  

 

I Uppsala blev Dana tagen av polisen. Dana ringde och grät från polisen. När det 

hände hade hon och Misha en kund. De hade åkt i hennes bil till Uppsala. De delade 

på de löpande kostnaderna som bensin och parkering.   

 

Hon är bekant med en man som heter Cristi. Han var inte med på McDonalds. Hon 

vet inte varför Dana trodde att Cristi var hennes pojkvän. När hon besökte en 

loppmarknad med Misha och Dana träffade hon Cristi. Hon pratade och skojade med 

Cristi. Dana måste, på grund av det, trott att Cristi var hennes pojkvän.  

 

Det är mycket möjligt att Valeriu-Adrian Maftei träffat Dana. Hon har inte pratat om 

Dana med Valeriu-Adrian Maftei. Hon har inte heller pratat om Valeriu-Adrian Maftei 

med Dana, de hade inte så nära kontakt.  

 

Varutu betyder ”min kusin”. Dana hade hört henne tala med sin kusin i bilen och ville 

ha kusinens telefonnummer. Dana tjatade om det. I augusti 2019 hade kusinen besökt 

Sverige med vänner. Kusinen använde numret -2499 i Sverige, och hon lämnade det till 

Dana. Hon körde kusinen till tåget. I samband med det lämnade han sitt Sim-kort för 
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nummer -2499 till henne, eftersom det fanns pengar kvar. Hon mindes inte detta när 

hon fick frågor under förundersökningen.     

 

Dana har rört sig fritt och haft hand om sin egen ekonomi. Att hon hade Danas ID 

den 16 september 2019 var för att boka en läkartid, vilket hon också uppgav för 

polisen. Hon har inte hotat eller slagit Dana. Hon vet inte om hon svarade i Danas 

annonstelefon. Dana klarade att kommunicera med hjälp av Google-translate.  

 

Hon minns samtalet med Dana den 14 oktober 2019 kl. 12.59, när Dana sa hon var 

förkyld och inte orkade mer. Det stämmer att hon svarade ”Misha gnäller inte trots att 

hon mår dåligt”. Misha var nämligen också jätteförkyld.  

 

Telefoner 

Var och en hade sin telefon. Hon hade två telefoner, eftersom hon hade två profiler, 

Emma och Jasmin, på sajten. Efter en tid blev -1605 privat. Telefonen med nummer    

-8190 var knuten till Emmas annons på sajten, men hon använde den även privat. 

Numret -4700 var ett gammalt nummer som var knutet till ”Whatsapp”. Hon kallade 

sig inte Lollo Swede på Whatsapp. Misha hade med sig en telefon. Med tiden köpte 

Misha en ny, eftersom hon tappade sin gamla. 

 

Summorna som angivits per dag i hennes annonstelefon avser kostnader för 

renoveringar som hennes pappa gjort för henne i Rumänien. 

 

Pepparrotsvägen 70 

Valeriu-Adrian Maftei bodde med Irinel Cozmiuc på Pepparrotsvägen. Valeriu-Adrian 

Maftei bad henne hyra ut ett av rummen via AirBnB. Att hon fick göra det var för att 

Valeriu-Adrian Maftei inte visste hur man gjorde. Hon var inte intresserad av att hyra, 

eftersom hon inte kunde arbeta där och relationen inte var stabil. Valeriu-Adrian 

Maftei visste inte vad hon arbetade med. Till honom hade hon sagt att hon jobbade 

som städerska. Han skulle inte ha accepterat att hon prostituerade sig. Det var inte 

förrän år 2020 som de försökte ha en mer seriös relation. Hon fick reda på att hon var 

gravid i februari 2020 och misstänkte att barnet var Valeriu-Adrian Mafteis. 
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Ioana Dubau 

Hon har lärt känna Ioana Dubau genom Valeriu-Adrian Maftei. Hon frågade Ioana 

Dubau om hon kunde få arbete inom städ. En anledning till att hon sökte arbete som 

städerska var att hon behövde ett personnummer för att ansöka om svenskt 

bankkonto. Många kunder ville betala via Swish istället för kontant. Hon kände inte 

Ioana Dubau så väl i början, men de lärde kände varandra bättre under år 2020. 

 

Irinel Cozmiuc 

Det stämmer att Irinel Cozmiucs lön har betalats till hennes bankkonto. Anledningen 

till det var att Irinel Cozmiuc inte hade bankkonto vare sig i Sverige eller i Rumänien. 

Bolaget han arbetade hos behövde ett bankkonto för att betala ut hans lön. Hon fick in 

lönen på sitt konto, sedan gav hon samma summa i kontanter till Valeriu-Adrian 

Maftei, som lämnade över dem till Irinel Cozmiuc. Hon lämnade inte pengar med en 

gång, utan det berodde på hur mycket kontanter hon hade. Irinel Cozmiuc kunde inte 

ta ut pengarna från hennes konto. Hon behövde ha pengar på kontot eftersom hon 

behövde betala rummen hon hyrde från sitt konto.  

 

Swish 

Hon kunde inte få ett svenskt konto, eftersom hon saknade personnummer. Hon har 

därför tagit betalt kontant. Vissa kunder hade inte kontanter, hon behövde därför lösa 

betalningen på annat sätt. Hon visste att Valeriu-Adrian Maftei sedan tidigare hade en 

överenskommelse med Ioana Dubau om att få använda dennas konto via Swish. 

Valeriu-Adrian Maftei frågade Ioana Dubau om Loredana Calin fick överföra 

betalningar via Swish till dennas konto. Detta var i oktober eller november 2019.  

 

Valeriu-Adrian Maftei höll räkningen för dem båda på vad som kom in på Ioana 

Dubaus konto. Hon skickade en bild på betalningen till Valeriu-Adrian Maftei som 

noterade summan. Valeriu-Adrian Maftei kände till bättre än hon hur stora belopp som 

överfördes och hur mycket Ioana Dubau betalat. Hon visste att Ioana Dubau hade en 

städfirma och hade försökt få jobb hos henne, men fick ingen anställning. Ioana 

Dubau gjorde en ansökan till Skatteverket angående hennes anställning som aldrig 

fullföljdes. 
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Personbilen ADZ 982 

Personbilen med registreringsnummer ADZ 982 är hennes och hon har använt den för 

att transportera sig mellan olika orter. Hon köpte den kontant hösten/vintern 2019 i 

Helsingborg för 20 000–30 000 kr. Valeriu-Adrian Maftei följde med. Hon kunde inte 

registrera sig som ägare i Sverige varför hon bad Valeriu-Adrian Maftei ringa en vän 

som kunde registrera sig på bilen. Razvan Anghel kom att stå som ägare och hon skrev 

under i hans namn. När det visade sig att hon kunde förlora bilen på grund av att 

Razvan Anghel hade skulder, bad hon Valeriu-Adrian Maftei att fråga Ioana Dubau om 

att skriva sig som ägare, vilket hon accepterade. Detta var i början av år 2020. Ioana 

Dubau betalade kostnaderna med pengarna som kom in via Swish från sex-köparna.  

 

Alexandar Dukic 

Alexandar Dukic var en kund men samtidigt en vän. De träffades en period i december 

2019. Han betalade för deras tjänster genom att köpa var sin telefon till henne och 

Misha.  

 

Vid ett tillfälle som hon minns skulle Alexandar Dukic besöka Casinot. Han behövde 

kontanter och gjorde en överföring på 50 000 kr till Ioana Dubaus konto. Ioana Dubau 

tog ut summan i kontanter, men hon minns inte om Ioana Dubau tog ut hela summan. 

Hon eller Misha lämnade sedan över kontanterna till Alexandar Dukic. 

  

Födelsedagsfesten den 1 april 2020 

Hon var med på Valeriu-Adrian Mafteis födelsedagsfest den 1 april 2020. Ioana Dubau 

och Irinel Cozmiuc deltog också. Misha var inte bjuden. Det var hon som svarade i 

Emmas annonstelefon under dagen och kvällen. Om hon sagt till en sexköpare att hon 

var i Helsingborg var hon förmodligen det.  

 

Överföring av pengar 

Hon har överfört pengar till sin familj och vänner via Western Union och RIA. Ibland 

accepterade de inte hennes ID utan krävde pass. Vid dessa tillfällen valde hon istället 

att skicka pengarna med transportörer, vilket inte kostade så mycket i avgift.  
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6.2.2. Valeriu-Adrian Maftei 

Bakgrund 

Han är gift och har fru och barn i Rumänien. Han träffade Loredana Calin i augusti 

2018 i Tyskland. Han hade fått veta att även Loredana Calin skulle kunna få jobb i 

Sverige, men i början fanns bara arbete till honom. Han åkte därför till Sverige ensam i 

januari 2019. Arbetet han erbjöds var inte heltid och han fick inte någon fast 

anställning. Loredana Calin överraskade honom sedan och meddelade att hon var i 

Sverige. Hon bodde då hos en väninna. Loredana Calins barn misstänker han är hans. 

 

Loredana Calin och Misha 

De pengar Loredana Calin satte in kom från städuppdrag. Det var vad han trodde hon 

sysslade med. Han frågade Loredana Calin om betalningarna som kom på natten. 

Loredana Calin förklarade att vissa kontor måste städas på natten, för att inte störa 

verksamheten dagtid. Han fick också utpekat för sig vilka kontor hon städade. Han 

blev lättad och hade inga misstankar.  

 

Han visste inte var Loredana Calin bodde när hon inte var hos honom och frågade inte 

henne om det och besökte henne inte. Han kände till att hon bodde i många olika 

städer och hade städuppdrag där, men visste inte vad bolaget hette som hon jobbade 

för. Loredana Calin sa att hon jobbade för Ioana Dubau. Han frågade inte Ioana 

Dubau om det stämde. Loredana Calin sa att hon jobbade med Misha och att de delade 

på kostnaderna. Loredana Calin tjänade cirka 20 000 kr på fyra månader och hade inte 

så mycket arbete.  

 

Han har träffat Misha via Loredana Calin. Misha presenterades som Loredana Calins 

kusin. Han har träffat Misha max tio gånger. Enligt Loredana Calin bodde de ihop, 

städade tillsammans och delade kostnader. Han har inte träffat Misha i Rumänien och 

vet inte när hon kom till Sverige eller hur hon kom hit. Första gången han träffade 

Misha var vid jultid 2019.   

 

Loredana Calin har inte velat bo hos honom, men hon kunde alltid göra det. Att de 

inte bodde tillsammans från början var för att relationen inte var stabil när hon kom till 
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Sverige. Rummet han disponerade för uthyrning var alltid upptaget. Han tjänade 

72 000 kr på uthyrningen och behövde den inkomsten. Pengarna för uthyrningen gick 

in på Loredana Calins konto.  

 

Han vet inte hur det kommer sig att han den 5 januari 2020, hade Mishas ID-handling i 

sin telefon. Han kan bara förklara det med att mobiltelefonerna ”vandrade” mellan 

personerna i huset.   

 

Den 20 februari 2020 kl. 22.00 rörde samtalet att ”kvinnor är bara vinster”, att han 

träffat en annan kvinna i Tyskland.  

 

När Loredana Calin den 20 mars 2020 skickade meddelanden till honom om att hon 

skulle på outcall betydde det att hon skulle städa utanför staden. Det var så hon 

förklarade det för honom. Ioana Dubau hade talat om för honom att hon lämnat in ett 

anställningsavtal avseende Loredana Calin till Skatteverket och uppgivit 

Pepparrotsvägen som adress.  

 

Han har ingen kommentar till varför Loredana Calin den 6 april 2020 skrev att de 

”gjort pengar” på Misha. Personen som benämns Cristi i konversationen den 21 april 

2020 är inte samma Cristi som Dana träffade i Sverige.  

 

Konversationen vid midnatt den 28 april 2020, när Misha var på outcall och han 

föreslog att någon skulle betala 20 000 kr för tio timmar, var ett skämt. 

Konversationerna rörde städjobb.  

 

Telefoner 

Det stämmer att han haft telefonnummer som slutat på -7491 och -2499, men han kan 

inte säga när det varit. Han har inte gett telefonen och Sim-kortet för nummer -7491 

till Misha. Hon måste ha tagit Sim-kortet på Pepparrotsvägen. Han har inte använt       

-2499 numret den 27 augusti – 17 september 2019 och har inte varit i kontakt med 

Dana. Det är således inte han som Dana pratat med. Översättningen av meddelandena 

stämmer inte. Det var t.ex. inte Dana som sa att hon ville tillbaka till Rumänien eller 
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behövde få ihop mer pengar. Detta motsäger också att det skulle ha varit han som 

pratade, eftersom han inte behövde tjäna pengar för att åka tillbaka till Rumänien. När 

han greps stoppade han på sig en telefon som låg vid växelspaken i bilen. Det visade 

sig vara numret -2499, även andra har använt detta nummer.  

 

Eftersom han inte hade något eget nummer, brukade han lämna Loredana Calins 

nummer. Om någon ringde på hans försäljningsannonser kom de fram till henne varpå 

hon lämnade vidare kontakten. Loredana Calin kallade honom Alex eller Vallu. Han 

har varit inne på sex-tjejer.com för att titta på bilderna på tjejerna, men har inte sett 

annonser med Emma eller Maria. Dana vet han inte vem det är. Det stämmer att han 

lagt upp en sex-annons med sig själv.  

 

Den bild som finns med honom omgiven av pengar, avser pengar som han själv tjänat 

genom arbete och försäljning. Den bild som förevisas med en hand med pengar är inte 

hans. 

 

Pepparortsvägen 70 

I juli 2019 skrev han på kontrakt och hyrde ett hus på Pepparrotsvägen. Datumet 2018 

som det står i kontraktet är fel. Irinel Cozmiuc är en barndomsvän som kom till 

Sverige i maj 2019, på hans inrådan. Han arbetade med Irinel Cozmiuc på ett 

byggföretag en period. Irinel Cozmiuc var inneboende med honom på 

Pepparrotsvägen. Loredana Calin var skriven på Pepparrotsvägen för att få sin post dit, 

men hon bodde inte där. Hon sov endast över ibland. Loredana Calin hjälpte honom 

att hyra ut ett rum i lägenheten genom AirBnB. 

 

Hyran var på 11 000 kr, men kostnaden för elen tillkom. Den delades lika, utom när 

Loredana Calin bodde över, då betalade han mer av hyran. Hyran betalades till ägaren 

av huset. Han minns inte hur den betalades, om det var kontant eller med kort. Han 

och Irinel Cozmiuc hade inte kort så om han inte kunde betala kontant fick han be 

någon annan betala.  
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Ioana Dubau  

Han lärde känna Ioana Dubau i september 2019 genom en väninna till henne. De 

träffades för att prata jobb. Med tiden blev de vänner. Han har tjänat pengar genom att 

köpa och sälja bilar och loppmarkandsfynd. Han har lagt ut varor för försäljning på 

Facebooksidan Marketplace. För att ta emot betalningar behövde han ett bankkonto 

kopplat till Swish. Han fick lov av Ioana Dubau att använda hennes Swish. Han 

frågade också, på Loredana Calins begäran, om Loredana Calin också fick använda 

Swish-kontot. Ioana Dubau accepterade det. De var överens om att han skulle hålla 

reda på vems insättningar som var vems.  

 

Hans inkomster från försäljningen varierade mycket och betalningarna var för det 

mesta i kontanter. Han tjänade pengar på att köpa billiga bilar i prisspannet 10 000-

20 000 kr, som han renoverade och sålde dyrare. Han vet inte hur mycket han swishade 

till Ioana Dubau. Pengarna på Ioana Dubaus konto användes för att betala skatt och 

avgifter för bilarna samt betala fakturor.  

 

Personbilen ADZ 982 

Loredana Calin äger bilen ADZ 982. Den inköptes av henne, men hon kunde inte 

registreras som ägare. Bilen skrevs först på Razvan Anghel, men eftersom han hade 

skulder, gick Ioana Dubau med på att den registrerades på henne. Han var med när 

Loredana Calin köpte bilen, men hon rådgjorde inte med honom om köpet och talade 

inte heller om hur mycket den kostade. Han har kört den tillsammans med Loredana 

Calin. 

 

Professorsgatan 8 A 

Han hyrde en lägenhet på Professorsgatan i Malmö. Han bodde där en månad med 

Loredana Calin, eftersom hon just den perioder inte hade någonstans att bo. Efter det 

åkte han för att arbeta i Göteborg och lämnade lägenheten till henne. Han kan inte 

minnas vilken period han hyrde. Den 18 juni 2019 bodde han i Vellinge. Han har inte 

haft något att göra med lägenheten på Professorsgatan efter den 18 juni 2019. Han 

kände därför inte till att polisen varit på adressen i september och oktober 2019 eller 

att en kvinna som kallades Dana befann sig på adressen.  
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Födelsedagsfesten den 1 april 2020  

Det stämmer att han bjöd sina vänner på restaurang den 1 april 2020. Bland vännerna 

fanns Ioana Dubau och Irinel Cozmiuc. Loredana Calin deltog också. Misha var inte 

en av hans vänner och var inte bjuden. Han hade fått pengar av sin mamma till festen.  

 

Överföring och innehav av pengar 

Det stämmer att han skickat betalningar via Western Union till Rumänien. Han har 

skickat mindre belopp till sin före detta fru och tre vänner. 

 

De 4 900 euro han bar på sig när han greps hade han fått från sin mamma. Vidare hade 

han pengar från en bil som sålts. Han brukade bära med sig sina pengar då han inte vill 

vara beroende av banker. 

 

Han hade en BMW med sig när han anlände till Sverige som han sedan sålde med en 

vinst om 5 000 euro. Av de pengarna använde han 1 000 euro för att köpa en Audi. 

Hans mamma besökte honom i februari-mars 2020 och hade med sig en bil som såldes 

i Malmö. Han fick pengarna för den bilen. Han har aldrig fått betalt för en bil via 

Swish.  

 

6.2.3. Ioana Dubau  

Bakgrund 

Hon kom till Sverige 2011 tillsammans med sina barns far. De har nu separerat. Sedan 

år 2014 har hon drivit en städfirma, Aktiebolaget D & Å Hyr-Städ AB. Bolaget gick i 

konkurs i samband med att hon satt frihetsberövad i detta mål.   

 

Valeriu-Adrian Maftei  

Hon lärde känna Valeriu-Adrian Maftei under hösten 2019. Valeriu-Adrian Maftei och 

Loredana Calin sökte jobb i hennes städbolag. Det var Valeriu-Adrian Maftei som hon 

träffade, men han sa att även Loredana Calin sökte jobb. Hon uppfattade det som att 

Loredana Calin var Valeriu-Adrian Mafteis flickvän. Hon hade dock inte möjlighet att 

anställa dem, eftersom hon precis fått säga upp personal. Anledningen till att de ville ha 
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anställning var för att de behövde personnummer. Hon skrev ett kontrakt med 

Loredana Calin som hon gav in till Skatteverket. Det behövdes ingen 

arbetslivserfarenhet för att arbeta i hennes bolag. Om hon redovisade att en person 

jobbat hos henne i minst sex månader, fick personen ett personnummer. Det var först 

efter att hon skickat in kontraktet till Skatteverket som Loredana Calin tog upp frågan 

om hon kunde jobba på ”låtsas” för att få personnummer.  

 

Under februari – mars 2020 skulle Ioana Dubau opereras varför hon behövde någon 

som tog hennes städtimmar. Hon erbjöd därför Loredana Calin och Valeriu-Adrian 

Maftei att ta hennes timmar, men de gjorde inte det. 

  

Hon fortsatte att hålla kontakt med Valeriu-Adrian Maftei, eftersom de kom från 

samma område i Rumänien. Efter en tid träffade hon också Loredana Calin. Valeriu-

Adrian Maftei kallades Alex. Loredana Calin hade inget smeknamn. Valeriu-Adrian 

Maftei bodde på Pepparrotsvägen 70, men hon visste inte var Loredana Calin bodde. 

Hon blev nära vän med dem först under våren 2020. Hon försökte hjälpa dem så 

mycket hon kunde eftersom hon kunde språket och förstod det svenska samhället. 

  

Hon har träffat Misha, som var en nära vän till Loredana Calin. Ett tillfälle var vid jul 

2019 på Pepparrotsvägen. Hon visste inte vad Loredana Calin och Misha arbetade 

med, men de flyttade runt mycket. Vid ett tillfälle fick de flytta ut med två timmars 

varsel. I mars 2020 sa Misha att hon skulle åka till Rumänien men det var omöjligt på 

grund av corona.  

 

Irinel Cozmiuc 

Hon lärde känna Irinel Cozmiuc, som var kompis med Valeriu-Adrian Maftei, och 

bodde med honom på Pepparrotsvägen. Hon hade en kortare kärleksrelation med 

Irinel Cozmiuc. Irinel Cozmiuc kallade sig Smith och jobbade på Foxor Bygg AB. Hon 

kände till att Valeriu-Adrian Maftei hyrde ut rum på Pepparrotsvägen. Hon hälsade på 

Irinel Cozmiuc på Pepparrotsvägen. Hon träffade också Loredana Calin där tre-fyra 

gånger.  
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Swish 

Valeriu-Adrian Maftei sålde saker, men alla kunder kunde inte betala kontant. Under 

slutet av 2019 hjälpte hon Valeriu-Adrian Maftei med detta genom att låta honom 

använda hennes Swish knutet till hennes privata bankkonto. De diskuterade inte 

omfattningen av försäljningen. Valeriu-Adrian Maftei är inte den enda som hon hjälpt 

på detta sätt.  

 

Hon hade ingen kontroll på hur mycket pengar som kom in på hennes konto. Hon fick 

meddelande när de kom in från Swish och Valeriu-Adrian Maftei meddelade att det 

kommit in pengar som tillhörde honom. Hon tog ut Valeriu-Adrian Mafteis pengar i 

kontanter. Hon kontrollerade inte vilka tider på dygnet pengarna kom in. På grund av 

bankens uttagsspärr kunde hon inte ta ut allt i kontanter, hon fick utnyttja sitt 

företagskonto. Vid ett tillfälle fick hon 50 000 kr på sitt konto för en bilförsäljning. 

Utöver det hade hon tagit emot 38 000 kr i Swish-betalningar. Valeriu-Adrian Maftei 

ville ha ut dessa pengar i kontanter. Hon lyckades med det genom att ta hjälp av sin 

exman och pojkvän. Hon lyckades få ihop 80 000 kr i kontanter som lämnades till 

Valeriu-Adrian Maftei i 500 kr-sedlar. Hon fick ingen ersättning för att hon lånade ut 

sitt bankkonto och tog ut pengar.  

 

Under våren 2020 hade hon ekonomiska problem i bolaget på grund av en skatteskuld. 

Hon fick därför låna 30 000 kr för att betala räkningar.  

 

Det är möjligt att hon vid polisförhör sagt att Valeriu-Adrian Maftei kunde begå brott 

för att få pengar, men hon vill inte svara på varför hon sagt så. Hon köpte euro för 

motsvarande 7 000 kr i kontanter, detta belopp minskade hennes skuld till Valeriu-

Adrian Maftei. Hon hade inte möjlighet att överföra pengar till Rumänien eftersom 

hon saknade IBAN.  

 

Fordon 

Hon har sett att Valeriu-Adrian Maftei reparerat bilar på Pepparrotsvägen. Hon var 

med honom på loppmarknad två till tre gånger. Det hände att hon hjälpte honom att 

ringa till personer som sålde bilar. Hon stod som ägare för två bilar som var Valeriu-
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Adrian Mafteis, en Skoda och en BMW. Hon kände den som var ägare till Skodan 

sedan innan. Det hände något mellan Valeriu-Adrian Maftei och den tidigare ägaren, 

därför stod hon som registrerad ägare. Valeriu-Adrian Maftei kunde inte själv registrera 

sig som ägare, eftersom han inte hade personnummer, och hon visste inte vad Valeriu-

Adrian Maftei och Loredana Calin skulle ha bilen till. Hon vill inte svara på om hon 

skrev på registreringen för Skodan personligen. Hon fick pengar för att betala skatt, 

böter och trängselskatt. Bilen har hon inte kört men hon har åkt med när Loredana 

Calin eller Valeriu-Adrian Maftei kört.  

 

Trelleborgsgatan 3 A 

Hon har en lägenhet på Trelleborgsgatan 3 A som består av två rum och kök där hon 

bor, varannan vecka tillsammans med sina två tonårsbarn. Valeriu-Adrian Maftei 

berättade vid två tillfällen under 2020 att Loredana Calin inte hade någonstans att bo. 

Hon hyrde därför ut sin lägenhet, en gång i mars 2020 under fem dagar och en gång i 

maj 2020 under fem dagar.  Hon fick betalt för den första perioden med 3 000 kr, men 

inte för perioden i maj. Hon kvittade betalningen mot de hon fått in via Swish. 

Loredana Calin swishade 3 000 kr. Hon utgick från att det var på uppdrag av Valeriu-

Adrian Maftei. 

 

Födelsedagsfesten den 1 april 2020 

Hon deltog den 1 april 2020 när Valeriu-Adrian Maftei firade sin födelsedag. Man 

firade också Loredana Calins graviditet. Hon kände inte så många och stannade inte 

länge.  

 

Överföringar av pengar 

Det stämmer att hon skickat betalningar via Western Union till Rumänien. Hon har 

skickat mindre belopp till sin mamma, en släkting till Irinel Cozmiuc och en vän till 

Valeriu-Adrian Maftei.   
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6.2.4. Irinel Cozmiuc  

Bakgrund 

Han kom till Sverige den 13 maj 2019. Han kände Valeriu-Adrian Maftei sedan tidigare 

och fick via honom veta att Sokis Bygg sökte byggarbetare. Han arbetade där 

tillsammans med Valeriu-Adrian Maftei från dagen därpå. Han bodde till att börja med 

tillsammans med Valeriu-Adrian Maftei i Vellinge. I augusti 2019 åkte han till 

Rumänien i tio dagar och återkom den 5 september 2019. Han kunde inte arbeta kvar 

på Sokis Bygg. Han frågade Valeriu-Adrian Maftei om han fick bo hos honom på 

Pepparrotsvägen 70 i Oxie. I slutet av september samma år flyttade han in där och 

betalade 3 500 kr av hyran.   

 

Det var inte bara han som hyrde på Pepparrotsvägen. Ett rum hyrdes ut till studenter 

och turister. Det var många personer som passerade på adressen, men det var inte 

fråga om prostitution. Han visste inte vem som skötte uthyrningen. Han hade träffat 

Loredana Calin innan han flyttade till Pepparrotsvägen, men han lärde känna henne 

först när han bodde där. Hon kom och besökte Valeriu-Adrian Maftei. Han visste inte 

vilken relation de hade, det verkar de inte veta själva. Han träffade Misha några enstaka 

gånger på Pepparrotsvägen och ute på stan.  

 

Det stämmer att han haft en kortare relation med Ioana Dubau i oktober- november 

2019. Han hade också kontakt med Misha via Facebook. Det var i anledning av att 

Misha behövde träffa en tandläkare och han hade precis varit hos en. Han måste ha 

råkat ta en print-screen av samtalet av misstag.  

 

Löneutbetalning m.m. 

Den 1 oktober 2019 började han arbeta på Foxor Bygg AB. Tidigare hade han fått ut 

sin lön i kontanter, men det tillät inte hans nya arbetsgivare. Han hade inte något 

bankkonto varken i Sverige eller utomlands. Eftersom han inte hade något svenskt 

personnummer kunde han inte få något svenskt bankkonto. Han hade inte heller 

möjlighet att åka till Rumänien för att ordna ett konto. Han frågade därför Valeriu-

Adrian Maftei om hjälp. Valeriu-Adrian Maftei sa att han skulle fråga Loredana Calin 
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om han kunde sätta in lönen på hennes rumänska konto, något som Loredana Calin 

accepterade. Från mitten av oktober 2019 fick han tillgång till hennes konto.  

 

Han hade timlön och tjänade 18 000–24 000 kr per månad. Han vet inte om beloppen 

var netto eller brutto. När han fick lönebeskedet, skickade han det till Valeriu-Adrian 

Maftei. När lönen satts in på Loredana Calins konto, fick han lönen i kontanter från 

Valeriu-Adrian Maftei. Han fick hela beloppet samma dag som lönen sattes in på hans 

konto. Lönebeskedet brukade han få den 22:e och lönen den 25:e. Han vet inte hur 

pengarna togs ut, men antog att det var via bankomat. Han betalade hyran kontant till 

Valeriu-Adrian Maftei. Han brukade skicka 5 000 kr i månaden till sin mamma i 

Rumänien, som tog hand om hans son. Loredana Calin eller Ioana Dubau hjälpte 

honom att skicka pengar via Western Union, Monogram eller RIA, eftersom han 

arbetade från tidig morgon till sen kväll. Från augusti 2020 har han öppnat ett svenskt 

bankkonto. Han hade fått höra att Loredana Calin jobbade som städerska, men han 

visste inte var eller hur mycket hon tjänade. 

 

Valeriu-Adrian Maftei fick inte anställning på Foxar Bygg AB, eftersom han inte kunde 

engelska. Valeriu-Adrian Maftei sysslade med att reparera och sedan sälja bilar, men 

även andra saker.   

 

Det stämmer att han vid första förhöret sagt att Loredana Calin var Valeriu-Adrian 

Mafteis fru och att Loredana Calin bodde på Pepparrotsvägen, men vid andra förhöret 

rättade han dessa uppgifter.   

 

6.3. Vittnenas uppgifter 

6.3.1. Henrik Ermin 

Han deltog vid ett ingripande den 16 september 2019 på Professorsgatan 8 A i Malmö. 

Anledningen till ingripandet var misstänkt lägenhetsprostitution. I lägenheten fanns två 

utländska kvinnor. Vid samtal med kvinnorna framkom att de kom från Rumänien och 

inte pratade svenska.  
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Den ena kvinnan, Alexandra, pratade engelska och hade en ID-handling från 

Rumänien. Den andra kvinnan saknade ID och pratade bara rumänska. Alexandra 

förklarade att ytterligare en kvinna bodde i lägenheten som hette Loredana, och hade 

den andra kvinnans ID. Alexandra ringde Loredana.  

 

Alexandra bekräftade att de var prostituerade. Hon uppgav att de betalade 2 500 kr var 

för lägenheten, men oklart för hur lång tid. Hon svarade också på fråga från honom att 

de var där frivilligt, att de fick behålla pengarna själva och att det inte var någon som 

förmedlade kunder till dem.  

 

En kvinna, Loredana Calin, kom till lägenheten med ID-handlingen som tillhörde den 

andra kvinnan, Dana. Loredana Calin förklarade på engelska att hon hade Danas ID-

handling för att hon hade bokat tid på Centrum för sexuell hälsa.  

 

6.3.2. Magnus Brange 

Han deltog i en spaning den 16 september 2019 mot en lägenhet på Professorsgatan 8 A i 

Malmö. Uppdraget var att spana på adressen efter att gränspolisen gjort kontroll av 

personerna i lägenheten. Han fick veta att Dana och Alexandra var i lägenheten och att 

Dana saknade ID.  

 

Loredana Calin kom till platsen i en silverfärgad bil med registreringsnummer 

UAC 665. Gränspolisen lämnade sedan adressen. Tre kvinnor åkte iväg till Bangatan 

vid Möllevångstorget, där anslöt en fjärde kvinna. Alla fyra gick sedan in och handlade 

på Lucu Food. Loredana Calin betalade, men alla plockade varor. De åkte därefter 

tillbaka till lägenheten på Professorsgatan.  

 

Loredana Calin kom ut igen och åkte till Pepparrotsvägen i Oxie och gick mot 

huskropparna 68-70. Efter 20-30 minuter kom hon ut igen och åkte tillbaka till 

Professorsgatan. Efter en stund kom Loredana Calin ut med en av kvinnorna och 

körde till Centrum för sexuell hälsa vid Möllevångstorget. Han såg att det var en 

kvinna men inte vem.  
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Den 30 april 2020 spanade han på adressen på Pepparrotsvägen. Han körde efter 

personbilen ADZ 982, från Pepparrotsvägen till Munkhättegatan. Han såg att Valeriu-

Adrian Maftei var förare. Loredana Calin och Ioana Dubau var passagerare. Kvinnorna 

gick in på en bensinmack, medan Valeriu-Adrian Maftei väntade i bilen. Magnus 

Brange följde efter kvinnorna in. Loredana Calin skulle hämta ut ett paket, men hennes 

ID var skadat och godtogs inte. Ioana Dubau visade därför upp sitt ID och intygade 

att Loredana Calin var den hon utgav sig för att vara. Loredana Calin fick trots det inte 

ut paketet.  

 

Han deltog vid ingripandet den 4 maj 2020 mot Ioana Dubaus lägenhet på 

Trelleborgsgatan 3 A i Malmö. Avsikten var att gripa Ioana Dubau. Han iakttog Ioana 

Dubau komma gående från sin bil. Hon bar på en påse som han uppfattade vara en 

tvättpåse. Ioana Dubau hade nycklar till lägenheten. Han och hans kollega fick 

nycklarna till lägenheten och gick upp. Där inne befann sig Misha i duschen. Hon gick 

in i sovrummet där hon hade sina kläder och klädde på sig, för att kunna följa med 

dem.  

 

Han minns inte om det var Ioana Dubau som släppte in dem i trapphuset och han har 

inget minne av om det fanns tvättmaskin i lägenheten. Han minns inte heller om Ioana 

Dubau uppgav att hon skulle till tvättstugan. 

 

6.3.3. Kent Lindeback 

Han deltog vid ett ingripande den 14 november 2019 i Uppsala. Anledning till 

ingripandet var att man hade Marius Bircina häktad misstänkt för människohandel och 

grovt koppleri. I anledning av den utredningen ville man höra Dana, som hade kommit 

till Sverige med den misstänkte. Dana hade varit anhållen i ärendet i Malmö, men 

släppts. Det var nu aktuellt att höra Dana som vittne.  

 

Genom att Region Syd gjort ett provköp via en annons, visste man vilken annons 

Dana använde. Han och hans kollegor kunde på så sätt följa Danas annonsering 
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genom landet och avvaktade med att hämta henne till förhör till dess hon annonserade 

i Uppsala. En av annonserna som kunde knytas till samma adress som Danas annons 

var för ”Katerina”.   

 

Vid ingripandet öppnade Alexandra. Han och hans kollega presenterade sig som 

poliser. Dana, som de skulle hämta, fanns där. Det var inte någon av kvinnorna som 

stämde med annonsen för ”Katerina”. Alexandra sa att den annonsen var ”fejk”. Dana 

kändes flamsig, sprang omkring i trosor och skrattade. Hon var inte generad över att 

polisen var där. Till att börja med förstod hon inte att de var poliser och han fick säga 

åt henne att klä på sig.  

 

De tog med sig Dana och höll förhör i deras ärende. Dana berättade att hon åkt runt i 

Sverige och sålt sig men inte fått några pengar. Vid frågor om hennes prostitution blev 

Dana ledsen och bröt ihop och bad om hjälp för att komma ur prostitutionen. Efter 

förhöret bestämdes att Dana skulle transporterades till Talita, som är en organisation 

som hjälper kvinnor i Danas situation. 

 

Han höll många och långa förhör med Dana. Han uppfattade henne som barnslig och 

godtrogen. Tidvis gav hon intryck av att ”inte ha alla hästar hemma”. Han grundade 

sin uppfattning på hur Dana träffade Marius Bircina i Rumänien och hur snabbt de 

blev ett par och att hon trodde hon skulle få ett bättre liv med honom. Hennes 

redogörelser var röriga och hon lämnade olika uppgifter vid olika förhör. 

 

Det framkom vid förhören att Dana blivit rekryterad av Loredana Calin och en man i 

Malmö. Det stämmer som det står antecknat i Danas förhör, att Dana uppgav att hon 

blivit lovad städjobb när hon blev rekryterad. Dana uppgav också att hon inte fått 

behålla förtjänsten av prostitutionen utan endast fått småpengar till godis och läsk. 

Efter förhören med Dana upprättades en anmälan om misstänkt människohandel mot 

Loredana Calin. Vid det första förhöret nämnde inte Dana kvinnorna i lägenheten med 

namn. 
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Han åkte med Dana för att hämta hennes saker i lägenheten. I lägenheten fanns då en 

yngre kvinna, Misha. Precis som Dana, talade inte Misha engelska. Misha uppträdde 

undvikande och tog inte kontakt. Han pratade inte med Misha utan med Alexandra. 

Alexandra och Misha höll på att packa ihop sina saker för att åka. Det fanns ytterligare 

en kvinna i sällskapet som kom i bil. Det var Loredana Calin som skulle köra dem 

därifrån.  

 

Det visade sig att Danas saker fanns i bilen. Det var vid bilen han träffade Loredana 

Calin, som var duktig på engelska. Hon kunde inte säga vart de skulle åka. Hon uppgav 

att hon också var prostituerad. Bilen ägdes av en man. Loredana Calin sa att hon hade 

lånat bilen och var inte ägare. Han kontrollerade kvinnornas ID.  

 

6.3.4. Anna Sander 

Hon är verksamhetschef på Talita. Hon var med och grundade organisationen år 2002. 

Talita rehabiliterar och hjälper kvinnor ur prostitution, människohandel för sexuella 

ändamål och porr. Dana vistades på dess skyddade boende från november 2019. 

 

Hon uppfattade Dana som snäll och vänlig. Dana var väldigt följsam, man reagerade 

på det i personalen. Dana gjorde inte motstånd i något sammanhang. När de föreslog 

aktiviteter sa hon aldrig nej utan följde med på allt. Det är ovanligt. Det gjorde dem 

oroliga att Dana aldrig sa ifrån eller hade några egna åsikter. Hon uppfattade Dana som 

jag-svag och lågbegåvad.  

 

Hennes uppfattning byggde på att Dana frågade om samma sak hela tiden och hade 

svårt att ta instruktioner och förstå saker. Dana var godtrogen och hade en  

låg förmåga att hålla en röd tråd i en berättelse. Hon uppfattade Dana som låg när hon 

kom, men eftersom hon inte trodde hon skulle klara att medicinera själv, fick Dana 

inte antidepressiva medel.  

 

Dana var fyra månader på Talita, från mitten av november 2019 till mars 2020. Under 

den tiden pratade Dana inte mycket om vad som hänt henne. Dana frågade ofta om 
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när hon skulle få komma hem. Det fanns ingen tvekan om att Dana hade varit utsatt 

för trauma. Dana uppträdde gränslöst och hade svårt att skydda sig själv. Dana kunde 

inte sköta sin hygien och gömde mat på sitt rum. På Talita fick man hjälpa Dana att 

handla, eftersom Dana inte kunde ta hand om pengar. Dana fick hjälp till flygplatsen 

och på flyget. Dana fick hjälp in i minsta detalj.  

 

6.3.5. Andreas Harlin 

Anders Harlin deltog vid ett ingripande den 17 mars 2020 vid Ekhagsringen i Jönköping. 

Han arbetade civilt tillsammans med en kollega. Han fick ett samtal från RFC Region 

Öst att spana på en adress i Ekhagen i Jönköping, som var uthyrd genom AirBnB. Det 

fanns en misstanke om att människohandel för sexuella ändamål pågick i lägenheten.  

 

När han kom på plats tog det bara ett par minuter innan en personbil körde ut från 

huskroppen med aktuell adress. Bilen var ADZ 982 och det satt två kvinnor i den. Han 

och kollegan följde efter bilen ut på E4:an och stoppade fordonet en mil söder om 

Jönköping. Det satt två kvinnor i bilen, Loredana Calin som var chaufför och en yngre 

kvinna som var passagerare. Efter ID-kontroll konstaterades att passageraren var 

Misha. Loredana Calin uppgav på engelska att de var på väg till Malmö. Loredana Calin 

kunde eller ville inte säga vad hon och Misha gjort i Jönköping. 

  

7. TINGSRÄTTENS BEDÖMNING 

7.1. Allmänna antaganden rörande bevisningen 

Åklagarna har sakframställningsvis lämnat en sekventiell redogörelse för bevisningen 

utan kronologi eller systematik. Den skriftliga bevisningen har varit omfattande. 

Arbetet med att förstå och kunna knyta bevisningen till ett kronologiskt förlopp samt 

systematisera och knyta olika bevis som ska styrka samma omständighet, har varit 

arbetskrävande för rätten.  

 

Det har förekommit ett PM med analyser över beräkning av brottsvinster och ett PM 

med analyser över vilka städer som sexförsäljningen skett, vilka AirBnB som bokats, 

vilka positioner som mobiltelefoner haft, Swish-betalningar och hur mycket pengar 
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som intjänats. Denna bevisning avser två olika analyser av delvis samma material. 

Resultaten skiljer sig åt något när det gäller antalet köpare och hur förtjänsten 

beräknats. Det framgår av analyserna att antaganden gjort om avlyssnade samtal och 

textmeddelanden rört sexköp, om sexköpen fullbordats och vilket pris som betalats. 

De som utfört analyserna har inte hörts i målet. Några frågor har därmed inte kunnat 

ställas om genomförandet men det har inte heller begärts av försvaret. Försvararna har 

emellertid inte godtagit resultaten eller hur de räknats fram. Enligt rätten är analyserna 

utförliga och pedagogiskt presenterade. I de fall antaganden gjorts har detta 

presenterats öppet. Att analytikerna inte hörts utgör därmed en mindre brist. Enligt 

tingsrättens bedömning framstår arbetet med sammanställningarna som grundligt och 

gediget.   

 

Åklagarna har åberopat ett PM upprättat av utredaren Jessica Herman rörande om 

samma röst förekommit vid samtal på olika telefoner. Jessica Herman har inte hörts. 

Det har således inte funnits möjlighet att ställa kontrollfrågor om hur hon kommit 

fram till sin slutsats. Detta utgör en brist som medför att värdet av bevisningen i den 

delen är ringa.  

 

Jessica Herman har också upprättat ett PM om den 1 april 2020 rörande hur sexköpare 

kontaktat annonsnumren -8190 och -8885 den dagen. De spanare som har lämnat 

spaningsuppgifter har inte hörts. Detta minskar värdet av bevisningen, men 

kompenseras av att annan bevisning gett stöd för uppgifterna, såsom avlyssnade samtal 

och bokningar via AirBnB.   

 

Vid förhören med de tilltalade har de i viss utsträckning lämnat uppgifter om andra 

tilltalades handlande. Uppgifter som en tilltalad i ett mål lämnar om annan tilltalads 

brottslighet måste alltid bedömas med försiktighet. Det kan ofta finnas skäl för en 

medtilltalad att försöka minska sin egen skuld genom att lägga ansvar på någon annan 

tilltalad. Det kan också finnas motsättningar mellan de tilltalade, som rätten inte känner 

till, som kan påverka uppgiftslämnandet. Tingsrättens utgångspunkt är mot denna 

bakgrund att uppgifter som en tilltalad lämnat om annan tilltalad inte ensam kan läggas 

till grund för prövningen av skuldfrågorna. I senare avsnitt, där enskilda delar av 
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skuldfrågorna prövas, återkommer tingsrätten till om vissa lämnade uppgifter får 

sådant stöd av den övriga utredningen att omständigheter kan anses styrkta genom 

uppgifterna. 

 

Åtalet såvitt avser åtalspunkt 1 och 2 i domsbilaga 1 har i huvudsak byggt på Mishas 

och Danas berättelser. Deras trovärdighet som personer och tillförlitligheten av deras 

uppgifter samt i vilken mån deras uppgifter får stöd av övrig utredning, är därför 

avgörande för bedömningen. Tingsrätten återkommer under avsnitt 7.3 med en 

utförlig bedömning av deras trovärdighet och tillförlitlighet. 

 

7.2. Bakgrund och vad som ska prövas 

De tilltalade samt Misha och Dana kommer alla från Rumänien. Loredana Calin och 

Valeriu-Adrian Maftei har känt varandra sedan hösten 2018. Irinel Cozmiuc är en nära 

vän till Valeriu-Adrian Maftei. Ioana Dubau är sedan flera år bosatt i Sverige och lärde 

känna Valeriu-Adrian Maftei i Sverige. Loredana Calin, Valeriu-Adrian Maftei, Ioana 

Dubau och Irinel Cozmiuc har kommit att träffas tillsammans, bl.a. vid en 

födelsedagsfest på en restaurang i Malmö den 1 april 2020. 

 

Misha är ensamstående med två barn och var under våren 2019 bostadslös och 

saknade inkomst i Rumänien. Genom sin kusin, som är sambo med Loredana Calins 

pappa, fick hon kontakt med Loredana Calin.  

 

Dana hade följt med en man till Sverige. Efter att mannen gripits misstänkt för 

människohandel och grovt koppleri, blev Dana strandsatt i Malmö utan pengar, 

boende eller vänner att kontakta. Av en tillfällighet träffade hon Loredana Calin och 

berättade om sin situation.  

 

I anledning av en utredning om människohandel, eftersöktes Dana av polisen för att 

höras i utredningen. Den 14 november 2019 påträffades Dana i en lägenhet i Uppsala. 

I lägenheten fanns också Misha och en ytterligare en kvinna, Alexandra. Misstankar 

uppkom, efter att Dana berättat vad hon varit med om, att hon utsatts för 

människohandel alternativt koppleri från den 21 augusti 2019. I anledning av vad som 
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framkommit vid ingripandet i Uppsala, inledde polisen spaning mot adresser i Malmö-

området och hemliga tvångsmedel mot främst två mobilnummer (-8190 och -1605) 

som kunde knytas till Loredana Calin.  

 

Utredningen har visat att Loredana Calin sedan den 1 mars 2019 via en annons på sex-

tjejer.com under pseudonymen Emma annonserat om försäljning av sexuella tjänster. 

Senare under året har hon lagt ut fler annonser, för Misha från den 28 juni 2019 och 

Dana från den 23 augusti 2019. Loredana Calin har medgett att hon tillsammans med 

Misha och Dana sålt sexuella tjänster via annonserna och att de delat på kostnaderna 

för annonser, boenden och transporter.  

 

Försäljningen har i huvudsak gått till så, att annonsen riktades mot en viss ort, där man 

hyrt ett tillfälligt boende genom AirBnB eller privat förmedling. När en kund ringt det 

nummer som fanns knuten till annonsen har avtal träffats om hur lång tid sexköpet 

skulle vara. Utifrån det har priset bestämts, därefter har kunden fått adressen. Om 

kunden önskat att tjänsten utfördes på annan plats benämndes det outcall och var 

dyrare.  

 

När kunden meddelat sin ankomst fick de koden till lägenheten eller släpptes in av den 

som skulle utföra sexköpet. Kunderna betalade i förskott, oftast kontant men även via 

Swish. Kunderna betalade mellan 500 och 2 500 kr beroende på hur lång tid som 

beställts och om det var fråga om incall eller outcall. Swish-betalningarna skickades till 

Ioana Dubaus privata bankkonto.  

 

Irinel Cozmiuc har satt in sin lön på Loredana Calins rumänska bankkonto och 

Valeriu-Adrian Maftei har betalat motsvarande belopp till Irinel Cozmiuc i kontanter.  

 

De övergripande frågeställningarna som tingsrätten har att pröva i målet beträffande 

Loredana Calin är huvudsakligen om hon är överbevisad om att hon deltagit i 

planering och upplägg av Mishas och Danas prostitution under de åtalade perioderna, 

om handlandet har inneburit att otillbörliga medel använts för att förmå Dana och Misha 

att prostituera sig, om vissa handelsåtgärder använts, om de otillbörliga medlen använts i 
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syfte att exploatera Dana och Misha för sexuella ändamål samt om brottet ska bedömas som 

människohandel alternativt grovt koppleri. 

 

När det gäller Valeriu-Adrian Maftei och Ioana Dubau är den avgörande frågan i målet 

om åklagarna har lyckats presentera en sådan robust utredning att det är ställt utom 

rimligt att de tillsammans och i samförstånd med Loredana Calin deltagit i planering 

och upplägg av Mishas och Danas prostitution, att de haft avsiktsuppsåt till att genom 

människohandel exploatera Dana och Misha för sexuella ändamål eller alternativt 

uppsåt till grovt koppleri. Vad gäller Irinel Cozmiuc ska motsvarande prövning göras 

utifrån om han gjort sig skyldig till grovt koppleri avseende Misha under en begränsad 

period.   

 

7.3. Mishas och Danas uppgifter 

Misha har lämnat en sammanhängande och detaljerad berättelse om varför hon åkte till 

Sverige och började prostitueras sig och hur hon vilseletts att överlämna förtjänsten till 

Loredana Calin. När hon inte kunnat placera en händelse till ett exakt datum har hon 

kunnat ge en hållpunkt i förhållande till en annan händelse, som att hon åkte tillbaka 

till Rumänien första gången tre månader efter att hon kom till Sverige. Hon har inte 

försökt dölja att hon haft för avsikt att försörja sig genom att sälja sex och har trots att 

hon nu insett att hon blivit utnyttjad ändå talat om Loredana Calin med sympati. 

Hennes berättelse har således gett intryck av att vara eftertänksam och återhållsam. 

Hennes redogörelse för det yttre skeendet har fått stöd av den skriftliga bevisningen. 

De utpekanden hon gjort av sexkunder har bekräftats av dessa eller utredningen i 

övrigt. Hon framstår som en trovärdig person och henne uppgifter som tillförlitliga.   

 

Dana har lämnat en sammanhängande men torftig berättelse med få detaljer. Hon har 

haft svårt att placera händelser i tid och rum. Hon har lämnat motstridiga uppgifter 

och ändrat sina uppgifter under förhörets gång. Hennes uppgifter har också ändrats 

gentemot vad hon berättat under polisförhör. Det framgår av utredningen att hon vid 

flera tillfällen blivit exploaterad för sexuella ändamål. Polismannen Kent Lindeback 

och Anna Sander har redogjort för deras erfarenheter av Dana. Hon är enligt dem 

lågbegåvad, jag-svag och har svårt att hålla en röd tråd i ett resonemang. Danas 
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tillförlitlighet kan därmed sättas ifråga, då det finns en risk för att Dana blandar ihop 

händelser. Hennes uppgifter måste därför beaktas med försiktighet och kräver stöd 

från annan bevisning för att läggas till grund för bedömningen.  

 

7.4 Har Misha utsatts för människohandel (åtalspunkt 2, domsbilaga 1)? 

Åklagarna har angett att Loredana Calin, tillsammans och i samförstånd med Valeriu-

Adrian Maftei och Ioana Dubau, vilselett Misha samt utnyttjat hennes utsatta 

belägenhet eller med motsvarande otillbörligt medel, för att rekrytera, transportera och 

inhysa henne i syfte att exploateras för sexuella ändamål. De har vidare hävdat att 

Loredana Calin har utfört nämnda handelsåtgärder samt bl.a. uppträtt kränkande och 

kontrollerande genom att förmå Misha att ta emot kunder dygnet runt, redovisa all sin 

tid och vilseleda om vilka tjänster hon behövde utföra. Åklagarna har vidare gjort 

gällande att Loredana Calin också har vilselett Misha att tro att hon var försatt i skuld 

och har skött allt praktiskt och tagit hand om all betalning.  

 

Det står klart att Misha befunnit sig i en utsatt belägenhet i Rumänien, där hon saknat 

bostad och försörjning, detsamma har gällt när hon anlänt till Sverige. Vid ankomsten 

till Sverige har hennes situation ytterligare förvärrats genom att hon alltjämt saknat 

bostad och pengar men nu också befunnit sig i ett främmande land utan anhöriga, 

kunskap om språket eller samhället. Hon hade också fått en skuld till Loredana Calin 

för flygresan och en skuld till Loredana Calins pappa för att han tagit hand om hennes 

barn. Det framgår av hennes förhör att hon känt en plikt att betala dessa skulder.  

 

Misha har dock inte blivit vilseledd om vad det var för arbete hon skulle utföra. Innan 

avresan hade hon fått klart för sig att det var fråga om att prostituera sig. Hon har 

antagit erbjudandet under förutsättningen att hon och Loredana Calin skulle dela lika 

på förtjänsten av sin prostitution.  

 

Frågan är om Misha blivit vilseledd om villkoren för prostitutionen och om hur mycket 

pengar hon skulle kunna tjäna.    
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Mishas uppgift om att villkoren för prostitutionen har bekräftats av Loredana Calin. 

De skulle arbeta tillsammans, dela på de gemensamma kostnaderna och behålla den 

egna förtjänsten. Loredana Calin har också medgett att hon skött bokningar av 

boenden, annonseringar och kunder. Hon har förnekat att hon tagit hand Mishas 

pengar.  

 

I Loredana Calins telefon -8190, fanns en anteckning från den 29 september 2019. 

Översatt har den följande lydelse:  

 

(Urklipp från polisens förundersökning) 

 

Det framgår visserligen inte vem anteckningen avser, men Misha har uppgett att 

Loredana Calin visat henne en uträkning på vad hon tjänat innan hon reste hem i 

september 2019, vilket är förenligt med gränspolisens notering om att Misha reste till 

Bukarest den 30 september 2019. Datumet för anteckningen, antalet månader, 

kostnader för flygbiljett och barn stämmer med vad Misha berättat. Uträkningen visar 

med önskvärd tydlighet att Loredana Calin tagit hand om inkomsterna, betalat de 

gemensamma utgifterna och ordnat övriga inköp. Misha har dock inte bekräftat att det 

varit fråga om påhittade skulder och utredningen ger inte heller stöd för det. 
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Loredana Calins uppgift om att anteckningen skulle avse henne själv, stämmer inte 

med ordalydelsen och omständigheterna i övrigt. Uppgiften är också ny och ett 

uppenbart försök att anpassa sina uppgifter efter den bevisning som presenterats.  

 

Genom tömningen av Mishas privata telefon -7491 jämförd med tömningarna av 

Loredana Calins och Valeriu-Adrian Mafteis telefoner, är det utrett att Misha den 1 maj 

2020 skickat en bild på en Swish-betalning från en kund till Loredana Calins telefon, 

som i sin tur vidarebefordrat bilden till Valeriu-Adrian Maftei. Swish-betalningar har på 

samma sätt skickats från Mishas annonstelefon -8885. Detta visar att Mishas pengar 

gått in på Ioana Dubaus konto, trots att Loredana Calin hävdat att endast hennes 

pengar gått in där.  

 

Genom analysen av positioneringarna av telefonerna -8885 (Mishas annonstelefon),     

-7491 (Mishas privata telefon) och -8190 (Loredana Calins annonstelefon Emma), har 

det framgått att -8885 och -8190 följts åt och kundsamtal har besvarats trots att Misha 

befunnit sig på annan ort eller varit på outcall. Loredana Calin har bekräftat att hon 

svarat i båda telefonerna när Misha varit upptagen. Hon har bekräftat att det varit hon 

som pratat i de avlyssnade samtal som spelats upp. Enligt Misha slutade Loredana 

Calin att prostituera sig i december 2019, vilket förklarar varför Loredana Calin 

hanterat båda telefonerna. De Swish-betalningar och kontantbetalningar som 

genomförts under 2020 har således varit Mishas inkomster.  

 

Loredana Calin har förnekat att hon slutat prostituera sig. Mishas uppgift får dock stöd 

av att Loredana Calin i SMS-konversationer från den 8 januari - 29 april 2020 uppgett 

för en kund att endast Misha var tillgänglig, eftersom Emma var sjuk alternativt gravid. 

Loredana Calin har således inte haft några större inkomster utöver det som Misha 

tjänat.  

 

Loredana Calin har vidare pekat ut Jan Christensen, Ferdi Sulejmani, Lars Nilsson, 

Aleksandar Dukic och Daniel Sjöö som hon hävdat varit hennes kunder. Av dem är 

det endast Daniel Sjöö som åtalats för att köpt en sexuell tjänst efter nyår 2019/2020. 

Efter att Loredana Calin förstått att Misha inte pekat ut flera av männen som åtalats 
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som sina kunder, har Loredana Calin hävdat att de varit hennes kunder. Detta gäller 

bl.a. Daniel Hansson den 2 maj 2020. Det är uppenbart för rätten att Loredana Calins 

uppgifter anpassats efter vad åklagarna lyckats bevisa. Hennes uppgifter har således 

mycket lite värde.  

 

Enligt tingsrätten visar utredningen att Loredana Calin varit den som bokat kunderna 

men tjänsterna har utförts av den som varit på bild på annonssidan. Detta framgår 

bland annat av att Loredana Calin bokade kunder den 1 april 2020 från Malmö till en 

adress i Helsingborg, medan Misha var inbokad ensam i ett rum i Helsingborg samt att 

Misha i maj 2020 befann sig ensam i Ioana Dubaus lägenhet. Detta är även förenligt 

med att Loredana Calin inte varit på plats när polisen gjort ingripanden den 16 

september 2019 och den 1 oktober 2019 på Professorsgatan 8 A i Malmö eller den 14 

november 2019 i Uppsala. Loredana Calins uppgift om att hon tagit emot kunder i 

samma utsträckning som Misha motsägs således av utredningen. 

 

Att Loredana Calin uppgett att både hon och Misha skickat pengar med okända 

personer till Rumänien övertygar inte, särskilt inte som Misha vid återkomsten till 

Rumänien var i samma situation som tidigare och var tvungen att bo hos Loredana 

Calins pappa.  

 

Loredana Calin har således tillägnat sig Mishas inkomster. Vilket stämmer väl överens 

med de bilder på pengar som förevisats bl.a. från hennes fars kök. Det är således styrkt 

att Loredana Calin vilselett Misha om villkoren för prostitutionen och att Misha aldrig 

skulle ha låtit sig bli rekryterad under dessa villkor om hon varit införstådd med dem.  

 

Loredana Calin har således genom vilseledande och utnyttjande av Mishas utsatta 

belägenhet som även omfattat att barnen befann sig hos Loredana Calins familj i 

Rumänien, utfört de i åtalet angivna handelsåtgärderna - rekryterat, ombesörjt 

transport, transporterat och inhyst Misha, i en situation när Misha inte hade några 

reella valmöjligheter.  

 

86



   

MALMÖ TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
Enhet 204 B 

DOM 
2021-03-30 

Mål nr: B 1286-20 

 

 
 
När det gäller Loredana Calins syfte, framgår det att hon genast publicerade en annons 

för Misha och föreslog att hon själv skulle ta hand om deras gemensamma inkomster. 

Hon dolde också sin relation med Valeriu-Adrian Maftei för Misha till dess hon var 

säker på att hon vunnit Mishas förtroende och hade kontroll över henne. Att avsikten 

från början har varit att exploatera Misha framgår tydligt av en konversion mellan 

Loredana Calin (som Euiii 1) och Valeriu-Adrian Maftei (som Anonim): 

 

 

(Urklipp från polisens förundersökning) 

 

Det framgår av de avlyssnade samtalen att Loredana Calin krävde att Misha skulle ta 

emot kunder och redovisa om hon gick ut. Loredana Calin följde också med till de 

olika orterna när Misha prostituerade sig och körde Misha på outcall. Detta visar att 

Loredana Calin uppträtt kontrollerande och kränkande. Misha har dock inte bekräftat 

att hon vilseletts om vilka sexuella tjänster hon skulle utföra.  

 

Genom att Loredana Calin haft hand om pengarna, bokat boenden, transporterat 

Misha till olika städer samt bokat kunder, har Misha inte haft någon reell möjlighet att 

röra sig fritt.  
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Sammantaget anser tingsrätten, utifrån vad som ovan anförts, att Loredana Calin ska 

dömas för människohandel av Misha under den tiden åklagarna angett. Vad Loredana 

Calin anfört och den utredning hon åberopat, medför ingen annan bedömning. 

 

7.5 Har Dana utsatts för människohandel (åtalspunkt 1, domsbilaga 1)? 

Åklagarna har angett att Loredana Calin, tillsammans och i samförstånd med Valeriu-

Adrian Maftei och Ioana Dubau, genom olaga tvång, vilseledande samt utnyttjande av 

Danas utsatta belägenhet eller med annat motsvarande otillbörligt medel, rekryterat, 

transporterat, inhyst eller tagit emot Dana i syfte att hon skulle exploateras för sexuella 

ändamål. De har vidare hävdat att Loredana Calin bl.a. har utfört nämnda 

handelsåtgärder samt utövat våld mot Dana, vilselett henne om vad arbetet bestod och 

om vilka tjänster hon behövde utföra samt agerat kränkande och kontrollerande 

genom att förmå Dana att ta emot kunder dygnet runt. Loredana Calin har också 

vilselett Dana att tro att hon var försatt i skuld. Åklagarna har även påstått att 

Loredana Calin skött allt praktiskt och tagit hand om all betalning.  

 

Det står klart att Dana befunnit sig i en utsatt belägenhet i Sverige, när hon släpptes av 

polisen den 21 augusti 2019. Hon har saknat pengar, bostad och befunnit sig i ett 

främmande land utan anhöriga och förmåga att göra sig förstådd. Det går inte heller att 

bortse från hennes kognitiva svårigheter som Anna Sander beskrivit.  

 

Enligt Dana har hon blivit vilseledd om på vilket sätt hon skulle tjäna pengar. Enligt 

henne var det fråga om städjobb. Loredana Calin har å sin sida uppgett att Dana kom 

fram till henne och berättade att hon varit gatuprostituerad. Att Dana skulle ha berättat 

detta för en okänd kvinna när hon behövde hjälp, rimmar illa med att hon blev ledsen 

när hon pratade om prostitutionen med polismannen Kent Lindeback. Att Loredana 

Calin i sin tur skulle berätta om sin egen prostitution övertygar inte heller. Dana har 

vidare uppgett att Loredana Calin tvingade henne att sälja sex genom att slå henne med 

öppen hand, vilket Loredana Calin förnekat. Misha har inte bekräftat dessa uppgifter. 

Danas uppgifter kan inte ensamma läggas till grund för bedömningen. I brist på annan 

utredning som ger stöd för Danas uppgift om våld och vilseledande, är detta inte visat.  
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Det är dock ostridigt att Dana antagit Loredana Calins erbjudande under 

förutsättningen att verksamheten skulle generera en förtjänst som hon fick behålla.  

 

Frågan är om Dana blivit vilseledd om villkoren för prostitutionen och om hur mycket 

pengar hon skulle kunna tjäna.    

 

Loredana Calin har medgett att hon skött bokningar av boenden, annonseringar och 

tagit emot samtal från kunder när Dana varit upptagen. Hon har dock förnekat att hon 

tagit hand om Danas pengar.  

 

Dana har uppgett att Loredana Calin tagit hand om hennes pengar från kunder och att 

Dana endast fått fickpengar. Denna uppgift stämmer väl med hur Misha beskrivit 

Loredana Calins hantering av Mishas inkomster. Att Danas pengar hanterats på samma 

sätt som Mishas får stöd av att en kund, Jan Christensen, som bokat via Danas 

annonstelefon, skickat betalning via Swish till Ioana Dubau.  

 

Det har visserligen inte varit Dana som bokat kunden, eftersom hon inte pratade 

engelska eller svenska, men utredningen visar inte annat än att kunden fått tjänsten av 

den som annonsen gällde. I annat fall meddelades kunden, vilket framgår av en 

konversation från Mishas annonslur -8885, den 5 oktober 2019: ”Misha busy bring you 

Dana”. Av denna konversation kan man utläsa att det var Loredana Calin som 

fördelade kunderna och arbetade i mindre utsträckning. Detta är förenligt med det 

redovisade PM:et med analyser över vilka städer som sexförsäljningen skett m.m. Detta 

PM visar att Loredana Calin haft betydligt färre kunder än Misha och Dana.  

 

Denna utredning visar med tillräcklig robusthet att Loredana Calin vilselett Dana om 

villkoren för prostitutionen. Utredningen ger dock inte stöd för att Dana vilseletts om 

några påhittade skulder eller vilka tjänster hon skulle behöva utföra. 

 

Loredana Calin har således genom vilseledande och utnyttjande av Danas utsatta 

belägenhet utfört de i åtalet angivna handelsåtgärderna - rekryterat, transporterat och 

inhyst Dana - i en situation när Dana inte hade några reella valmöjligheter.  
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När det gäller Loredana Calins syfte finns det inte något i utredningen som tyder på att 

Loredana Calin kände den man som Dana anlänt till Sverige med. Något överlämnade 

har således inte förekommit. Loredana Calin måste dock ha insett att Dana befunnit sig 

i en utsatt situation och haft bristande förmåga att ta vara på sig själv. Kent Lindeback 

har vittnat om att han genast fick intryck av att Dana ”inte hade alla hästar hemma”. 

Loredana Calins agerande är i linje med en sådan insikt genom de textmeddelanden 

som skickades den 27 augusti 2019 till Danas annonstelefon -9001 från Loredana 

Calin:  

 

 

 (Urklipp från polisens förundersökning av översatta meddelanden) 

 

Det framgår av dessa meddelanden och flera andra i samma tråd att Loredana Calin 

krävt att Dana skulle ta emot kunder och redovisa om hon gick ut. Loredana Calin har 

också följt med till de olika orterna när Dana prostituerade sig och har kört henne på 

outcall. Detta visar att Loredana Calin uppträtt kontrollerande och kränkande.  

 

Att Loredana Calin den 16 september 2019 haft Danas ID-handling, talar i samma 

riktning. Att hon innehaft det för att boka en läkartid åt Dana, motsägs av att hon lika 

gärna kunnat ta en bild av ID-handlingen, vilket det finns gott om bevis om att 

Loredana Calin gjort med andra ID-handlingar. Loredana Calins egen beskrivning av 

Dana som klipsk, är motsatsen till hur hon beskrivits av övriga personer som mött 

henne, vilket knappast kan vara en sanningsenlig beskrivning. Dana har dock inte 

bekräftat att hon vilseletts om vilka sexuella tjänster hon skulle utföra. 
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Genom att Loredana Calin haft hand om Danas pengar, bokat boenden, transporterat 

Dana till olika städer samt bokat kunder, har Dana inte haft någon reell möjlighet att 

röra sig fritt.  

 

Sammantaget anser tingsrätten, utifrån vad som ovan anförts, att Loredana Calin ska 

dömas för människohandel av Dana under den tiden åklagarna angett. Vad Loredana 

Calin anfört och den utredning hon åberopat, medför ingen annan bedömning. 

 

7.6 Loredana Calins ska dömas för människohandel i två fall 

Sammanfattningsvis är det genom den bevisning åklagarna lagt fram ställt utom rimligt 

tvivel att Loredana Calin har gjort sig skyldig till människohandel mot Misha och Dana 

i enlighet med som redogjorts för under avsnitt 7.4-5. Åtalen för människohandel mot 

henne är därför styrkta. 

 

Tingsrätten övergår till att bedöma om hon agerat ensam eller tillsammans och i 

samförstånd med övriga tilltalade.  

  

7.7 Valeriu-Adrian Maftei ska dömas för grovt koppleri 

Åklagarna har angett att Valeriu-Adrian Maftei tillsammans och i samförstånd med 

Loredana Calin och Ioana Dubau deltagit i planering och upplägg av Mishas och 

Danas prostitution. Han har vidare, enligt åklagarna, bl.a. vilselett Dana att tro att de 

hade en kärleksrelation, införskaffat personbilen ADZ 982, styrt betalningarna för de 

sexuella tjänsterna till Ioana Dubaus konto, redovisat och tillägnat sig förtjänsten, 

ordnat telefon och SIM-kort till Misha samt hyra Ioana Dubaus lägenhet till Misha. I 

andra hand har åklagarna gjort gällande att hans handlande främjat att Misha och Dana 

skulle ha tillfälliga sexuella förbindelser mot ersättning. 

  

Som angetts under avsnitt 9.1 är det utrett att Loredana Calin ägt och brukat ADZ 982. 

Det finns inte stöd i utredningen att Valeriu-Adrian Maftei införskaffat fordonet. 

Detsamma gäller att han skulle ha ordnat telefon och SIM-kort till Misha. Han har 

visserligen medgett att han tidigare använt numret -7491 som Misha använt privat, men 

Misha har endast bekräftat att Loredana Calin köpt telefonen åt henne.  
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Åklagarna har hävdat att ”Varutu” - vilket översatts till ”min kusin” på svenska – var 

ett alias för Valeriu-Adrian Maftei och att han hade kontakt med Dana på nummer -

2499 den 27 augusti – 17 september 2019 för att bygga upp en kärleksrelation. Detta 

har Valeriu-Adrian Maftei förnekat. Att detta nummer funnits i telefonen som tagits i 

beslag från honom när han greps och att detta nummer suttit i en äldre telefon som 

tagits i beslag på Pepparrotsvägen 70, visar att han varit den som använt numret. Detta 

stämmer väl med att han under konversationen inte ville skicka en bild på sig själv till 

Dana, men att en bild på Dana återfunnits i hans mobiltelefon.  

 

Han har medgett att han använt numren -7491 och -2499 vid konversationer med 

Ioana Dubau rörande Swish-betalningar från den 19 november 2019. Han har också 

medgett att han haft kontroll på inbetalningarna, men inte att han tagit hand om 

kontanterna som Ioana Dubau tagit ut.  

 

Ioana Dubau har hävdat att hon tagit ut pengar i kontanter och lämnat till Valeriu-

Adrian Maftei. Som angetts under avsnitt 7.1 måste uppgifter från en medtilltalad få 

stöd från annan utredning för att läggas till grund för bedömningen. Även Loredana 

Calin har angett att Valeriu-Adrian Maftei tagit hand om inbetalningarna, eftersom han 

haft bäst kontakt med Ioana Dubau. Att Valeriu-Adrian Maftei hanterade förtjänsten 

stämmer väl överens med flera textmeddelanden under januari - april 2020 som 

Loredana Calin skickade via Whatsapp, där hon klagat på att Valeriu-Adrian Maftei 

dolt eller använt för mycket av pengarna som de tjänat och Valeriu-Adrian Maftei 

svarat att ”Dem kvinnor är bara vinster, inget annat”. Som angetts under avsnitt 7.4, 

härrörde pengarna från Mishas prostitution.  

 

Ioana Dubau har också uppgett att Valeriu-Adrian Maftei hyrde hennes lägenhet på 

Trelleborgsgatan 3 A till Loredana Calin, detta har Loredana Calin bekräftat. Varken 

Loredana Calin eller Ioana Dubau har något att vinna på att ljuga om detta. 

 

Frågan är då om Valeriu-Adrian Maftei agerat tillsammans och i samförstånd med 

Loredana Calin.  
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Att han kände till att Loredana Calin sysslat med prostitution tillsammans med Misha 

framgår av flera konversationer med Loredana Calin via Whatsapp, där de pratat om 

att köra Misha på outcall, hur mycket kunderna skulle betala och Valeriu-Adrian Maftei 

vid en konversation angett att ”10 timmar är 20 tusen”. Detta går inte att förklara på 

annat sätt än att han varit väl medveten om att pengarna härrört från prostitution. 

Detta är också förenligt med Mishas uppgift om att Valeriu-Adrian Maftei lagt sig i och 

tyckte att hon skulle fortsätta sälja sex istället för att åka hem under november 2019. 

Hans uppgift om att han trodde det var fråga om städning, kan därmed lämnas utan 

beaktande, som en efterhandskonstruktion. 

 

Det mest besvärande för Valeriu-Adrian Maftei är att Misha känt igen honom som den 

som chattat med henne via Facebook innan hon fick kontakt med Loredana Calin. 

Mishas uppgift får stöd av att hennes fotoprofil fanns i mobiltelefonen -2499. Detta 

ger visst stöd för att han var involverad när Loredana Calin rekryterade Misha.  

 

Enligt Misha försökte inte Valeriu-Adrian Maftei rekrytera henne och kontakten ägde 

rum i tiden innan hon flyttade in till Loredana Calins pappa. De samtal som förts 

mellan Loredana Calin och Valeriu-Adrian Maftei, angående Mishas rekrytering (se 

avsnitt 7.4) tyder på att det varit Loredana Calins pappa som agerade i samråd och inte 

Valeriu-Adrian Maftei. Det saknas således tillräckligt stöd för att Valeriu-Adrian Maftei 

deltagit vid rekryteringen av Misha.  

 

Samtalen mellan Dana och Valeriu-Adrian Maftei under namnet Varttu visar 

visserligen att Loredana Calin och Valeriu-Adrian Maftei agerat tillsammans, men 

konversationerna innehåller inte några försök att påverka Dana att stanna kvar Sverige 

för att prostituera sig. Valeriu-Adrian Mafteis vilseledande om sina känslor för Dana 

saknar således samband med handelsåtgärderna och därmed också betydelse för 

genomförandet av brottet.  

 

Det saknas utredning som visar att Valeriu-Adrian Maftei deltagit i vilseledandet av 

Misha och Dana, eller att han haft kännedom om att de befunnit sig i en utsatt 
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belägenhet när de rekryterades. Han har inte heller deltagit i de handelsåtgärder som 

förekommit.  

 

När det gäller utredningen om att han deltagit i Loredana Calins planering av 

prostitutionen, har annonserna lagts upp från Pepparrotsvägen 70, men endast från 

Loredana Calins telefon -8190, vilket tyder på att han varit närvarande när Loredana 

Calin planerat vilken stad de skulle åka till. Mishas annonslur -8885 som togs i beslag 

från Pepparrotsvägen 70 och har också kopplat upp mot master i närheten, trots att 

Misha arbetat på annan ort. Dessa omständigheter tillsammans med att han 

disponerade pengarna som Misha och Dana tjänade, medför att han haft anledning att 

misstänka att Misha och Dana blev exploaterade och att de befann sig i nödläge. En 

misstanke är dock inte tillräckligt, utan Valeriu-Adrian Maftei måste ha haft full insikt i 

dessa förhållanden. Den utredning som presenterats är inte tillräckligt robust för att det 

ska vara ställt utom rimligt tvivel att Valeriu-Adrian Maftei haft sådan insikt. Valeriu-

Adrian Maftei ska därför inte dömas för människohandel varken under åtalspunkt 1 eller 2 i 

domsbilaga 1. 

 

Han har dock främjat att Misha haft sexuella förbindelser genom att redovisa och ta 

hand om Swish-betalningar, boka och hyra bostaden på Trelleborgsgatan 3 A, psykiskt 

stötta Loredana Calin vid planering av prostitutionen och tillägna sig förtjänsten av 

prostitutionen till belopp som framgår av uträkningen under avsnitt 9.4. Det saknas 

dock utredning som visar att han hanterat betalningar före den 19 november 2019. 

Han har således inte tagit hand om och tillägnat sig Danas förtjänster, eftersom hon 

slutade redan den 14 november 2019. Åtalet såvitt avser grovt koppleri mot Dana under 

åtalspunkt 1 i domsbilaga 1 kan på grund av det ovan sagda inte bifallas. Valeriu-Adrian 

Maftei ska därför frikännas i den delen.  

 

Valeriu-Adrian Maftei ska dömas för koppleri under perioden från den 19 november 

2019 – 4 maj 2020 mot Misha under åtalspunkt 2 i domsbilaga 1. Koppleribrottet 

avseende Misha har pågått under drygt 24 veckor och avsett en eller två men det kunde 

också vara tio eller fler sexköp per dag. Brottet har således pågått under lång tid, varit 

av stor omfattning och gränsöverskridande samt syftat till att Valeriu-Adrian Maftei 
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skulle bereda sig själv vinning. Valeriu-Adrian Maftei har dessutom känt till att Misha 

exploaterats under människohandelsliknande förhållanden. Gärningen är därför att 

bedöma som grovt koppleri. 

 

7.8 Ioana Dubau ska frikännas från människohandel alternativt grovt 

koppleri 

Åklagarna har angett att Ioana Dubau tillsammans och i samförstånd med Loredana 

Calin och Valeriu-Adrian Maftei deltagit i planering och upplägg av Mishas och Danas 

prostitution, bl.a. genom att ha tillägnat sig vad de tjänat samt upplåtit sitt bankkonto 

för betalningar från sexköpare, inhysa Misha i sin lägenhet på Trelleborgsgatan 3 A 

samt registrera sig som ägare till personbilen ADZ 982. I andra hand har åklagarna 

gjort gällande att hennes handlande främjat att Misha och Dana skulle ha tillfälliga 

sexuella förbindelser mot ersättning. 

 

Ioana Dubau har medgivit att hon upplåtit sitt konto, hyrt ut sin lägenhet och 

registrerat sig som ägare för personbilen ADZ 982, men hävdat att hon inte haft någon 

vetskap om påstådd försäljning av sexuella tjänster eller medverkat i planeringen och 

genomförandet av brottsplanen. Hon har förklarat att hon inte heller tillägnat sig 

någon del av inbetalningarna på hennes konto. 

 

Analyser av Swish-betalningar, jämförda med vilka städer som sexförsäljning skett, 

förhör med sex-köparna samt frekvensen och storleken på de inbetalda beloppen visar 

att Ioana Dubau mottagit betalningar från sexköpare från den 20 september 2019, 

eftersom en man från Göteborg satt in pengar på hennes konto, samtidigt som 

sexannonserna varit aktiva i Göteborg. Från den 19 november 2019 har Valeriu-Adrian 

Maftei meddelat henne hur stort belopp som satts in och hur mycket pengar hon varit 

skyldig. 

 

Det har inte framgått av inbetalningarna vad insättningarna avsett eller om de kommit 

från Misha eller Dana. Att betalningarna kommit in under alla tider på dygnet, från 

okända personer, har gjort att hon haft anledning misstänka att betalningarna kom från 

brottslig verksamhet, men inte vilken typ av brottslighet.  
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Åklagarna har hävdat att Ioana Dubau den 20 april 2020 kl. 17.43 satte in den förtjänst 

om 9 500 kr som Loredana Calin och Misha haft med sig från Helsingborg. Det är 

mycket möjligt att Ioana Dubau satte in Loredana Calins och Mishas pengar, vilket det 

dock saknas tillräckligt stöd för, men detta skulle trots det inte ha visat att hon haft 

insikt i vad de sysslat med Helsingborg.  

 

Det krävs konkret bevisning för att Ioana Dubau ska anses ha haft kännedom om att 

Misha och Dana exploaterades för sexuella ändamål. Ingenting i Ioana Dubaus telefon 

tyder på kontakter med någon av annonstelefonerna eller Mishas privata telefon. Misha 

och Dana har inte pratat om Ioana Dubau som någon som var insatt i verksamheten. 

Det finns inte heller stöd för att Ioana Dubau umgåtts med Loredana Calin och haft 

insyn i vad denna sysslade med. Om hon skulle känt till verksamheten borde det ha 

framkommit, under den period hemlig telefonavlyssning genomfördes av Loredana 

Calins och Mishas telefoner, vilket det inte gjort. 

 

Ioana Dubau har genom sin försvarare redovisat kontoutdrag från både sitt privata 

konto och sitt företagskonto, till styrkande att hon inte tillägnat sig några pengar. 

Kontoutdragen visar mycket riktigt inte att hon behållit någon del av beloppen, utan 

dessa har tagits ut i kontanter eller använts för betalningar av Valeriu-Adrian Mafteis 

och andras fakturor. Hennes redogörelse över hur besvärligt det varit att betala tillbaka 

pengarna samt alla transaktioner som innefattat hjälp från närstående och vänner, 

framstår som alltför mycket arbete och besvär för att det skulle vara fråga om rena 

väntjänster. Den enda rimliga förklaringen till det arbete Ioana Dubau lagt ned är att 

hon fått ersättning för att upplåta sitt konto. Detta saknar dock betydelse för 

bedömningen om Ioana Dubau insett var pengarna kom ifrån.    

 

Att Ioana Dubau hyrde ut sin lägenhet och hade nyckel till lägenheten när Misha 

befunnit sig där är besvärande, men betyder inte att hon måste ha insett att Misha varit 

utsatt för människohandel. Vittnesförhöret med Magnus Brange motsäger inte heller 

Ioana Dubaus uppgift om att hon var i huset för att tvätta och inte hade för avsikt att 

gå upp i lägenheten. Det finns därmed inget som tyder på att hon haft kontakt med 

Misha.  
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Att Ioana Dubau stått som registrerad ägare för ett fordon som Loredana Calin använt, 

visar bara att hon lånat ut sitt namn och inte att hon varit insatt i verksamheten.  

 

Sammantaget har åklagarna inte presenterat tillräckligt robust bevisning för att visa att 

Ioana Dubau har handlat med avsiktsuppsåt, dvs. att hon utfört handlingarna i syfte att 

hjälpa Loredana Calin och Valeriu-Adrian Maftei att exploatera Misha och Dana. 

Åklagarnas förstahandsyrkanden ska således inte bifallas. Ioana Dubau ska därför inte 

dömas för människohandel enligt åtalspunkt 1 och 2 i domsbilaga 1. 

 

När det gäller frågan om hon främjat Dana och Mishas prostitution, är det utrett att 

hon tagit emot betalningar från sexköpare som bokats både genom Mishas och Danas 

annonstelefoner och tagit ut dem i kontanter. Flera sexköpare som swishat pengar har 

bekräftat att de köpt sex av Misha. Jan Christensen är den enda som bevisligen swishat 

pengar efter att ha kontaktat Danas annonstelefon. Han har inte pekat ut Dana, men 

som angivits under avsnitt 7.5, har utredningen inte visat annat än att kunden fick 

tjänsten av den som annonsen gällde. Mottagandet av betalningarna är att betrakta som 

ett främjande om Ioana Dubau insett att pengarna kom från prostitution.  

 

Till skillnad från människohandel räcker det med, att omständigheterna varit sådana att 

Ioana Dubau insett risken för att det kunde handla om prostitution, s.k. 

likgiltighetsuppsåt. Det krävs dock entydiga omständigheter som pekar på sexhandel, 

det räcker inte med misstankar. Som angetts ovan saknas det sådana omständigheter. 

Att Ioana Dubau kände Loredana Calin och Valeriu-Adrian Maftei samt träffat Misha, 

saknar betydelse för denna bedömning.   

 

Att hon hyrt ut sin lägenhet för 500 kr natten är besvärande, men det har inte påståtts 

att grannarna klagat och hon har, som angetts ovan, inte så vitt känt besökt lägenheten. 

Det har således inte framkommit tillräckliga omständigheter för att anse att hon insett 

risken för att de insatta betalningarna kom från prostitution eller att hennes lägenhet 

skulle användas för detta ändamål. Åtalet för grovt koppleri kan därför inte heller bifallas. 

Ioana Dubau ska därför frikännas helt under åtalspunkt 1 och 2 i domsbilaga 1. 
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7.9 Irinel Cozmiuc ska frikännas från grovt koppleri 

Åklagarna har angett att Irinel Cozmiuc främjat att Misha skulle ha tillfälliga sexuella 

förbindelser mot ersättning under tiden den 25 oktober 2019 – 24 april 2020 genom att 

låta Loredana Calin fritt disponera hans lön.  

 

Det är inte utrett annat än att den lön som satts in på Loredana Calins rumänska konto 

har ersatts med kontanter till Irinel Cozmiuc. Av utredningen framgår att Loredana 

Calin använt sitt konto för att betala kostnader för bl.a. AirBnB från den 15 augusti 

2019.  

 

För att det ska vara fråga om koppleri genom främjande enligt 6 kap 12 § brottsbalken 

ska någon främja annans prostitution eller otillbörligt ekonomiskt utnyttja annans 

prostitution. Det har inte påståtts att Irinel Cozmiuc haft ekonomisk vinning av Mishas 

prostitution utan att hans insättning av lönen har inneburit ett främjande. 

 

Begreppet främjande kan i en något snävare betydelse användas med samma innebörd 

som i medverkansbestämmelsens 23 kap 4 § brottsbalken. Enligt denna bestämmelse 

utgör ett främjande av en gärning när någon underlättar eller försöker underlätta ett 

genomförande av en gärning, även om det bara rör en psykisk påverkan. Om en 

handling varken har haft en fysisk eller psykisk påverkan på en gärning kan det inte 

betraktas som ett främjande. (Jfr NJA 1984 s. 922.)  

 

I detta fall har Irinel Cozmiucs insättning av sin lön inte påverkat eller underlättat 

Mishas möjligheter att prostituera sig. Något främjande har således inte förekommit. 

Åtalet för grovt koppleri ska därför inte bifallas. Irinel Cozmiuc ska därför frikännas helt från 

åtalet under åtalspunkt 2, i domsbilaga 1. 

 

7.10 Ringa narkotikabrott (åtalspunkt 3, domsbilaga 1, Ioana Dubau) 

Ioana Dubau har förnekat brott, eftersom hon hade recept på Tramadol utskrivet av 

en läkare i Rumänien och därmed saknat uppsåt till att ha innehaft tabletterna 

olovligen. I enlighet härmed har även yrkandet om förverkande bestritts.  
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Det är utrett genom Ioana Dubaus medgivande och analysresultatet att hon 

innehade 52 tabletter Tramadol, som är narkotika, på Trelleborgsgatan i Malmö.  

 

Ioana Dubau har vid polisförhör angett att hon inte hade recept på tabletterna. Vid 

huvudförhandlingen har hon dock förevisat ett handskrivet recept från Rumänien.  

Det är ostridigt att hon inte haft tillstånd att föra in de rumänska tabletterna till Sverige. 

Hon kontrollerade inte vilka regler som gällde för narkotiska tabletter utskrivna i 

utlandet. Hennes villfarelse om reglerna för införsel och innehav har inte varit 

ursäktlig. Åtalet är styrkt och ska bedömas som åklagarna gjort gällande. Hon ska 

därför dömas för ringa narkotikabrott. 

 

7.11 Köp av sexuell tjänst (domsbilaga 2) 

7.11.1 Köp av sexuell tjänst (åtalspunkt 1, domsbilaga 2, Jan Christensen) 

Jan Christensen har inget minne av att han vid två tillfällen den 5 – 6 oktober 2019 

skulle ha skaffat sig en tillfällig sexuell förbindelse mot en ersättning av 10 500 kr.  

Han har medgett att han använt telefonnumret med slutsiffror -2745 och att han haft 

kontakt med numret -9001 (Danas annonstelefon) samt att han swishat 10 500 kr till 

Ioana Dubau. Han får anses helt ha förnekat brott. 

 

Det framgår av textmeddelandena mellan Jan Christensens telefon och Danas 

annonstelefon att en överenskommelse träffats om ett sexköp, genom att han fick 

adressen och meddelade att han var framme den 5 oktober 2019 kl. 19.14. Att 

sexköpet fullbordades framgår av att den första betalningen om 2 500 kr skickades kl. 

19.27. Därefter följde ytterligare två betalningar, sammanlagt 2 500 kr.  Det kan 

därmed inte råda någon tvekan om att ett köp av sexuell tjänst fullbordats.  

 

Det är utrett att Dana varit knuten till annonstelefonen -9001 genom annonsen på sex-

tjejer.com. Det är dock oklart om Dana varit den som erbjudit den sexuella tjänsten 

denna dag, eftersom det framkommit att även andra kunde svara i Danas telefon om 

hon var upptagen. Det är således inte styrkt att Dana var den som utförde den sexuella 

tjänsten. 
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Vem som utförde den sexuella tjänsten mot betalning är i och för sig utan betydelse för 

att fällas till ansvar för köp av sexuell tjänst. Åklagarna har dock uttryckligen i denna 

del angett att Dana var den som genomförde den sexuella tjänsten.  

Frågan är om det har någon betydelse för prövningen av gärningen att det förekommer 

fel i överskottsinformationen. Denna fråga har besvarats i rättsfallet NJA 2013 s 7. Om 

överskottspåståendet har ett förhållandevis nära samband med det moment i 

gärningsbeskrivningen som kännetecknar gärningen och överskottsinformationen har 

kunnat användas vid den tilltalades försvar bör domstolen inte bortse från 

informationen.   

 

Ett angivande av en viss person har i detta fall knutit Jan Christensen till att ha tagit 

kontakt med Dana via en annonssida på sex-tjejer.com i syfte att köpa en sexuell tjänst. 

Ett angivande av vem som helst skulle inte ha indikerat syftet på samma sätt och 

därmed avsett en annan gärning, som Jan Christensen med denna lydelsen av 

gärningen, inte haft anledning att försvara sig mot. Eftersom det inte är utrett att Dana 

genomförde den sexuella tjänsten ska därför åtalet inte bifallas såvitt avser köp av 

sexuell tjänst den 5 oktober 2019.  

  

Vid konversationen som påbörjades den 6 oktober 2019 kl. 12.01 framgår endast att 

Jan Christensen får besked om vilka priser som gällt för olika tidsspann. Att ett sexköp 

ägt rum är förenligt med att Jan Christensen samma dag swishade 5 000 kr kl. 21.46 

och sedan ytterligare 500 kr kl. 22.25.   

 

Jan Christensen har redogjort för att han var inne i ett djupt alkoholmissbruk vid 

denna tid. Han tror därför inte att han varit kapabel att genomföra ett sexköp. Denna 

uppgift motsägs av att han varit kapabel att kommunicera via textmeddelanden och 

anmäla sin ankomst. Vad gäller den 6 oktober 2019 kan det dock konstateras att det 

saknas uppgift om att Jan Christensen ingått överenskommelse och anmält sin 

ankomst. Hans uppgift om att han kan ha blivit vilseledd att betala denna dag, ska 

därför beaktas.   
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Jan Christensen ska på grund av det nu sagda frikännas från köp av sexuell tjänst även 

den 6 oktober 2019.  

 

7.11.2 Köp av sexuell tjänst (åtalspunkt 2, domsbilaga 2, Ferdi Sulejmani) 

Ferdi Sulejmani har förnekat att han den 26 november 2019 skulle ha skaffat sig en 

tillfällig sexuell förbindelse mot en ersättning av 2 000 kr. Han har medgett att han 

använt telefonnumret med slutsiffror -7209, att bilden som skickats till Mishas 

annonstelefon -8885 var från hans lägenhet och att han swishat 2 000 kr till Ioana 

Dubau.  

 

Det framgår av textmeddelandena mellan Ferdi Sulejmanis telefon och Mishas 

annonstelefon att en överenskommelse träffats om ett sexköp, genom att Ferdi 

Sulejmani skickat sin adress med foto från bostaden på Balladgatan 13 och att han fått 

besked den 26 november 2019 kl. 21.00 att hon var framme. Att sexköpet fullbordats 

framgår av att betalningen skickats kl. 21.09. Det kan därmed inte råda någon tvekan 

om att ett köp av sexuell tjänst fullbordats.  

 

Det är utrett att Misha varit knuten till annonstelefonen -8885 genom annonsen på 

sex-tjejer.com. Det är dock oklart om Misha varit den som erbjudit den sexuella 

tjänsten denna dag, eftersom det framkommit att även andra kunde svara i Mishas 

telefon om hon var upptagen. Ferdi Sulejmani har förnekat att han kontaktat eller 

träffat någon kvinna denna dag. Det är således inte styrkt att Misha var den som 

utförde den sexuella tjänsten. 

 

Vem som utförde den sexuella tjänsten mot betalning är i och för sig utan betydelse för 

att fällas till ansvar för köp av sexuell tjänst. Åklagarna har dock uttryckligen i denna 

del angett att Misha var den som genomförde den sexuella tjänsten.  

 

Som angetts ovan (åtalspunkt 1, domsbilaga 2) har överskottsinformationen i 

gärningen betydelse för hur Ferdi Sulejmani ska utforma sitt försvar. Ett angivande av 

en viss person har i detta fall knutit Ferdi Sulejmani till att ha tagit kontakt med Misha 

101



   

MALMÖ TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
Enhet 204 B 

DOM 
2021-03-30 

Mål nr: B 1286-20 

 

 
 
via en annonssida på sex-tjejer.com i syfte att köpa en sexuell tjänst. Ett angivande av 

vem som helst skulle inte ha indikerat syftet på samma sätt och därmed avsett en annan 

gärning, som Ferdi Sulejmani med denna lydelsen av gärningen, inte haft anledning att 

försvara sig mot. Eftersom det inte är utrett att Misha genomförde den sexuella 

tjänsten ska därför åtalet inte bifallas.  

  

Ferdi Sulejmani ska på grund av det nu sagda frikännas.  

 

7.11.3 Köp av sexuell tjänst (åtalspunkt 3, domsbilaga 2, Lars Nilsson) 

Målet har i denna del tagits till avgörande i Lars Nilssons utevaro. De uppgifter han 

lämnat under förundersökningen har därför redovisats inför tingsrätten. 

 

Lars Nilsson har förnekat att han den 1 december 2019 mot ersättning skaffat sig en 

tillfällig sexuell förbindelse med Misha. Han har medgett att han använt telefonnumret 

med slutsiffror -8462, att han träffat Misha angivet datum och att summan 4 200 kr 

swishats från hans konto till Ioana Dubau.  

 

Det framgår av textmeddelandena mellan Lars Nilssons telefon och Mishas 

annonstelefon - 8885 att en överenskommelse träffats om ett sexköp genom att han 

bestämde träff den 30 november 2019 kl. 22 på Planteringsvägen 24 och tackade för 

tjänsten kl. 02.23 den 1 december 2019. Att sexköpet fullbordades framgår av 

konversationen och att betalningen om totalt 4 000 kr överfördes kl. 00.51 och 0.57. 

Det kan därmed inte råda någon tvekan om att ett köp av sexuell tjänst fullbordats.  

 

Lars Nilsson har redogjort för att han träffat Misha på adressen men inte för att köpa 

sex, eftersom det är olagligt. Denna förklaring är inte rimlig med tanke på betalningen 

och att han i ett textmeddelande kort tid efter anspelade på sexuella aktiviteter. Vad 

han anfört påverkar inte värdet av den presenterade bevisningen. 

 

Lars Nilsson ska därför dömas för ett fall av köp av sexuell tjänst av Misha.  
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7.11.4 Köp av sexuell tjänst (åtalspunkt 4, domsbilaga 2, Alexandar Dukic) 

Målet har i denna del tagits till avgörande i Alexandar Dukics utevaro. De uppgifter 

han lämnat under förundersökningen har därför redovisats inför tingsrätten. 

 

Alexandar Dukic har erkänt att han den 13 december – 24 december 2019 skaffat sig 

tillfälliga sexuella förbindelser vid åtminstone tio tillfällen. Hälften av gångerna med 

Misha och hälften av gångerna med Loredana Calin. Han har ersatt dem med pengar 

eller genom att köpa saker till dem, som mobiler och datorer. Han har medgett att han 

använt telefonnumret med slutsiffror -7002 och att han haft kontakt med numren        

-1605 som var Loredana Calins telefon och -8885 som var Mishas annonstelefon.  Han 

har förnekat att han genomfört en överföring om 50 000 kr eller Swish-betalningar. 

 

Alexandar Dukics erkännanden får stöd av textmeddelandena mellan honom och 

Mishas och Loredana Calins telefoner som rör överenskommelser om sexköp. Han har 

pekat ut Misha på bild som en av dem han köpt sex av vid åtminstone fem tillfällen. 

 

Såsom gärningsbeskrivningen är utformad ska Alexandar Dukic dömas för flera fall av 

köp av sexuell tjänst av Misha, som tingsrätten uppskattar till fem tillfällen, mot 

betalning i kontanter eller varor till okända men inte obetydliga belopp.  

 

7.11.5 Köp av sexuell tjänst (åtalspunkt 5, domsbilaga 2, John Andersson) 

John Andersson har inget minne av att han den 19 december 2019 mot ersättning 

skaffat sig en tillfällig sexuell förbindelse med Misha eller annan. Han har medgett att 

han använt telefonnumret med slutsiffror -8308 och att han swishat 1 500 kr till Ioana 

Dubau. Han får dock anses ha förnekat brott. 

 

Det framgår av textmeddelandena mellan John Anderssons telefon och Mishas 

annonstelefon -8885 att en överenskommelse träffats om ett sexköp, genom att han 

fick en adress i Helsingborg och att han meddelade kl. 15.12 att han skulle vara där om 

15 minuter. Att sexköpet fullbordades framgår av att betalningen om 1 500 kr 
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skickades kl. 15.35 och att han tackade i ett textmeddelande kl. 16.12. Det kan därmed 

inte råda någon tvekan om att ett köp av sexuell tjänst fullbordats.  

 

John Andersson har redogjort för att han inte har något minne av händelserna, vilket 

han själv tycker är märkligt eftersom han normalt inte får minnesförluster. Han har inte 

heller kunnat förklara varför han erkände för att få ett strafföreläggande, mer än att 

bevisningen var besvärande. Vad han anfört påverkar inte värdet av den presenterade 

bevisningen. 

 

John Andersson ska därför dömas för ett fall av köp av sexuell tjänst av Misha eller 

annan.  

 

7.11.6 Köp av sexuell tjänst (åtalspunkt 6, domsbilaga 2, Koshin Ayale Abdilahi) 

Koshin Ayale Abdilahi har förnekat att han den 29 december 2019 mot ersättning 

skaffat sig en tillfällig sexuell förbindelse med Misha eller annan. Han har medgett att 

han använt telefonnumret med slutsiffror -4248 och att summan 1 800 kr swishats från 

hans konto till Ioana Dubau.  

 

Det framgår av textmeddelandena mellan Koshin Ayale Abdilahis telefon och Mishas 

annonstelefon -8885 att en överenskommelse träffats om ett sexköp genom att Koshin 

Ayale Abdilahi lämnade en adress till henne den 29 december 2019 kl. 00.01. och hon 

meddelade att hon skulle anlända om 20 minuter. Att sexköpet fullbordades framgår av 

att betalningen om 1 800 kr skickades kl. 00.49. Det kan därmed inte råda någon 

tvekan om att ett köp av sexuell tjänst fullbordats.  

 

Koshin Ayale Abdilahi har redogjort för att den adress som lämnats vid 

konversationen inte var hans bostadsadress och att det därför måste varit en kamrat 

som lånat hans telefon. Denna förklaring framstår som en uppenbar 

efterhandskonstruktion som kan lämnas utan avseende. Det kan istället hållas för visst 

att betalningen skett av honom i anslutning till sexköpet. Koshin Ayale Abdilahi kan 
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knappast under dessa omständigheter ha swishat pengar för en kompis räkning. Vad 

han anfört påverkar inte värdet av den presenterade bevisningen. 

 

Koshin Ayale Abdilahi ska därför dömas för ett fall av köp av sexuell tjänst Misha eller 

annan.   

7.11.7 Köp av sexuell tjänst (åtalspunkt 7, domsbilaga 2, Elias Berg) 

Elias Berg har erkänt att han den 8 mars 2020 på Trelleborgsvägen 3 A i Malmö skaffat 

en tillfällig sexuell förbindelse mot ersättning med Misha. Han har medgett att han 

använt telefonnumret med slutsiffror -6301, haft kontakt med Mishas annonstelefon     

-8885 och swishat 4 000 kr till Ioana Dubau. 

 

Elias Bergs erkännande får stöd av textmeddelandena mellan hans telefon och Mishas 

annonstelefon som rör en överenskommelse om sexköp. Han har också pekat ut Misha 

som den han köpte sex av. Elias Berg ska därför dömas för ett fall av köp av sexuell 

tjänst av Misha.  

7.11.8 Köp av sexuell tjänst (åtalspunkt 9, domsbilaga 2, Simon Sjökvist) 

Simon Sjökvist har erkänt att han den 17 april 2020 i Växjö skaffat en tillfällig sexuell 

förbindelse mot ersättning med Misha. Han har medgett att han haft kontakt med 

Mishas annonstelefon -8885, att det var kvinnan på bilden i annonsen som han träffat 

och att han betalade 4 000 kr kontant. 

 

Simon Sjökvists erkännande får stöd av textmeddelandena mellan hans telefon och 

Mishas annonstelefon som rör en överenskommelse om sexköp. Han har också pekat 

ut Misha som den han köpte sex av. Simon Sjökvist ska därför dömas för ett fall av 

köp av sexuell tjänst av Misha.  

7.11.9 Köp av sexuell tjänst (åtalspunkt 11, domsbilaga 2, Robens Sando) 

Robens Sando har medgett att han den 28 april 2020 i Jönköping skaffat en tillfällig 

sexuell förbindelse mot ersättning med Misha, men hävdat att han inte kände till att det 

var olagligt. Han har vidare medgett att han haft kontakt med Mishas annonstelefon     

-8885 och att han betalade henne 2 500 kr kontant. 
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Robens Sandos medgivande får stöd av textmeddelanden mellan hans telefon och 

Mishas annonstelefon som rör en överenskommelse om sexköp. Han har också pekat 

ut Misha som den han köpte sex av. Hans invändning om att ingen talat om för 

honom att det var otillåtet att köpa sexuella tjänster, utgör inte en sådan uppenbart 

ursäktlig villfarelse som medför frihet från ansvar.  

 

Robens Sando ska därför dömas för ett fall av köp av sexuell tjänst av Misha.  

 

7.11.10Köp av sexuell tjänst (åtalspunkt 12, domsbilaga 2, Daniel Hansson) 

Daniel Hansson har erkänt att han den 2 maj 2020 på Trelleborgsvägen 3 A i Malmö 

skaffat en tillfällig sexuell förbindelse mot ersättning med Misha. Han har medgett att 

han använt telefonnumret med slutsiffror -4953, att han haft kontakt med Mishas 

annonstelefon -8885 och att han betalade 1 500 kr kontant till Misha. 

 

Daniel Hanssons erkännande får stöd av textmeddelandena mellan hans telefon och 

Mishas annonstelefon som rör en överenskommelse om sexköp. Han har pekat ut 

Misha som den han köpte sex av. 

 

Daniel Hansson ska därför dömas för ett fall av köp av sexuell tjänst av Misha.  

 

8 PÅFÖLJD OCH UTVISNING 

Straffminimum för såväl människohandel som grovt koppleri är fängelse i två år. 

Varken Loredana Calin eller Valeriu-Adrian Maftei förekommer med domar i svenskt 

eller europeiskt belastningsregister som har betydelse för bedömningen av påföljden.  

 

För ringa narkotikabrott är straffskalan böter eller fängelse i högst sex månader, medan 

straffskalan för köp av sexuell tjänst är böter eller fängelse i högst ett år. 

  

8.1 Loredana Calin 

Loredana Calin ska dömas för två fall av människohandel. Brottslighetens samlade 

straffvärde motsvarar fyra år. Tingsrätten har då särskilt beaktat att brottet mot Misha 
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har varit gränsöverskridande och pågått under drygt tio månader. När det gäller Dana 

har hon haft särskilt svårt att värja sin integritet på grund av kognitiva svårigheter och 

brottet har pågått under nästan tre månader. Misha och Dana har under respektive 

brottstid fått ta emot en mycket stor mängd sexkunder och utsatts för kränkande 

behandling.  

 

Loredana Calin ska utvisas (se avsnitt 8.4). Hon saknar sådan anknytning till riket att 

hon kan anses lida men av utvisningen på ett sätt att det ska påverka straffets längd. 

Att hon varit häktad med restriktioner i drygt tio månader och under denna tid fött sitt 

första barn, ska beaktas i mildrande riktning (se NJA 2017 s. 814 och 2015 s. 769). 

Straffmätningsvärdet uppgår med beaktande härav till tre år och nio månader. Med 

hänsyn härtill kan det inte kan bli fråga om någon annan påföljd än fängelse. 

 

8.2 Valeriu-Adrian Maftei 

Valeriu-Adrian Maftei ska dömas för ett fall av grovt koppleri. Brottets straffvärde 

överstiger minimistraffet om två år. Tingsrätten har då särskilt beaktat att brottet har 

pågått under fem och en halv månader och inneburit att Misha under 

människohandelsliknande förhållanden fått ta emot en mycket stor mängd sexkunder i 

syfte att bereda honom vinning.   

 

Valeriu-Adrian Maftei ska utvisas (se avsnitt 8.4). Han saknar sådan anknytning till riket 

att han kan anses lida men av utvisningen på ett sätt att det ska påverka straffets längd. 

Att han varit häktad med restriktioner i drygt tio månader, ska beaktas i mildrande 

riktning. Straffmätningsvärdet uppgår med beaktande härav till två år. Med hänsyn 

härtill kan det inte kan bli fråga om någon annan påföljd än fängelse. 

 

8.3 Ioana Dubau, Lars Nilsson, Aleksandar Dukic, John Andersson, Koshin 

Ayale Abdilahi, Elias Berg, Simon Sjökvist, Robens Sando och Daniel 

Hansson 

Påföljden för var och en av dem ska bestämmas till böter. Vid bestämmandet av antalet 

böter har beaktats att Koshin Ayale Abdilahi var under 21 år vid tiden för händelsen. 
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8.4 Utvisning 

Irinel Cozmiuc har frikänts. Utvisningsyrkandet mot honom ska därför avslås. 

 

En EES-medborgare får utvisas endast om det sker av hänsyn till allmän ordning och 

säkerhet enligt 8 a kap. 5 § utlänningslagen. Detta betyder att utvisning får ske bara om 

medborgarens personliga beteende utgör ett verkligt och tillräckligt allvarligt hot som 

påverkar ett av samhällets grundläggande intressen och som går utöver den störning av 

ordningen i samhället som varje brott innebär. Därutöver krävs att förutsättningarna 

enligt 8 a kap. 1 § utlänningslagen är uppfyllda. Enligt den bestämmelsen får en 

utlänning utvisas enbart om han eller hon döms för ett brott som kan leda till fängelse, 

om utlänningen döms till en svårare påföljd än böter och om gärningen är av sådant 

slag och övriga omständigheter är sådana att det kan antas att han eller hon kommer att 

göra sig skyldig till fortsatt brottslighet här i landet, eller brottet med hänsyn till den 

skada, fara eller kränkning som det har inneburit för enskilda eller allmänna intressen är 

så allvarligt att han eller hon inte bör få stanna kvar. Vid bedömningen om en 

utlänning ska utvisas ska även hänsyn tas till utlänningens anknytning till det svenska 

samhället enligt 8 a kap. 2 § utlänningslagen. 

 

Både människohandelsbrottet och det grova koppleriet har inneburit att unga utsatta 

kvinnor utnyttjats och exploaterats. Brottsligheten har varit planerad och yrkesmässig.  

Den brottslighet som Loredana Calin och Valeriu-Adrian Maftei döms för är med 

hänsyn till den skada, fara eller kränkning som den inneburit för enskilda eller allmänna 

intressen så allvarlig att de inte bör få stanna kvar i landet. De grundläggande 

förutsättningarna för utvisning är därmed uppfyllda.  

 

Både Loredana Calins och Valeriu-Adrian Mafteis beteende har utgjort ett verkligt, 

faktiskt och tillräckligt allvarligt hot mot ett grundläggande samhällsintresse, som går 

utöver den störning av ordningen i samhället som varje brott innebär. Att de är EES-

medborgare hindrar därmed inte att de utvisas.  

 

Varken Loredana Calin eller Valeriu-Adrian Maftei har någon anknytning till 
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Sverige. Att Loredana Calin fött en son i Sverige medför ingen annan bedömning. De 

ska därför utvisas och förbjudas att återvända hit inom en tid av 10 år. 

 

9 TALAN OM UTBYTE OCH FÖRVERKANDE  

Enligt 36 kap. 1 § första stycket brottsbalken ska utbyte av brott förverkas om det inte 

är uppenbart oskäligt. Enligt 2 § samma kapitel får egendom som har använts som 

hjälpmedel vid brott förklaras förverkad, om det behövs för att förebygga brott eller 

om det annars finns särskilda skäl.  

 

9.1 Förverkande av personbilen ADZ 982  

Loredana Calin har hävdat att personbilen inköpts för att användas av henne. Ioana 

Dubau har bekräftat denna uppgift. Av utredningen framgår också att det varit 

Loredana Calin som använt fordonet när polisen gjorde en eftersökning på adressen i 

Uppsala den 14 november 2019 och spanade mot fordonet i Jönköping i mars 2020. 

Hennes uppgift om att hon är ägare får därmed stöd av utredningen.  

 

Fordonet har använts vid transporter av Misha och Dana samt vid transporter för 

outcalls. Det har alltså använts som hjälpmedel i den brottsliga verksamheten. Ett 

förverkande av bilen skulle förebygga fortsatt brottslighet. Bilen har värderats till max 

32 400 kr. Det är med hänsyn till värdet inte oskäligt att förverka personbilen från 

Loredana Calin varför yrkandet mot henne ska bifallas. Yrkandet som riktats mot 

Ioana Dubau kan dock inte bifallas då hon inte är ägare av den och frikänts. 

 

9.2 Förverkande av mobiler 

Loredana Calin har bestritt förverkandeyrkandet av mobiler m.m. De i beslag tagna 

mobilerna m.m. har använts som hjälpmedel i den brottsliga verksamheten. Ett 

förverkande av dem förebygger fortsatt brottslighet. Yrkandet är lagligen grundat och 

bifalles.   
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9.3 Förverkande av 4 900 euro från Valeriu-Adrian Maftei 

Åklagarna har yrkat att i beslag tagna 4 900 euro förverkas av Valeriu-Adrian Maftei 

som utbyte av brott. Valeriu-Adrian Maftei har bestritt förverkande och hävdat att 

pengarna utgör förtjänst från försäljningen av en BMW under februari – mars 2020.  

 

Som tingsrätten redovisat nedan (9.4) har den brottsliga koppleriverksamheten 

genererat stora förtjänster. Det är också utrett att Valeriu-Adrian Maftei hanterat dessa 

förtjänster. 

 

Att Valeriu-Adrian Maftei skulle haft kvar motsvarande 50 000 kr någon dryg månad 

efter försäljningen av BMW:n när han dessutom köpt en Audi under denna period, 

framstår inte som rimligt. Att bilen, som använts i Sverige skulle sålts för en summa i 

euro är också märkligt. Om Valeriu-Adrian Maftei skulle haft inkomster från 

bilförsäljningar och annat som han påstår, borde det ha funnits bevis på 

ägaröverlåtelser eller ett lager av osålda varor i hemmet eller andra spår av 

transaktioner. Det saknas helt spår av sådan verksamhet i utredningen. 

 

Hans uppgifter får visserligen visst stöd av Loredana Calins och Irinel Cozmiucs 

utsagor. Deras uppgifter har varit allmänt hållna och har inte angivit något konkret om 

någon specifik försäljning. Vidare har Ioana Dubau dessutom – felaktigt – uppgett att 

hon mottagit pengar för en försåld bil. Dessa pengar visade sig komma från en 

sexkund, Aleksandar Dukic. Deras uppgifter motsäger inte att pengarna härrör från 

koppleriverksamheten. Det är inte uppenbart oskäligt att förverkande sker. Åklagarnas 

förverkandeyrkande ska därför bifallas i denna del.   

 

9.4 Förverkande av utbyte 

Åklagarna har yrkat att 1 000 000 kr ska förverkas från envar av Loredana Calin och 

Valeriu-Adrian Maftei som utbyte av brott samt 250 000 kr från envar av Ioana Dubau 

och Irinel Cozmiuc som utbyte av brott. Av beloppen har åklagarna hävdat att 

2 000 000 kr utgör utbyte av Mishas prostitution och 500 000 kr från Danas. Samtliga 

tilltalade har bestritt att förverkande sker och har inte godtagit beloppen som skäliga. 
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Eftersom Ioana Dubau och Irinel Cozmiuc frikänts för de brott som kunde genererat 

utbyte, avslås yrkandena mot dem. 

 

Loredana Calin har fällts till ansvar för människohandel och Valeriu-Adrian Maftei för 

grovt koppleri. Båda dessa brott har genererat utbyte. Frågan är hur stort utbytet varit. 

 

När det gäller storleken på utbytet gör tingsrätten följande överväganden.  

 

Åklagarna har hävdat att försäljningen av sexuella tjänster från Loredana Calins, Mishas 

och Danas annonstelefoner för perioden den 28 juni 2019 – 4 maj 2020 har inbringat 

mellan 650 400 kr – 2 500 000 kr. Som stöd för detta har hänvisats till ett PM med 

analyser över beräkning av brottsvinster. Analysen har utgått från tömningar av fyra 

telefoner, tre annonstelefoner och Loredana Calins privata telefon samt hemliga 

tvångsmedel i form av avlyssning av Mishas och Danas annonstelefon från den 13 

mars – 4 maj 2020. För Mishas annonstelefon har det saknats material för stora delar 

av perioden den 29 september - 19 november 2019, vilket minskar tillförlitligheten 

under denna period. Danas och Mishas uppgifter har inte ingått i analysen, vilket gör 

att uppgifterna måste jämföras vad de uppgett.    

 

Det högre beloppet, 2 500 000 kr, har beräknats utifrån hur många kunder som fått 

adressen med ett uppskattat avdrag av 40 procent för de som antas inte ha fullföljt. Ett 

genomsnittligt pris om 1 200 kr per kund har använts, som framräknats genom att 

addera priset för de överenskomna tjänsterna och när priset inte framgått använt det 

lägsta avtalade priset, 500 kr. Det lägre beloppet, 650 400 kr, har utgått från de kunder 

som anmält sin ankomst.  

 

Loredana Calins egen försäljning av sexuella tjänster ska inte beaktas. Utredningen har 

dock visat att hon efter nyår 2019/2020 varit verksam i mycket liten utsträckning. 

Även dessförinnan har hon främst administrerat de andras arbete. Hennes inkomster 

har utifrån inkommande samtal varit knappt 25 procent av Mishas inkomster under 

2019.  
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Misha har angett att hon tog emot en eller två, men det kunde också vara tio eller fler, 

kunder per dag alla dagar i veckan och Dana har angett att hon tog emot lika många 

kunder som Misha. Loredana Calin har uppgett en lägre siffra om en till fem kunder 

per dag och vissa dagar hade hon inga kunder.  

 

Av stickprovsundersökningar som gjorts under sex dagar i oktober och december 2019 

samt januari 2020 framgår att det varit lika vanligt att kunden betalade 500 kr för tio 

minuter som 1 500 kr för 30 minuter och 2 000 kr för en timme. Det lägsta priset som 

angavs i annonserna var 1 000 kr för 15 minuter. Ett genomsnittligt pris per kund kan 

därför försiktigtvis sättas till 1 000 kr motsvarande 15 minuter. Loredana Calin har 

uppgett att hon tjänade 60 000-65 000 kr det första tre månaderna i Sverige. Misha och 

Dana har inte haft någon uppfattning, eftersom Loredana Calin tagit hand om 

pengarna.  

 

Loredana Calin har naturligtvis ett intresse av att hålla nere storleken på inkomsterna. 

Det går inte att med säkerhet slå fast hur stora inkomsterna varit. Med de antagen som 

angetts ovan är det rimligt att anta – med viss försiktighet – att Misha under 44 veckor 

tjänat 880 000 kr (20 kunder per vecka om 1 000 kr) och Dana under drygt 11 veckor 

tjänat 220 000 kr (20 kunder per vecka om 1 000 kr), sammanlagt 1 100 000 kr under 

hela perioden. Att de tjänat i vart fall 20 000 kr per vecka är förenligt med att Loredana 

Calin till en stamkund, Aleksandar Dukic, angett att hon under fredagar och lördagar 

tjänade 17 000-20 000 kr. Det nu sagda innebär att Misha uppskattningsvis tjänat 

880 000 kr och Dana 220 000 kr. 

 

Sammantaget leder detta till slutsatsen att utbytet uppgått till 1 100 000 kr. Valeriu-

Adrian Maftei har fällts till ansvar för grovt koppleri mot Misha den 19 november 

2019–4 maj 2020, eller knappt 24 veckor, innefattande 24 veckoslut. Det motsvarar ett 

utbyte om 240 000 kr (24 veckor * 20 000/2). Loredana Calins utbyte motsvarar 

resterande del eller 860 000 kr.   

 

Ett förverkande av utbyte ska i princip avse det nettoutbyte som uppstått i och med 

brottet. Vid narkotikabrottslighet avräknas inköpspriset och vid alkoholtillverkning 
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kostnaderna för tillverkningen. Övriga utgifter och kostnader motiverar inte mer än en 

avrundning nedåt när det är fråga om en i grunden olaglig verksamhet, se rättsfallen 

NJA 2016 s 202, NJA 2004 s 204 och Svea Hovrätts dom 2020-12-29 i mål B 11581-

20. I detta fall har kostnaderna för verksamheten varit förhållandevis små i jämförelse 

med förtjänsten. Det kan bli fråga om vissa mindre kostnadsavdrag för annonser, 

telefoner, boende och transporter.  

 

Vid en samlad bedömning finner tingsrätten att Loredana Calins utbyte uppgått till 

800 000 kr och Valeriu-Adrian Mafteis till 220 000 kr. Av detta belopp har 4 900 euro 

eller närmare 50 000 kr förverkats som utbyte av Valeriu-Adrian Maftei (se avsnitt 9.3), 

vilket ska tillgodoräknas honom. Det förverkade värdet av utbytet uppgår således för 

hans del till 170 000 kr.  

  

Eftersom det inte är uppenbart oskäligt att förverkande sker ska åklagarnas 

förverkandeyrkande bifallas upp till nämnda belopp. Yrkandet om förverkande av 

belopp därutöver vinner därmed inte framgång.  

 

9.5 Förverkande av narkotika  

Loredana Calin har bestritt förverkande. 

 

Yrkandet om förverkande är lagligen grundat och ska bifallas. 

 

10 SKADESTÅND 

Dana har yrkat kränkningsersättning med 250 000 kr solidariskt av Loredana Calin, 

Valeriu-Adrian Maftei och Ioana Dubau, jämte ränta med samma belopp oavsett hur 

gärningen rubriceras. 

 

Misha har yrkat kränkningsersättning med 250 000 kr solidariskt av Loredana Calin, 

Valeriu-Adrian Maftei och Ioana Dubau, jämte ränta med samma belopp oavsett hur 

gärningen rubriceras. Misha har vidare yrkat kränkningsersättning med 100 000 kr av 

Irinel Cozmiuc solidariskt med Loredana Calin, Valeriu-Adrian Maftei och Ioana 

Dubau, jämte ränta. 
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Eftersom Ioana Dubau och Irinel Cozmiuc frikänts och skadeståndsanspråken endast 

grundar sig på brotten ska skadeståndsanspråken mot dem avslås. 

 

Vid ovan angiven utgång i ansvarsdelen är Loredana Calin skadeståndsskyldig 

gentemot Misha och Dana. Hennes handlande har inneburit en mycket allvarlig 

kränkning av målsägandenas personliga integritet och hon ska därför förpliktas att 

betala kränkningsersättning till både Misha och Dana.  

 

Brottsoffermyndigheten har angett att en kränkningsersättning om 200 000 kr ska vara 

utgångspunkten vid människohandel för sexuella ändamål där sexuell exploatering 

förekommit i större omfattning. I detta fall har brottet mot Misha pågått under drygt 

tio månader och hon har exploaterats i stor omfattning, men våld och hot har inte 

förekommit. Dana har utsatts för samma sak under nästan tre månader. Tingsrätten 

bedömer att omständigheterna inte har varit lika försvårande som i det åberopade 

referatet från Brottsoffermyndigheten (jfr referat nr 107 i Brottsoffermyndighetens 

referatsamling 2020). En skälig kränkningsersättning uppgår till 200 000 kr för Misha 

och 150 000 kr för Dana. Skadeståndet till Misha ska utgå solidariskt med Valeriu-

Adrian Maftei enligt nedan. Räntan framgår av lag. 

 

Vid ovan angiven utgång i ansvarsdelen är Valeriu-Adrian Maftei skadeståndsskyldig 

gentemot Misha. Hans handlande har inneburit en allvarlig kränkning av Misha 

personliga integritet och han ska därför förpliktas att betala kränkningsersättning till 

henne. I detta fall har brottet pågått under fem och en halv månader och Misha har 

befunnit sig en utsatt belägenhet och hon har utnyttjats i stor omfattning. Våld och hot 

har dock inte förekommit. Tingsrätten anser att en skälig kränkningsersättning uppgår 

till 40 000 kr. (Jfr referat nr 227 i Brottsoffermyndighetens referatsamling 2020.) 

Skadeståndet till Misha ska Valeriu-Adrian Maftei utge solidariskt med Loredana Calin 

upp till beloppet om 40 000 kr. Räntan framgår av lag. 
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Eftersom Valeriu-Adrian Maftei frikänts under åtalspunkt 1 i domsbilaga 1 och Danas 

skadeståndsanspråk endast grundar sig på det brottet ska hennes krav mot honom 

avslås. 

 

11 HÄKTNING 

Det finns risk för att Loredana Calin och Valeriu-Adrian Maftei på fri fot avviker eller 

på annat sätt undandrar sig straffverkställighet samt att de fortsätter sin brottsliga 

verksamhet. För brotten människohandel och grovt koppleri är det dessutom inte 

föreskrivet lindrigare straff än fängelse i två år, och det är inte uppenbart att skäl till 

häktning saknas. Loredana Calin och Valeriu-Adrian Maftei ska därför stanna kvar i 

häkte till dess fängelsestraffen kan verkställas. 

 

12 KOSTNADSRÄKNINGAR M.M. 

Loredana Calin, Valeriu-Adrian Maftei och Ioana Dubau samt Lars Nilsson, 

Aleksandar Dukic, John Andersson, Koshin Ayale Abdilahi, Elias Berg, Simon 

Sjökvist, Robens Sando och Daniel Hansson, ska alla förpliktas att betala lagstadgad 

avgift till brottsofferfonden.  

 

Sekretess ska fortfarande gälla för de uppgifterna beträffande målsägandenas 

identiteter som behandlats bakom stängda dörrar samt sekretessbilagorna till denna 

dom. 

 

Åklagarna har inte haft något att invända mot den ersättning som de offentliga 

försvararna och målsägandebiträdena har begärt. På grund därav och då även 

tingsrätten finner att den tid de har lagt ner får anses rimlig med hänsyn till den 

omfattande utredningen ska deras begäran om ersättning godtas. Med hänsyn till att 

tingsrätten dömt ut långa fängelsestraff och de dömdas ekonomiska förhållanden 

respektive att två av de tilltalade frikänns från människohandel alternativt grovt 

koppleri ska dessa kostnader stanna på staten. 
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HUR MAN ÖVERKLAGAR, se bilaga 3 (TR 01) 

Sista dagen för överklagande är den 20 april 2021. Överklagandet ges in till tingsrätten 

men prövas av Hovrätten över Skåne och Blekinge. 

  

 

Anna Täcklind Christina Nilsson 

___________________________________________________________________ 

I avgörandet har deltagit chefsrådmannen Anna Täcklind och rådmannen Christina 

Nilsson samt nämndemännen Christer Persson, Inge Serler, Krister Sjövall och Eva-

Christine Winqvist. Rätten är överens. 
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Mål nr B 1286-20MALMÖ TINGSRÄTT
Avdelning 2
Enhet 204 B

Avräkningsunderlag 
2021-03-30 
Malmö

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Kalendegatan 1

E-post
malmo.tingsratt@dom.se

Telefon
040-35 30 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
Box 265 
201 22 Malmö Webbplats

www.malmotingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19970769-3447

Datum för dom/beslut 
2021-03-30

Efternamn 
Calin

Förnamn 
LOREDANA Marinela

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-05-04

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



B 1286-20MALMÖ TINGSRÄTT
Avdelning 2
Enhet 204 B

Avräkningsunderlag 
2021-03-30

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19940390-8230

Datum för dom/beslut 
2021-03-30

Efternamn 
Maftei

Förnamn 
Valeriu-Adrian

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-05-04

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 1286-20MALMÖ TINGSRÄTT
Avdelning 2
Enhet 204 B

Avräkningsunderlag 
2021-03-30 
Malmö

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Kalendegatan 1

E-post
malmo.tingsratt@dom.se

Telefon
040-35 30 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
Box 265 
201 22 Malmö Webbplats

www.malmotingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19880220-8267

Datum för dom/beslut 
2021-03-30

Efternamn 
Dubau

Förnamn 
Ioana

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-05-04 2020-09-18

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 1286-20MALMÖ TINGSRÄTT
Avdelning 2
Enhet 204 B

Avräkningsunderlag 
2021-03-30 
Malmö

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Kalendegatan 1

E-post
malmo.tingsratt@dom.se

Telefon
040-35 30 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
Box 265 
201 22 Malmö Webbplats

www.malmotingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19800166-7750

Datum för dom/beslut 
2021-03-30

Efternamn 
Cozmiuc

Förnamn 
Irinel

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-05-04 2020-05-07

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande
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Hur man överklagar 
Dom i brottmål, tingsrätt TR-01 

_________________________________________________________________ 

Vill du att domen ska ändras i någon del kan 
du överklaga. Här får du veta hur det går till. 

Överklaga skriftligt inom 3 veckor 

Ditt överklagande ska ha kommit in till 
domstolen inom 3 veckor från domens datum. 
Sista datum för överklagande finns på sista 
sidan i domen. 

Överklaga efter att motparten överklagat 

Om ena parten har överklagat i rätt tid, har den 
andra parten också rätt att överklaga även om 
tiden har gått ut. Det kallas att anslutnings-
överklaga. 

En part kan anslutningsöverklaga inom en 
extra vecka från det att överklagandetiden har 
gått ut. Ett anslutningsöverklagande måste 
alltså komma in inom 4 veckor från domens 
datum. 

Ett anslutningsöverklagande upphör att gälla 
om det första överklagandet dras tillbaka eller 
av något annat skäl inte går vidare. 

Så här gör du 

1. Skriv tingsrättens namn och målnummer. 

2. Förklara varför du tycker att domen ska 
ändras. Tala om vilken ändring du vill ha 
och varför du tycker att hovrätten ska ta 
upp ditt överklagande (läs mer om 
prövningstillstånd längre ner). 

3. Tala om vilka bevis du vill hänvisa till. 
Förklara vad du vill visa med varje bevis. 

Skicka med skriftliga bevis som inte redan 
finns i målet. 

Vill du ha nya förhör med någon som redan 
förhörts eller en ny syn (till exempel besök 
på en plats), ska du berätta det och förklara 
varför. 

Tala också om ifall du vill att målsäganden 
ska komma personligen vid en huvud-
förhandling. 

4. Lämna namn och personnummer eller 
organisationsnummer. 

Lämna aktuella och fullständiga uppgifter 
om var domstolen kan nå dig: postadresser, 
e-postadresser och telefonnummer. 

Om du har ett ombud, lämna också 
ombudets kontaktuppgifter. 

5. Skriv under överklagandet själv eller låt ditt 
ombud göra det. 

6. Skicka eller lämna in överklagandet till 
tingsrätten. Du hittar adressen i domen. 

Vad händer sedan? 

Tingsrätten kontrollerar att överklagandet 
kommit in i rätt tid. Har det kommit in för 
sent avvisar domstolen överklagandet. Det 
innebär att domen gäller. 

Om överklagandet kommit in i tid, skickar 
tingsrätten överklagandet och alla handlingar i 
målet vidare till hovrätten. 

Har du tidigare fått brev genom förenklad 
delgivning, kan även hovrätten skicka brev på 
detta sätt. 
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Prövningstillstånd i hovrätten 

När överklagandet kommer in till hovrätten tar 
domstolen först ställning till om målet ska tas 
upp till prövning. 

Om du inte får prövningstillstånd gäller den 
överklagade domen. Därför är det viktigt att i 
överklagandet ta med allt du vill föra fram. 

När krävs det prövningstillstånd? 

Brottmålsdelen 

I brottmålsdelen behövs prövningstillstånd i 
två olika fall: 

 Den åtalade har dömts enbart till böter. 

 Den åtalade har frikänts från ett brott som 
inte har mer än 6 månaders fängelse i 
straffskalan. 

Skadeståndsdelen 

Det krävs prövningstillstånd för att hovrätten 
ska pröva en begäran om skadestånd. 
Undantag kan gälla när en dom överklagas i 
brottmålsdelen, och det är kopplat en begäran 
om skadestånd till brottet. Då krävs inte 
prövningstillstånd för skadeståndsdelen om 

 det inte krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen 

eller om 

 hovrätten meddelar prövningstillstånd i 
brottmålsdelen. 

Beslut i övriga frågor 

I de mål där det krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen (se ovan), krävs det också 
prövningstillstånd för sådana beslut som bara 
får överklagas i samband med att domen 
överklagas. Beslut som kan överklagas särskilt 
kräver inte prövningstillstånd. 

När får man prövningstillstånd? 

Hovrätten ger prövningstillstånd i fyra olika 
fall. 

 Domstolen bedömer att det finns anledning 
att tvivla på att tingsrätten dömt rätt. 

 Domstolen anser att det inte går att bedöma 
om tingsrätten har dömt rätt utan att ta upp 
målet. 

 Domstolen behöver ta upp målet för att ge 
andra domstolar vägledning i 
rättstillämpningen. 

 Domstolen bedömer att det finns synnerliga 
skäl att ta upp målet av någon annan 
anledning. 

Vill du veta mer? 

Ta kontakt med tingsrätten om du har frågor. 
Adress och telefonnummer finns på första 
sidan i domen. 

Mer information finns på www.domstol.se. 

http://www.domstol.se/

